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 رئیس قوه قضائیه: 
سامانه اموال مسئولان فعال شد

انتظامی:پروژههایسینماییهم
بایدشفافسازیکنند

خاموشی:اقداماتعملیخوبی
درحوزهتولیدبذرصورتگرفته

فرهاددژپسند:هنوزبابانکداریاسلامی
فاصلهداریم

مقیمي:پرداختنظاممندوشفافبهقطعه
سازانوجلوگیريازرانتوتبعیض

ذوب آهن اصفهان 80 درصد قطعات و تجهیزات  
مورد نیاز خود را بومی سازی کرده است

اولینوزیر“میراثفرهنگیوگردشگری”انتخابشد
“حاجیمیرزایی”وزیرآموزشوپرورششد

 مدیر عامل فولاد مبارکه:  تولید و صنعت، خط اول 
جبهۀ اقتصاد مقاومتی است
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شهادت سالار شهیدان حضرت امام حسین )ع(و یاران باوفایش را 
پیشاپیش تسلیت و تعزیت می گوییم. 

عاشورا، پرواز خون 
که جهان عاشق و فدای اوست این امام حسین)ع( کیست؟ 

ازخون واژه های حسین )ع ( سرود سرخ جاوانگی تشیع ، اخلاق ودین 
درتاریخ جهان وعالم بشریت طنین انداز شد 

از قطره قطره خون آن شهید بزرگ ستارها برآسمان معنویت و عشق 
درخشیدن آغاز کرد تا جهان را از تاریکی وظلمت در شبـــانه ترین 
اعصـار تاریخ رهـایی بخشد در عصری که یزید ویزیدیان درزمیـن خدا 
نعره مستانه سرمی دادند وبرای نابـــودی دیـن حق کمر بسته بودند 
خیـزآب های خـون پاک حسین )ع( ویارانش کشتی عشرت سفاکان 
را در هم شکست تا مانائی وجاودانگی اخلاق وحریت شیعه رقم بخورد 
در توصیف واقعه عاشورا زبان از گفتار وقلم از نوشتن باز میماند وبه راستی 
که این واقعه دریای ژرفناکی را می ماند که غواصان قابل بحرمعانی به 
اعماق آن نخواهند رسید. از دیرباز هیئت های عزاداری سنتها وآئین 
های پسندیده ای را برای سوگواری ، روضه خوانی ونکوداشت راه وسیره 
حسین ) ع ( را برگزار نموده اند. این هیئتها تمامی ویژگیهای گروههای 
اجتماعی کامل را واجد بوده ودر باورهای مشــحون از معنویت خود 
نقشهای ماندگاری در حفظ وبقای ارزشها ایفا نموده اند .  

فرارسیدنماهمحرمرابهشیعیانجهانتسلیتوتعزیتمیگوییم

 بانک مرکزی: عبور نقدینگي از مرز 
19799 هزار میلیارد ریال

عناوینخبرها سرمقاله

 در مراسمی با حضور 
رهبر انقلاب اسلامی

مضجعشریف
حضرتامامرضاعلیهالسلام
غبارروبیشــد

روحانی: گام سوم کاهش تعهدات 
برجامی ایران را اعلام کرد

شکوهمیثاقشیرخوارگان
باشهیدخردسالکربلا

صفحه 2

تبادل اطلاعات و تحلیل داده های مشترک 
می تواند مسیر خدمت را برای دو مجموعه 

صنعت بیمه و پلیس، هموارتر کند.
به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین 
الملل بیمه مرکزی، دکتر غلامرضا سلیمانی 
که در نشست مشترک صنعت بیمه و پلیس 
راهور ناجا سخن می گفت با بیان این مطلب 
افزود: نــوع خدمت صنعت بیمه و پلیس به 
دلیل وجود مولفه هایی نظیر امنیت اطمینان 
و آرامــش، در یکدیگر تنیده اســت و این 
پیوستگی ها فصل مشترک پلیس و بیمه به 

شمار می رود.
رئیس کل بیمه مرکزی با تقدیر از تلاش های 
پلیس راهور در کاهش تلفات و حفظ امنیت 
راه ها به ضرورت تعامل دستگاه های مرتبط 
اشاره کرد و افزود: موضوع حوادث و تلفات 
جاده ای مسئله جدی ملی است و همه باید 

کمک کنند تا این بحران مدیریت شود.
دکتر سلیمانی از تبادل شبکه ای اطلاعات 
بین صنعت بیمــه و نهادهای ذیربط و انجام 
پروژه های مشترک کاهش تلفات جاده ای به 
عنوان راهکار های اصلی کاهش ســوانح و 
حوادث یاد کرد و اظهار داشت: صنعت بیمه 
این آمادگی را دارد که ســهم خود را برای 
کاهش تلفات جاده ای پرداخت کند اما در این 
هزینه کرد باید اصول بنگاه داری نیز در نظر 

گرفته شود.
رئیس شورای عالی بیمه تصریح کرد: برای 
نیل به این مقصود باید پروژه های پیشگیرانه 
ای با هدف گیری کاهــش تلفات جاده ای 
طراحی شده و به مرحله اجرا برسد که صنعت 

بیمه خسارات کمتری را متحمل شود.
وی با اشاره به این نکته که هزینه برای کاهش 
خسارات در صنعت بیمه با اصول بنگاه داری 
منافاتی ندارد، گفت: با تکمیل زیرساخت 
های فنی و بهره برداری کامل از سامانه های 
آنلاین اطلاعات می توان تقلبات و تخلفات 
بیمه ای را کاهش داد و با کنترل خســارات، 
زمینه کافی برای تعامل هرچه بیشتر صنعت 

بیمه و پلیس را فراهم آورد.
در این نشست راهکارهای همراهی بیشتر 
پلیس و صنعت بیمه در حوزه های گوناگون 

مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
گفتنی است در آغاز این نشست سردار کمال 
هادیــان فر “رییس پلیس راهــور ناجا” با 
قدردانی از تلاش های بیمه مرکزی و حمایت 
صنعت بیمه، گزارشی مفصل از آخرین آمار 

سوانح و تلفات جاده ای در کشور ارائه داد.
زمینهبرایتوسعههمه

جانبهصنعتبیمهفراهماست
صنعت بیمه در ســال های اخیر از رشــد 
محسوس و قابل توجهی برخوردار بوده اما با 
توجه به ظرفیــت های خالی در این صنعت 

امکان توسعه بیشتر همچنان فراهم است.
به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین 
الملل بیمه مرکزی، دکتر غلامرضا سلیمانی 
که در مراسم پاسداشت بازنشستگان بیمه 
مرکزی سخن می گفت با اعلام این مطلب 
افزود: اگر بورس، بانک و بیمه را ســه ضلع 
مثلث توسعه اقتصادی در کشور بدانیم باید 
این نکته را در نظر داشته باشیم که ظرفیت 
تقویت ضلع صنعت بیمه برای توسعه بیشتر 

از دو ضلع دیگر است.
رئیس کل بیمه مرکزی تحقق اهداف صنعت 
بیمه را در گرو بهره گیری از امکانات به روز 
تکنولوژی اعم از استارتاپ ها و فین تک ها 
دانست و گفت: صنعت بیمه باید برای حضور 
جدی تر در بازار سرمایه طرحي نو در اندازد 
و با ورود به فضاهای نوین سرمایه گذاری و 
جذب مشتری، سهم خود را از بازار اقتصادی 

کشور افزایش دهد.
وی از عزم جدی نهاد ناظر برای حذف مالیات 
بــر ارزش افزوده در حــوزه صنعت بیمه و 
رایزنی های مستمر در این خصوص، خبر داد 
و افزود: قوانین و مقــررات باید به گونه ای 
تدوین شود که برای توسعه رشته های بیمه 
به خصوص بیمه های زندگی تهدیدی تلقی 

نشود.

وی با تکریم بازنشستگان از آنان به عنوان 
ســرمایه های اصلی صنعت بیمه یاد کرد و 
گفت:در صورت اســتفاده هوشمندانه از 
تجارب بازنشســتگان صنعت بیمه تحقق 
اهداف صنعت بیمه در کشور دور از دسترس 

نخواهد بود.
رییس شورای عالی بیمه از بازنشستگان به 
عنوان الگوی ارزشمند کارکنان بیمه مرکزی 
نام برد و اظهار داشت: هرچقدر دغدغه های 
مالی و مادی بازنشستگان کاهش یابد ضریب 
سلامت اداری کارکنان افزایش خواهد یافت.

وی به اهمیت سرمایه گذاری های سودآور در 
صنعت بیمه و بیمه مرکزی اشاره کرد و گفت: 
رفع دغدغه های کارکنان و بازنشســتگان 
بیمه در گرو توانمندسازی مالی است و باید 
در سرمایه گذاری ها دقت بیشتری صورت 

بگیرد.
دکتر سلیمانی از اراده بیمه مرکزی برای ارائه 
تســهیلات بیشــتر در بخــش درمان 
بازنشســتگان خبر داد و از حضور آنان در 

مراسم تقدیر کرد.
گفتنی است در آغاز این مراسم سید محمد 
آسوده مدیر کانون بازنشستگان بیمه مرکزی 
بــا قدردانــی از برپایی مراســم تکریم 
بازنشستگان از اجرای طرح همسان سازی 
حقوق بازنشستگان بیمه مرکزی به عنوان 
یک دستاورد بزرگ یاد کرد و گفت: در کنار 
این دســتاورد ویژه، برقراری یک خط ویژه 
درمان برای پوشش کامل بیمه درمان نیز از 
نیازهای مهم بازنشستگان صنعت بیمه به 

شمار می رود.

 پرداخت هزینه برای کاهش
 تلفات با اصول بنگاه داری صنعت بیمه منافاتی ندارد
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هفتهنامهاقتصادیایران

اسماعیل هنیه در نامه ای به رهبر انقلاب اسلامی از بیانات ایشان در دیدار هیئت حماس تشکر کرد

 مقاومت تا پیروزی نهایی تجدیدناپذیر است
 ایران پیشران قوای حق است

رئیسقوهقضائیه:
سامانهاموالمسئولانفعالشد

قضائیــه  قــوه  رئیــس 
اتهام زنی های بدون ســند را 
موجــب وارد آمدن ضربه به 
روند مبارزه با فساد دانست و 
گفت: کسانی که به هر دلیل 
دچار هوای نفس شــده و به 
امــوال مردم با اخذ رشــوه، 
پورســانت، اختــاس و... 
دست اندازی کرده اند، بهتر 
اســت قبل از اینکه دستگاه 
قضایی به سراغ شــان برود، 

خودشــان این اموال را بازگردانند. به گــزارش اداره کل روابط 
عمومی قوه قضائیه، آیت الله ســیدابراهیم رئیســی در جلسه 
مسئولان عالی قوه قضائیه با اشاره به کلید زدن پروژه ناامیدسازی 
مردم توســط دشــمن از مدت ها قبل، گفت: بی تردید مردم 
عاشــورایی ما مأیوس نخواهند شــد. پرچمی که مقام معظم 
رهبری برداشته  اند، پرچم مقاومت و مبارزه با فساد است. بنده 
نیز یک طلبه و سرباز هستم و ملت بزرگ، مخلص و متدین، پای 
کار هســتند. دولت، مجلس، نهاد ها و رســانه ها می دانند که 
گسترش فساد موجب ناامیدی و مبارزه با فساد موجب امیدواری 
در جامعه است. بحمدالله با رهنمود های رهبر معظم انقاب و 
حضور مردم در صحنه، تا امروز قلب پروژه دشمن از کار افتاده و 
مردم بیش از همیشه امیدوار به آینده نظام و کشور هستند. ادامه 

این روند نیز تاش همگان را می طلبد.
رئیس قوه قضائیه با تأکید بر اینکه در مبارزه با فساد باید 
از افراط و تفریط پرهیز کرد، یادآور شد: هم بی عملی و هم انگشت 
اتهام بی سند به سمت کسی گرفتن، هر دو به روند مبارزه با فساد 
ضربه می زند. نباید کسانی خواسته یا ناخواسته امری غیر مستند 
را در فضای مجازی یا حقیقی به کسی نسبت دهند. اگر سندی 
وجود دارد باید به دســتگاه قضایی ارائه شود، زیرا اتهام زنی در 
فضای حقیقی و مجازی، موجب سلب امنیت روانی و اخاقی از 
جامعه می شود و باید این موضوع به دقت کنترل شود.  رئیس 
قوه قضائیه در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه سامانه 
اموال مســئولان فعال شده است، اضافه کرد: اگر کسانی به هر 
نحو گزارشی درباره زد و بندها، حیف و میل بیت المال، تخلف و 
تعدی به حقوق مردم دارند، باید آن را به دستگاه های مسئول 
اعام کنند و دستگاه ها نیز باید اقدام کنند، زیرا اقدام از ناحیه 

سه قوه و نهاد ها می تواند برای مردم اطمینان بخش باشد.

در مراسمی با حضور رهبر انقلاب اسلامی؛ 
مضجعشریفحضرتامامرضا

علیهالسلامغبارروبیشد

دکترروحانیدرپایاننشستسرانسهقوه:
رئیسجمهوریگامسومکاهش
تعهداتبرجامیایرانرااعلامکرد

در آســتانه ماه محرم الحرام و فرا رسیدن ایام سوگواری سید و 
سالار شهیدان، صبح امروز )شنبه( مضجع شریف ثامن الحجج 
حضرت علی بن موسی الرضا علیه السام با حضور رهبر معظم 

انقاب اسامی غبارروبی شد.
در این مراسم که در فضایی آکنده از معنویت، دعا و توسل 
با حضور جمعی از علما و قشــرهای مختلف مردم برگزار شد، 
آیاتی از کام الله مجید تاوت شد و ذاکران اهل بیت علیهم السام 
به قرائت دعا و توسل و ذکر مصیبت در رثای حضرت سیدالشهداء 

علیه السام پرداختند.

رئیس مجلس شورای اسامی با اشاره به رونمایی نسل جدید 
سانتریفیوژهای ایرانی، گفت: باید بسیار توجه داشته باشیم که نتیجه 
بکارگیری این زنجیره نســل جدید می تواند سرعت ما را در فناوری 
هســته ای و امور مربوط به آن افزایش دهد. علی لاریجانی شــامگاه 
چهارشنبه پس از نشست سران قوا که به میزبانی قوه قضاییه برگزار 
شد، با یادآوری اینکه اخیرا از زنجیره های نسل جدید سانتریفیوژ ایرانی 
)IR-۶( رونمایی شــده است، اظهار کرد: در مورد زنجیره های نسل 
جدید باید بگویم که یک تحول بنیادین می تواند با بکارگیری آنها در 
فناوری هسته ای انجام شود و این موضوع برای ما بسیار حائز اهمیت 
است. وی افزود: باید بسیار توجه داشته باشیم که نتیجه بکارگیری این 
زنجیره نســل جدید می تواند سرعت ما را در فناوری هسته ای و امور 
مربوط به آن افزایش دهد. رئیس مجلس شورای اسامی همچنین با 
اشاره به دستور مقام معظم رهبری مبنی بر اصاح ساختار مدیریتی 
کشور اظهار کرد: این موضوع که دستور اولیه اش از سوی رهبر انقاب 
صادر شده است در جلسات سران قوا پیش از این نیز مطرح می شد و 
مورد بررسی قرار می گرفت اما با توجه به تاکیدات مجدد ایشان بر آن 
باید با سرعت بیشتری این موضوع را پیگیری کنیم. لاریجانی در ابتدای 
سخنان خود با مزاح گفت: از آقای رئیسی به خاطر اطعام مساکین که 
انجام دادند تشــکر می کنیم. حسن روحانی نیز در پاسخ به وی اظهار 
کرد: احتمالا غذا را از هیات های اطراف گرفته بودند. رئیســی نیز در 
واکنش به اظهارات روحانی و لاریجانی گفت: به هر حال از هر جا که 

گرفته بودند با برکت بود.
رئیس قوه قضاییه پس از نشست سران قوا:

از همه مدیران جسور و شجاع در شرایط تحریم حمایت می کنیم 
رئیــس قوه قضاییه بر حمایت همه قوا از تولید و همچنین حمایت از 
مدیران با کفایت و شجاع که در شرایط کنونی با تصمیمات خود اجازه 
نمی دهند به مردم سخت بگذرد، تاکید کرد. حجت الاسام و المسلمین 
سیدابراهیم رئیسی شامگاه چهارشنبه پس از نشست سران قوا که به 
میزبانی قوه قضاییه برگزار شد، با تسلیت ایام شهادت حضرت اباعبدالله 
الحســین )ع( تصریح کرد: فلسفه قیام عاشورا، امر به معروف و نهی از 
منکر است و جامعه اســامی ما نیز مبتنی بر این دو فریضه حرکت 
می کند. وی با بیان اینکه امروز همه قوا مصمم به مبارزه با ظلم، فساد، 
کژی و انحراف هستند، افزود: پرچم مبارزه با فساد و استکبار و همچنین 
مقاومت در راه اهداف انقاب به دست رهبر معظم انقاب و به حمدالله 
مقاومت مردم در مسیر خود روز به روز بیشتر می شود. رئیس دستگاه 
قضا ادامه داد: هیچکدام از مســئولان و دغدغه مندان کشور، فساد را 
برنمی تابند. پیام هشت ماده ای مقام معظم رهبری در خصوص مبارزه 
با فســاد نیز وظایف قوا را که شامل بســتن منفذهای فساد، اصاح 
بسترهای فسادزا و مبارزه عبرت آموزر با مفسدین است، مشخص کرده 
و هر سه قوه مصمم هستند مبارزه با فساد را که خواست رهبر معظم 
انقاب و مردم اســت، در کشور نهادینه کنند. رئیسی در ادامه، رونق 
تولید را در پرتو امنیت اقتصادی و امنیت اقتصادی را در سایه مبارزه با 
فساد ممکن دانست و یادآور شد: مبارزه با فساد امروز در همه نهادها 
امری دارای اولویت است و ان شاءالله روز به روز بیشتر شاهد رونق تولید 
و ایجاد اشتغال خواهیم بود. وی اظهار کرد: دولتمردان و مسئولان در 
جلسات مختلف بر این موضوع تاکید دارند که مدیران شجاع و جسور 
باید مورد حمایت باشند و کسانی که قلم به دست دارند نباید قلمشان 
بلرزد زیرا بنای نظام و مسئولان بر حمایت از مدیران شجاعی است که 
با جسارت تصمیم می گیرند و نمی گذارند در این شرایط به مردم سخت 
بگذرد. رئیس قوه قضاییه در پایان با اشاره به برداشتن گام سوم کاهش 
تعهدات برجامی ایران، این امر را نشــانگر اراده جدی نظام جمهوری 
اسامی برشمرد و خاطرنشان کرد: این اراده به اعتبار روحیه ایستادگی 

مردم شکل گرفته است.
 رئیس جمهوری گام سوم کاهش 
تعهدات برجامی ایران را اعلام کرد

رئیس جمهوری گام ســوم کاهش تعهــدات برجامی را انجام 
تحقیق و توسعه در حوزه هسته ای بدون هیچ گونه محدودیت اعام 
کرد. حجت الاسام والمسلمین حسن روحانی شامگاه چهارشنبه پس 
از نشست ســران قوا اظهار کرد: سازمان انرژی اتمی موظف است در 
زمینه تحقیق و توسعه هر آنچه نیاز فنی کشور است را از روز جمعه آغاز 
کند و تمام تعهداتی که در این زمینه در برجام وجود داشــته است را 
کنار بگذارد. وی افزود: از پس فردا ما شاهد گسترش در تحقیق و توسعه 
در زمینه انواع سانتریفیوژها و سانتریفیوژهای جدید و هر آنچه برای 
غنی سازی نیاز داریم خواهیم بود. همچنین شاهد سرعت عمل در این 
زمینه خواهیم بود. رئیس جمهوری تاکید کرد: عدم پایبندی به تعهدات 
برجامی در زمینه تحقیق و توســعه حوزه هسته ای گام بسیار بلندی 
است که جمهوری اسامی ایران برمی دارد چرا که بخش عمده ای از 
مذاکرات ایران با ۱+۵ مربوط به زمان بندی برای تحقیق و توسعه بود 
تا این زمان بندی تعیین شود که ایران از سال نخست تا سال دهم چگونه 
تحقیق و توسعه حوزه هسته ای خود را انجام دهد. روحانی خاطرنشان 
کرد: تمام این زمان بندی ها در حوزه تحقیق و توسعه که در برجام مورد 
تعهد ما بوده از روز جمعه به طور کامل برداشته می شود. وی ادامه داد: 
هر آنچه که ما از لحاظ فنی و پیشــرفت در زمینه تکنولوژی فناوری 
هسته ای نیاز داریم با نظارت آژانس و در چهارچوب حرکت صلح آمیز 
انجام خواهیم داد و در عین حال نیز دو ماه به کشورهای ۱+۴ فرصت 
می دهیم که اگر توانســتیم به توافق برسیم. در شرایط توافق ممکن 
است ما مجددا به تعهدات برجامی خود بازگردیم. رئیس جمهوری در 
بخش ابتدایی سخنان خود با تسلیت ایام شهادت حضرت اباعبدالله 
الحسین )ع( اظهار کرد: در جلسه امشب هم راجع به مسائل اقتصادی 
و هم راجع به مســئله مبارزه با فســاد و حاکم کردن فضای اعتماد و 
اطمینان در کشور و مسائل منطقه و همچنین مسائل هسته ای و گام 
سومی که جمهوری اسامی ایران قصد اجرای آن را دارد، با روسای قوا 
به طور مبسوط گفت وگو کردیم. وی خاطرنشان کرد: درباره مسائل 
داخلی کشور همه معتقدیم که در این شرایط حساس که مردم بزرگوار 
ما در طول ۱۶ ماه اخیر با استقامت و مقاومت خود در برابر فشارها به 
خوبی ایستادگی کردند، باید فضای مناسب تری را برای آنها ایجاد کنیم. 
این فضای مناسب از یک سو باید فضای تولید و فعالیت اقتصادی باشد 
و از سوی دیگر باید فضایی باشد که مردم بدانند نظام و قوا با انحراف و 
فســاد و به یغما بردن بیت المال مسلمانان برخورد قاطع می کنند. 
روحانی تصریح کرد: درباره هر دو مســئله اقتصادی و مبارزه با فساد 
هماهنگی هایی که میان سه قوه لازم است انجام شود، در جلسه امشب 
مورد بحث و بررسی قرار گرفت. نظرات روسای سه قوه در اصول و فروع 
در این زمینه ها واحد است و باید همکاری و هماهنگی بیشتری در این 
زمینه داشته باشــیم. رئیس جمهوری همچنین با اشاره به وضعیت 
جمهوری اسامی ایران در منطقه گفت: خوشبختانه منطقه ما صلح و 
آرامش بهتری را تجربه می کند و مردم مسلمان مقاوم در کشورهای 
مختلف پیروزی های فراوانی را در این ایام به دست آورده اند و ان شاءالله 
موفقیت های نهایی از آن آنهاست. نمونه این پیروزی ها را در این ایام 
هم در یمن و هم در لبنان شاهد بودیم و دیدیم که حزب الله لبنان پاسخ 
قاطعی به رژیم صهیونیستی داد.  روحانی در ادامه به مراحل حصول 
توافق برجام و خروج آمریکا از آن اشــاره و خاطرنشان کرد: در زمینه 
هسته ای مردم ما کاما مطلع هستند که آمریکایی ها از ۱۶ ماه پیش 
سه هدف را دنبال می کردند؛ هدف مهم و اولیه آنها که در آغاز نیز آن 
را اعام کرده بودند تغییر نظام جمهوری اسامی ایران بود، هدف دوم 
آنها تضعیف نظام و هدف سومشان تحمیل مذاکره ای بر ایران بود که 
خودشان می خواستند؛ مذاکره ای که توام با تحریم شدید بر ایران باشد 

تا با این تحریم قدرت چانه زنی خود را در مذاکرات به دست آوریم.

خبـــرخبـــر
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و...دربقاعشاخصاستانتهرانبرپاوتمامیخدماتموردنیازهیئتهایمذهبیدرایننمایشگاهعرضهگردید.

آقای اســماعیل هنیه رئیس دفتر 
سیاســی جنبش مقاومت اسامی 
فلســطین )حماس( در نامه ای به 
حضرت آیــت الله خامنه ای، با ابراز 
تشــکر و قدردانی از حمایت صریح 

رهبر معظــم انقاب اســامی از 
مقاومت فلسطین در دیدار هیئت 
اعزامی حماس و اعام آمادگی ایران 
برای تجهیز مقاومت به آنچه برای 
انجام وظیفه به آن نیاز دارد، تأکید 

کرد: بار دیگر رویکرد تجدیدناپذیر 
خــود را بــرای حضور در ســنگر 
مقاومتِ پایــدار در کنار همه قوای 
حق و عدالت و آزادگی و پیشــران 
همه آنها جمهوری اسامی ایران، تا 

پیروزی نهایی اعام می کنیم.
آقای هنیه در این نامه خطاب 
به رهبر انقاب اسامی گفته است: 
خدای بزرگ را سپاسگزارم که وجود 
شــما را به ما ارزانی داشــت و از او 
می طلبیم که نعمتهایش را بر شما 
عنایت فرموده و باهایش را از شما 
دور بدارد و شــما را از حیله و مکر 
دشمنان ظالم و مســتبد در امان 

بدارد.
رئیس دفتر سیاسی حماس 
همچنین از اســتقبال ممتاز رهبر 
معظم انقاب و مسئولان جمهوری 
اســامی ایران از هیئــت اعزامی 

حماس تشکر کرده است.
آقای هنیه خاطرنشــان کرده 
است: هیئت اعزامی، من را در جریان 
اخبار و دیدارهای انجام شده در این 
سفر قرار دادند، به ویژه اخبار مربوط 
به ماقات آنان با حضرتعالی و بیانات 
صریحتان در مساعدت و حمایت ویژه 
و گســترده از مقاومت و بــرادران 
فلسطینی خود، و نیز اعام آمادگی 
برای مجهز کردن آنها به هر آنچه برای 

انجــام وظیفه مقاومــت خود به آن 
نیازمندند. ســخنانی کــه موجب 
مسرّت فراوان ما شد و افقهای وسیعی 
را پیــش رِوی ما گشــود و تأثیرات 
فراوانی در ابعــاد راهبردی و صحنه 
میدانی با دشــمن صهیونیستی به 

همراه خواهد داشت.
رئیس دفتر سیاسی حماس با 
تشــکر از مواضــع رهبــر انقاب 
اســامی، افزوده اســت: رویکرد 
تجدیدناپذیر خود را برای حضور در 
سنگر مقاومت پایدار در کنار همه 
قوای حــق و عدالــت و آزادگی و 
پیشران همه آنها جمهوری اسامی 
ایــران، تا پیــروزی نهایــی اعام 
می کنیم و به نصــرت و وعده های 

الهی اطمینان کامل داریم.
آقای هنیه در این نامه خیر و 
برکــت و محقــق شــدن همــه 
خواسته های رهبر معظم انقاب و 
امت اســامی در پیروزی، اقتدار، 
امنیــت، رفاه، نابودی دشــمنان و 
آزادی فلسطین و قدس شریف را از 

خداوند بزرگ مسألت کرده است.

خریداقلاممورد
نیازهیئتهای
مذهبیاز۱۸
امامزادهتهران

وزیر صنعت در گفتگوی تلویزیونی مطرح کرد:

درجریانپروندهمدیرعاملایرانخودروبودیم
در ادامه مشروح گفتگوی محمدحسین رنجبران  )شبکه ۵ 
دســتخط( با رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت از 
نظرتان می گــذرد: اتفاقاً روز اولی کــه وزارتخانه آمدم، به 
اصطاح عامیانه پشــت میز نشســتم دیــدم، جلوی در 
وزارت خانه شــعار می دهند. یکی از مواردی که بنده خیلی 
وقت روی آن گذاشتم، هم خودم و هم همکارانم، واقعاً برنامه 
برای آن تدوین کردیم و ســناریو نوشتیم و دقیقاً بر اساس 
برنامه پیگیری کردیم، خودروســازها و قطعه سازها را برای 
برخی کارها موظف کردیم، آنها را پای کار آوردیم و بحمدالله 
طبق گزارشی که مرکز پژوهش های مجلس داد، آخر اسفند 
۹۷ نســبت به آبان ماه که بنده وزارت خانه آمدم رشد تولید 
۱۵۴ درصد بوده، یعنی تولید رشد داشته است. اگر شما به 
من بگویید دو کار مهم در خودرو چه بود، اولی حفظ تولید 
یعنی برگرداندن تولید بود در حالی که رو به تعطیلی می رفت.

  با چه میزان تزریق پول بود؟ وام گرفتید؟
تقربیاً ...

  از مجلس مجوز گرفتید؟
نخیر. مجوز مجلس را نمی خواســت. ســرمایه  در گردش 
می خواهد مانند هر صنعت و فعالیت دیگر، مخصوصاً در حوزه 
صنعت سرمایه در گردش مانند آب در مزرعه است و این باید 
تامین شود، منتهی مشکلی که ما داشتیم یک بی اعتمادی و 
التهاب در جامعه وجود داشت و حتی دستگاه های مسئول و 
بانک ها ابتدئاً خیلی مایل نبودند، آنها به حدی بدهکار بودند 
که نمی خواستند تزریف نقدینگی کنند. با همه اینها صحبت 
کردیم و قانع کردیم و برنامه های ما را دیدند، متوجه شدند 
بســته نجات برای این کار داریم. این را پذیرفتند. نیازی که 
داشتند خیلی فراتر بود ولی آن روز ۴ هزار میلیارد تومان به 
دو خودروساز به صورت وام داده شد. یعنی ۱۸ تا ۲۴ درصد 
با سود بوده است. در هر حال، خودمان هم کارهای دیگری 
انجام دادیــم، کارهای مدیریتی انجام شــد. اصاح روابط 
خودروساز و قطعه ساز بود. خیلی کارها انجام شد که این تولید 
راه افتاد. دومین تصمیم مهم بعد از تولید، این بود که در مورد 
مشتریان خودروسازان که در گذشته مثال زدم زندگی خود 
را بعضاً فروخته بودند، تصمیمی گرفتیم؛ لذا مبنا را قرارداد 
گذاشتیم. از نظر حقوقی، قانون و شرعی هم همین بود. بنده 
با اکثر دوســتانی که در این حوزه ها صاحبنظر و متخصص 
هستند مشورت کردم. دیدیم حق خریداران این است که این 
قراردادها عمل شود. خودروسازها استدلال هایی داشتند و 
می گفتند تحریم شد، قیمت دلار جابجا شد، قیمت تغییر 
کرده است. استدلال ما این بود که متعهد هستید و باید در 
قرارداد می نوشــتید و ثانیا هنوز شرایط تحریم نشده بود، 
درســت است که تحریم شروع شــده اما بخش عمده ای از 
سفارشــات اینها قاعدتاً باید قبل از آن انجام می شد و نهایتاً 
این عملی شد. در کنار این، مهم ترین کاری که انجام دادیم 
بحث اصاح وضعیت خودروســازی بــود، یعنی اینکه این 
خودروسازی در نظر شــان ملت و در شان صنعت ما نبوده 
است. لکن عده ای انتظار دارند که حرکت های چکشی شود 
و بعضــاً به خود من گفته اند اینها را تعطیل کنید و هر تعداد 
کارگر دارند، حقوق آنها را می دهیم، بعد وارد می کنیم. اینها 

تحلیل های سطحی است و راهکار نیست.
  البته قدری قدری چکشی هم برخورد کردید همانند 
قضیه  این که هیچ خودرویی نباید در پارکینگ ها بماند، 

خیلی قاطعانه برخورد کردید.
بله. یکی این بود و دیگری اینکه هیچ خودرویی نباید با ضرر 
تولید شــود. اصاً یک پکیج بوده است. باید روی قطاری که 
در حال حرکت است اصاحات و تعمیرات انجام دهیم. یعنی 
اینطور نبود که اگر صفر می خواستیم صنعتی تشکیل دهیم 

راحت تر از این بود.
  همه می دانند دوران سختی مسئولیت قبول کردید، 
یعنی خیلی ها راضی نمی شدند شانه را زیر بار مسئولیت 
سنگین زمان تحریم، زمان بحران ارزی که آن زمان 
اتفاق افتاد، بدهند؛ اما سوالاتی هم وجود دارد. یکی از 
نقل هایی که از شما دیدم این بود که گفته بودید فعالیت 

خودوســازها به نفع مردم است و گردش مالی ایران 
خودرو ۱۲۰ الی ۱۳۰ میلیارد تومان اســت و اگر با ارز 
نیمایی حساب کنیم ۱۳ تا ۱۴ میلیارد دلار می شود و 
اگر اینها نباشند، یعنی این ارز از کشور خارج می شود.

البته این گردش صنعت خودروسازی است، فقط ایران خودرو 
نیست. یعنی این تولیدی که الان داریم با همین وضعیت این 
تیراژ خودرو را خودمان تولید نمی کردیم این مقدار ارز باید 

می دادیم تا وارد کنیم.
  یعنی ارز از کشور خارج می شد.

بله. مسائل اشتغال و صنعت و تکنولوژی و گردش مالی جای 
خود است.

  از اینور هم نگاه می کنیم آمار زیان انباشته ایران 
خودرو بود که تقریباً نزدیک به ۱۷ هزار میلیارد تومان 
است. زیان انباشته اگر غیرصحیح است شما تصحیح 
کنید. زیان انباشته سایپا ۱۸ هزار میلیارد تومان است. 

خب اینها خیلی زیاد است.
روزی که بنده آمدم، این دو خودروساز با هم ۲۴ هزار میلیارد 
تومان از بابت پیش فروش خودرو از مردم گرفته بودند که در 
حساب یک ریال نبود، ۲۰ هزار میلیارد تومان به قطعه سازها 
بدهکار بودند. سرجمع با زیان انباشته و بدهی غیرجاری به 
بانک ها، نزدیک به ۸۰ هزار میلیارد تومان بدهی داشتند. این 
یعنی در مسیر تعطیلی و این خطرناک بود. یعنی ما یک طرف 
۷۰۰-۶۰۰ هــزار نفــر کارگــر در کل مجمــوع صنعت 

خودروسازی داریم.
  ۷۰۰-۶۰۰ هزار نفر مستقیم!

بله.
  اشتغال غیر مستقیم بماند.

انجمن قطعه سازان می گویند ۶۵۰ هزار نفر است. این را 
نمی تــوان به راحتی ندید گرفت، لذا برنامه ای که دادیم 
متناســب با این بــود یعنــی از تولیــد، ادای حقوق 
مصرف کننده تا اصاح ســاختار و آینــده و اخیراً هم به 
مباحث واگذاری رسیدیم. در انتهای این چیست؟ نهایتاً 
برنامه ما این اســت که صنعت خــودرو را ضمن اینکه 
نگذاریم زمین بخورد، ارتقا بدهیم و کیفیت را بالا ببریم 
و قیمت ها را اصــاح کنیم. بلکه مردم در آینده حداقل 

بتوانند به راحتی دسترسی داشته باشند.
  فکر کنم پائیز پارسال بود آقای شیوا رئیس شورای 
رقابت، اشــاره کرد که قیمت ها بالا می رود، در ایران 
خودرو و سایپا ماشین هست و بیرون نمی دهند و همین 
باعث می شــود که عرضه کم شود و تقاضا بالا برود و 
قیمت ها افزایش یابد. همان زمان مدیرعامل وقت ایران 
خودرو گفت بله اینطور است و وضعیت به این شکل 
است و بیاییم قیمت را ۵ درصد کم کنیم و به فروش 
برسانیم که این کار را هم شروع کردند با این نیت که 
قیمت پائین بیاید. الان یک سالی است که قیمت پائین 

نیامده است.
یک سال نشده است. این دو بحث است، پارکینگ یک بحث 
دیگر است، شیوه و مدل قیمت گذاری بحث دیگری است. 
پارکینگ بحث اواخر سال و اوایل امسال است. ما دیدیم آن 
روند از حالت عادی خارج می شود. بازرس فرستادیم، از داخل 
سیستم و از بیرون، برخی جاها یک بازرس مقیم اعزام کردم 
که آنجا ببینند چه وضعیتی است. برخی جاها می گفتند این 
ماشــین رادیو ضبط ندارد. این را چرا نمی دهید و این بهانه 
است. اتفاقاً اینها را بررسی کردیم و دوستان گزارش دادند و 
 ECU گفتند درســت است که این رادیو ضبط ندارد، لکن
هم ندارد و به خاطر این است که مانده است. در یک جاهایی 
می دیدم ماشین هیچ عیبی ندارد و آماده است، درست است 
ولی کاتالیزر ندارد. ۴۰-۳۰ هزار خودرو این مدلی در سه ماهه 
قبل داشتیم. خب ظاهر ماشین و همه چیز سالم بود، استارت 
بزنید و بروید. اصاً تا چند سال قبل کاتالیسی نبود ولی بحث 
محیط زیســت است و بنده نمی توانستم و هیچ وقت راضی 
نشدم و اجازه ندادم. خیلی از دوستان می گفتند اینها را بدهید 
برود و سه ماه دیگر فراخوان کنید کاتالیز را بگیرند که تا آن 
زمــان می آید. گفتم مســائل ایمنی و زیســت محیطی را 
نمی توان کوتاه آمد. بحث دوم سوال شما این مهم است که 
آماری دادم که ۶ میلیون متقاضی خرید خودرو تا برج تیر، 
از اول ســال داریم. تولید ما نزدیک یک میلیون اســت. اگر 
تفاوت قیمت است هر کس از آن ۶ میلیون یا سیل میلیونی 
متقاضیــان، یک خودرویی از ما بخرد مابه التفاوت ۱۰، ۲۰، 
۳۰ یا ۴۰ باشد برای او رانتی ایجاد می شود، نسبت به کسی 
که نمی تواند بگیرد. ما ماکی نداریم که بگوییم امتیازبندی 
می کنیم و بگوییم فقط به اینها بدهیم. گفتند طرحی است 
کــه ۵ درصد زیر قیمت بازار بدهیم تــا اگر قیمت را پائین 
بیاوریم و دفعه بعد که عرضه می کنیم دوباره ۵ درصد بیاریم 
پایین، با عرضه این قیمت را به هم برسانیم. لازمه این است 

که تولید به تعداد لازم باشد و عرضه زیاد شود.
  مــا که آمدیم گفتیم این کار یک ایرادی دارد که عده ای 
سوءظن می کنند و می گویند خودروساز از خودرو پائین نیاید 
و گران بفروشد. دوستان پیشــنهاد دادند از حساب خزانه 
بگیریم، این مابه التفاوت را به خودروســاز ندهیم و به خزانه 
بریزیم. بعد اگر توانستیم در دولت یا مجلس مصوبه بگیریم 
این رقم برای تحقیق و توسعه، مباحث عمومی خودرو هزینه 
کنیم، منتهی قیمت پائین آمد یا نیامد؟ قبل از عید که این 
شــروع شــد، عدد دارد و اینهایی که من بیــان می کنم را 
می توانید به کارشناسان بدهید تا دربیاورند، حدود ۱۰ درصد 
قیمت پائین آمد، یعنی نسبت به آذر و دی تا اسفند. در اسفند 
اتفــاق جدیدی افتاد که موج جدیدی گرانی به خودرو آمد. 
البته دو اتفاق بود که یکی اسفند ماه بود و دیگری فروردین 
ماه بود. مسئله اســفند، سپرده های بانکی بود. سپرده های 
بانکی در بانک های ما سال قبل با ۲۰ درصد مجوز داده بودند 
که سود سپرده  می داد و یک سال تمام شد، اصاح شد و ۲۰ 
درصد به ۱۸ درصد رسید و بیرون اینطور مطرح بود که این 
دوباره پائین می آید. یک بخشی از کسانی که منابع مالی آنها 
در بانک بود، جاکن شد و سراغ بازارهای دیگر آمد. کجا آمد؟ 
مسکن، طا، ارز، خودرو و حتی لوازم خانگی با دوام و بزرگ 
آمد. بعد از عید هم یک اتفاقی افتاد که این بحث ســایت ها 
بود. یک فردی که یک خودرو نداشت در ۲۰ روز ۵ هزار پراید 
در سایت ها برای فروش گذاشته بود. هدف این بود که قیمت 

را بالا بکشند، من نمی خواهم بگویم ...
*این فرد به کجا وصل بود؟

بحث تحریم را مستحضر هستید که تهاجم اقتصادی است 
و کنار آن جنگ شدید روانی است. این آن بخش روانی است. 
می خواهم بگویم این بحث مفصلی است. همین که بنده روی 
این کار وقت گذاشتم، خیلی ها همراهی کردند، اقتصادی که 
۲۰ هزار میلیارد تومان از دو خودروساز طلب داشت، دوباره 
خواهش کردیم که قطعه بدهد بــدون اینکه طلب خود را 
بگیرد. اگر گرفت هم در نظر بگیرید اگر ۴ هزار میلیارد گرفت 

همان روز ۲۰ هزار میلیارد بدهکار بودند.
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تقویتنقشبانکهادرایجادرونقاقتصادی
واصلاحنظامبانکیبراساستدابیرمصوب

سی و هشتمین جلسه شــورای عالی هماهنگی اقتصادی با 
حضور سران سه قوه برگزار شد.  در این نشست ادامه مباحث 
گذشته درباره ســه موضوع اصاح نظام یارانه پنهان انرژی، 
اصاح و یکپارچه ســازی نظــام مالیاتی و تامین اجتماعی و 
مولدسازی و مدیریت دارایی های دولت پیگیری شد و نماینده 
دستگاههای ذیربط نظرات و گزارش های خود در این خصوص 
را ارائــه کردند. در ادامه این جلســه رئیس کل بانک مرکزی 
گزارشی از خدمات بانک ها خصوصا برای تامین مالی بنگاههای 
تولیــدی با هدف رونق تولید و نیز در مورد اقدامات جدید در 
زمینه ی برنامه اصاح نظام بانکی به اعضای شــورا ارائه کرد.  
شورای هماهنگی از رئیس کل بانک مرکزی خواست ضمن 
تقویت نقش بانکها در ایجاد رونق اقتصادی بر انجام اصاح نظام 
بانکی براساس تدابیر تصویب شده اقدام شود. همچنین در این 
جلســه ســران ســه قوه ضمن تاکید بر ادامه مقابله جدی، 
هوشمندانه و منصفانه با فساد، آسیب شناسی روند مقابله با 
فســاد اقتصادی و ضرورت اصاحات مورد نیاز در این روند را 
لازم دانستند و خواســتار انجام اصاحات ساختاری در ابعاد 
مختلف، کمک به برقراری شفافیت بیشتر و تدوین یک نظام 
جامع اطاع رسانی شدند. در ادامه نشست ، موضوع چگونگی 
اجرای پروژه های نفتی با حضور وزیر نفت در جلسه مطرح و 

مصوبات لازم برای ادامه اجرای پروژه به تصویب رسید.
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مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو بر ضرورت تولید قطعات با کیفیت تاکید کرد:

مقیمي: پرداخت نظام مند و شفاف به قطعه سازان و 
جلوگیري از رانت و تبعیض

فناوریصنایعدفاعیبسیارپیشرفتهاست علیاصغرمونسان:بهعنواناولینوزیر
“میراثفرهنگیوگردشگری”انتخابشد

ســعید مدنی، کارشــناس ارشد “حاجیمیرزایی”وزیرآموزشوپرورششد
صنعت خودرو، به خبرنگار ما گفت: 
صنایع دفاعی از نظر فناوری بسیار 
پیشرفته هستند و نسبت به صنایع 
کاسیک چند دهه جلوتر هستند. 
وی افــزود: صنعــت دفاعی هر 
کشوری امکانات بسیار زیادی در 
اختیار دارد که پس از اکتشافات و 
اختراعات دفاعی دســتگاه های 
قبلی را از رده خارج می کنند و در 

اختیار صنایع کاسیک می گذارند و کاری که اکنون وزارت دفاع ایران 
برای تولید قطعات حساس و پیچیده خودروها انجام داده در راستای 
همین موضوع است. این کارشناس صنعت خودرو با اشاره به این که 
صنایــع دفاعی کشــورها به دلیل دارا بودن دانــش فنی بالا و تیم 
تحقیقاتی منسجم می توانند نقش موثری در اقتصاد داشته باشند، 
ادامه داد: وزارت دفاع با توجه به توانی که دارد، می تواند پیچیده ترین 
قطعات را تولید کند اما خودروسازان از الان باید خود را آماده کنند 
تا این قطعات را تجاری ســازی کنند و به تولید انبوه برسانند. وی به 
تجربه کشــورهای دیگر برای کمک صنعت دفاعی به بخش تولید 
اشاره کرد و گفت: در کشور چین سازمانی به نام نورینکو که متعلق 
به ارتش این کشور است، وجود داشت. این شرکت با امکاناتی که در 
اختیار داشت زمینه و زیرساخت تولید خودروهای سواری را فراهم 
کرد و اکنون چین یک کشور صادرکننده خودرو محسوب می شود. 
وی با بیان این که ورود وزارت دفاع به زمینه خودروســازی نباید به 
تداخل تصمیم گیری در صنعت خودرو منجر شود، افزود: متاسفانه 
هرجایی که دولت وارد می شود دیگر عاقه ندارد که از آن خارج شود 
و امیدواریــم ورود وزارت دفاع نیز همــراه با اتخاذ تصمیم در مورد 

صنعت خودرو نباشد و تداخلی در این زمینه اتفاق نیفتد.

مسعود پزشکیان نایب رئیس اول مجلس شورای اسامی، در جلسه 
علنی نامه حجت الاســام روحانی رئیس  جمهوردرباره معرفی 
محســن حاجی میرزایی و علی اصغر مونســان بــرای تصدی 
وزارتخانه های آموزش و پرورش و میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی کشور را قرائت کرد. اخیرا نمایندگان با طرح تبدیل 
سازمان میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به وزارتخانه 
موافقت کردند که طرح مذکور پس از تأیید شورای نگهبان از سوی 
علــی لاریجانی رئیس مجلس بــه رئیس جمهور اباغ شــد و 
حجت الاسام روحانی در هفته گذشته گزینه پیشنهادی برای این 
وزارتخانــه را به مجلــس معرفی کرد. علی اصغر مونســان وزیر 
پیشنهادی دولت برای وزارت میراث فرهنگی و صنایع دستی هم 
در صحن علنی مجلس، ضمن تشکر از تدبیر مجلس برای ارتقای 
سازمان میراث فرهنگی به وزارتخانه گفت: از تدبیر مجلس برای 
ارتقا ســازمان به وزارتخانه با توجه به مسئولیت وزارتخانه و تنوع 
مسئولیت تشکر می کنم.همچنین تشــکر بعدی از نمایندگان 
مخالف دارم که با نقطه نظرات شان ما را راهنمایی کردند و با تغییر 
ساختار و ارتقای ساختار بتوانیم این دغدغه ها را پاسخ دهیم.وی 
افزود: امروز که با پیشنهاد رئیس جمهور و طی مراحل قانونی در 
پیشگاه نمایندگان حضور دارم تعامل دولت و مجلس کارگشاست 
و اگر تقدیر بر این باشد که این کمترین سرباز آرمان های نظام با 
دســت منتخبان مردم به عنوان وزیر دولت دوازدهم شوم، بنا بر 
فرمایش رهبر انقاب در دیدار با هیأت دولت در عید غدیر حرکت 
جهادی و نیت الهی سرلوحه کار خود قرار داده و در تعامل با وکای 
مردم در ارتقای اقتصاد و فرهنگ در کشور با توجه به پتانسیل های 
موجود داشته باشم.وزیر پیشــنهادی دولت برای وزارت  میراث 
فرهنگی و صنایع دستی  تصریح کرد: تاش میکنم درباره نقش 
بنیادیــن وزارت میراث فرهنگی در  اقتصاد و فرهنگ مواردی که 
می تواند نقش مهمی در نشــاط اجتماعی و اشــتغال برای امروز 
وآینده فرزندان مان ایفا نماید، اظهاراتی بیان کنم.براســاس این 
گزارش نمایندگان مجلس با ۱۶۵ رأی موافق با تصدی گری علی 
اصغر مونسان در وزارت میراث فرهنگی موافقت کردند. براساس 
این گزارش نمایندگان مجلس با ۲۰۰ رأی موافق، با تصدی گری 
محسن حاجی میرزایی در وزارت آموزش و پرورش موافقت کردند.

گفتوگوخبـــر
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قطعاتونیازمندیهایشرکتهایزیرمجموعهایرانخودروتاکیدکردهاست.فرشادمقیمیدراینابلاغیهتصریحکردهتاتمامیشرکتهایگروهصنعتیایرانخودروبرایثبتسفارشو
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مدیرعامل گــروه صنعتي ایران خودرو 
ضمن تشریح سیاست ها و برنامه هاي این گروه 
در تعامل با شبکه تامین، اعام کرد: عقد اخوت 
با هیچ یک از قطعه ســازان نداریم. خط قرمز 
همکاري با قطعه سازان،  تامین به موقع با هزینه 

های مناسب و با کیفیت قطعات است.
مقیمي: پرداخت نظام مند و شــفاف به 

قطعه سازان و جلوگیري از رانت و تبعیض 
به گزارش ایکوپرس، فرشاد مقیمي محور 
برگزاري نشست با شبکه تامین را ایجاد اتحاد 
و همدلي در صنعت خودرو دانست و گفت: با 
هماهنگي بین قطعه سازان با محوریت تشکل 
های تخصصی از یک سو و قطعه سازان با گروه 
صنعتی ایــران خودرو به عنوان خودروســاز 
شماره یک کشور از سوي دیگر، بدنبال تحقق 

اهداف و برنامه های تولید خواهیم بود.
مدیرعامل ایران خودرو در این نشست بر 
هم افزایی و همبستگی بین قطعه ساز و خودرو 
ســاز تاکید و اظهار کرد: باهــم عهد ببندیم 
تخریب قطعه ساز علیه قطعه ساز، خودروساز 
و انجمن ها  و برعکس ممنوع، همه با وحدت 
کلمه برای تحقق اقتصاد مقاومتی و رونق تولید 
گام برداشته و مشکات درون خانواده را باهم 
حل خواهیم کــرد و احترام متقابل به حقوق 
یگدیگــر به ویژه حقوق مصــرف کننده را در 

اولویت قرار خواهیم داد.
وي با تاکید بر پرداخت نظام مند و شفاف 
به قطعه سازان و جلوگیري از رانت و تبعیض 
گفت: بایــد پرداخت ها براســاس رویکردي 
سیســتماتیک صورت گیــرد، کمیته هاي 
تخصصي براساس شــاخص هاي ارزیابي، بر 
عملکرد قطعه ســازان نظارت خواهند کرد تا 

پرداخت ها براساس آن انجام شود.
مدیرعامل ایران خودرو با تشریح شرایط 
موجود، بر لزوم همبستگي و همگرایي ایران 
خودرو و سازندگان تاکید کرد و گفت: برنامه 
تولید امســال ایران خودرو مشخص است و 
نیازمندي ها در حوزه تامین نیز مطابق با تعداد 
تولید تعیین شــده است. با همت و یاری شما 
تامین کنندگان در کم تر از دوماه آینده به تیراژ 
تولید روزانه دست کم دو هزار دستگاه خودرو 

خواهیم رسید.
مقیمي تصریح کرد: هدف این است که 
خودروها با عبور مستقیم از خط تولید، به دست 
مشتریان برسد. با همکاري قطعه سازان،  عاوه 
بر رضایتمندي مردم و مشــتریان، از انباشت 
سرمایه  قطعه ساز و  خودرو ساز در پارکینگ 

ها جلوگیري خواهیم کرد..
وي افــزود: با پشــتیباني ســازندگان 
خودروهاي کف پارکینگ نیز براساس برنامه 

زمانبندي به زودي به صفر خواهد رسید.
مدیرعامل گــروه صنعتي ایران خودرو 
تعامل نظام مند و شفاف با تامین کنندگان را از 
دیگر محورهــاي داراي اهمیت عنوان کرد و 

گفت: عاوه بر ایجاد تنوع در روش هاي تامین 
مالي، به دنبال پرداخت نظام مند هستیم تا تا 
برنامه هاي خودکفایي تولید در گروه صنعتي 

ایران خودرو را محقق کنیم.
وي برنامه توســعه محصولات جدید و 
توسعه صادرات را از مقوله هاي مهم در فعالیت 
هاي ایران خودرو دانست و گفت: برنامه هاي 
متنوعي نیز براي ارتقاي کیفیت محصولات و 

کاهش نمرات منفي طرح ریزي کرده ایم.
مقیمــي با بیان این کــه تصویر ذهني 
جامعه و مشتریان از ایران خودرو آسیب دیده 
است، بر لزوم بهبود شرایط تاکید کرد و گفت: 
با همت مجموعه باید به جایگاه قبلي بازگردیم، 
تداوم فعالیت ما در گرو همکاري و همراهي با 

یکدیگر است.
وي گفت: با همت و ظرفیت هاي موجود 
در قطعه ســازان به عنوان سربازان خط مقدم 
جبهه اقتصادي توانسته ایم از بخش زیادي از 

مشکات عبور کنیم.
مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو بر 
استمرار جلسات با قطعه سازان از طریق تشکل 
ها تاکید کرد و گفت: با تدابیري که اتخاذ خواهد 
شد، مشکل گردش نقدینگي قطعه سازان قابل 

رفع است.
مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو 
در ادامه بر بهره وري و توســعه تخصصي در 
زنجیره ارزش خودرو تاکید کرد و گفت: باید 
بــا بهره مندي از تکنولوژي روز به این هدف 

دست یابیم. خودروسازي ۲۱ درصد از ارزش 
افزوده بخش صنعت را به خود اختصاص مي 
دهد و نمي تواند نسبت به مقوله بهره وري بي 

تفاوت باشد.
مقیمي با بیان این که توسعه خودکفایي 
مهم ترین محور برنامه هــاي ایران خودرو 
اســت، گفت: بایــد فعالیت هــاي طراحي 
محصول در گروه را با جدیت و گســتردگي 

بیشتري پیگیري کنیم.
وي ایجاد ستاد توسعه و تعمیق ساخت 
داخل را از رویکردهاي گروه  عنوان کرد و گفت: 
شــخصا در کمیسیون ها و جلسات این ستاد 
داخلي ســازي قطعات را دنبــال مي کنم. از 
نیروهاي دانشي، شــرکت هاي دانش بنیان، 
قطعه سازان، تشکل ها و انجمن هاي مرتبط 
نیــز که در این زمینه تجربــه دارند دعوت به 

همکاري کرده ایم.
مقیمي در ادامه محورهاي تعامل نظام 
مند و شفاف با تامین کنندگان را تشریح کرد 
و گفت: مدل جامع ارتباط با تامین کنندگان را 
برمبناي اســتراتژي هاي حمایتي، کنترلي و 
مشارکتي اجرا خواهیم کرد. با تمرکز بر فرآیند 
سیســتماتیک انتخــاب و جایگزیني تامین 
کنندگان در جهت شناسایي و کاهش ریسک 

هاي تامین گام خواهیم برداشت.
وي از توافق با بانک مرکزي در زمینه  اخذ 
مجوز استفاده از ارز حاصل از صادرات توسط 
ایــران خودرو خبر داد و گفــت: با اجراي این 

رویکرد به بالانس ارزي خواهیم رسید.
وي هــدف خودکفایي و کاهش ارزبري 
تولیــد را ۲۴۴ میلیون یورو اعام کرد و گفت: 
نباید نســبت به واردات قطعه اي که قابلیت 
داخلي سازي دارد اقدام شود. اولویت ما ساخت 

داخل و تمرکز برتوان دانش ایرانی است.
مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو از 
تولید سه محصول دناپاس اتوماتیک،  ۳۰۱ و 
۲۰۷ با سقف شیشه اي تا پایان سال خبر داد و 
گفت: حوزه هاي فني و مهندســي و طراحي 
محصولات جدید را نســبت بــه قبل فعال تر 
خواهیم کرد. تا پایان سال چند برنامه رونمایي 

از محصولات جدید را پیش بیني کرده ایم.
وي صادرات ۲۰ میلیون یورو قطعات و 
مجموعه ها را برنامه تعیین شــده براي سال 
جاري عنوان کرد و گفت: در بازارهاي صادراتي 
مي توانیم به برنامه هاي تامین ارز کمک کنیم.
مقیمي در پایان با بیــان این که باید با 
همدلــي و همراهــي ســازندگان و حمایت 
مسئولان، تحریم ها را که از خودروسازي شروع 
شده،  در همین جا زمین بزنیم، وحدت کلمه را 
مهم ترین عامل پیشبرد اهداف دانست و گفت: 
تیراژ تولید را افزایش خواهیم داد، خودروهاي 
ناقص را تکمیل و وارد بازار خواهیم کرد و برنامه 
هاي توســعه محصول و ارتقــاي کیفیت را با 
جدیت دنبال مي کنیم تا تصویر ذهني جامعه 
از بزرگ ترین خودروســاز کشور را به جایگاه 

قبلي بازگردانیم.

»ستادتوسعهو
تعمیقساخت

داخلمحصولات
ایرانخودرو«
تشکیلشد

ــماره  ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــاد ب ــرگان ش ــی مه ــرکت بازرگان ــرات ش ــی تغیی آگه
ثبــت ۱۷9۸۷۰ و شناســه ملــی ۱۰۱۰۲۲۲۰9۰۴ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی 
ــه  ــل اتخــاذ شــد : بهــروز دهنــوی ب ــاده مــورخ  ۱۳9۷/۰۴/۰۴تصمیمــات ذی ــوق الع بطــور ف
کــد ملــی ۱9۵۰۷۶۶۱9۵ بــه ســمت مدیــر عامــل بــرای مــدت نامحــدود انتخــاب گردیدنــد و 
امضاءکلیــه اوراق واســناد بهــادار از قبیــل چــک ســفته بــروات وعقــود اســلامی وتعهــد آور 
بــا مدیرعامــل ومهــر شــرکت معتبرونافــذ میباشــد . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۵۸۸۴۰۲( 

ــماره  ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــاوین ب ــارت س ــا تج ــرکت آرت ــرات ش ــی تغیی آگه
ــی  ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۰۳۲۰۷۳۶۷۰۷ ب ــه مل ــت ۴۲۱۶۷۲ و شناس ثب
ــی  ــر کاظم ــای اکب ــد : - آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ  ۱۳9۸/۰۴/۳۱تصمیم ــاده م ــوق الع ف
ــهم  ــرکت س ــدوق ش ــه صن ــال ب ــت ۶۰۸۰۰۰۰۰۰۰ ری ــی ۰۰۳۶۴۱۱9۵۷ باپرداخ ــماره مل ــه ش ب
ــه شــماره  ــال افزایــش داد. - آقــای عبــاس کاظمــی ب ــه ۵۱۶۸۰۰۰۰۰۰۰ ری الشــرکه خــود را ب
ــرکه  ــهم الش ــرکت س ــدوق ش ــه صن ــال ب ــت ۸۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ری ــی ۰۰۵۵۵۶۳۵9۷ باپرداخ مل
ــی  ــماره مل ــه ش ــی ب ــا کاظم ــای امیررض ــش داد. -آق ــال افزای ــه ۶۸۰۰۰۰۰۰۰۰۰ری ــود را ب خ
ــود را  ــرکه خ ــهم الش ــرکت س ــدوق ش ــه صن ــال ب ــت ۱9۲۰۰۰۰۰۰۰ری ۰۰۱۳۳۳۷9۵۵ باپرداخ
ــه  ــال ب ــرکت از ۱۲۰۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ری ــرمایه ش ــه س ــش داد. درنتیج ــال افزای ــه ۱۶۳۲۰۰۰۰۰۰۰ ری ب
۱۳۶۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ریــال افزایــش یافــت ومــاده مربوطــه اساســنامه بشــرح مذکــور اصــلاح شــد 
اســامی شــرکاء و میــزان ســهم الشــرکه هریــک پــس از افزایــش ســرمایه بشــرح ذیــل مــی 
ــه کدملــی  باشــد : - آقــای اکبــر کاظمــی دارای مبلــغ ۵۱۶۸۰۰۰۰۰۰۰ ریــال ســهم الشــرکه ب
ــه  ــرکه ب ــهم الش ــال س ــغ ۶۸۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ری ــی دارای مبل ــاس کاظم ــای عب ۰۰۳۶۴۱۱9۵۷ -آق
ــهم  ــال س ــغ ۱۶۳۲۰۰۰۰۰۰۰ ری ــی دارای مبل ــا کاظم ــای امیررض ــی ۰۰۵۵۵۶۳۵9۷ -آق کدمل
الشــرکه بــه کــد ملــی ۰۰۱۳۳۳۷9۵۵ ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت 

ــران )۵۸۸۴۰۱(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ه

آگهــی تغییــرات شــرکت تعاونــی تولیــد روســتائی شــهید نــواب صفــوی بــه شــماره 
ــره  ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۰۱۰۱۵۴۳9۲9 ب ــه مل ــت ۱۱۰۶۶۷ و شناس ثب
ــورخ  ۱۳9۸/۰۵/۰9اداره  ــورخ  ۲۰۵/۱۱۱/۱۸۴/۲۰۰۷م ــماره م ــه ش ــورخ  ۱۳9۸/۰۴/۰۶و نام م
تعــاون روســتایی اسلامشــهر تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد آقــای محمــود نعمتــی ک.م 
ــمعیل ک.م  ــه اس ــب اله ــای حبی ــره و آق ــات مدی ــس هی ــمت رئی ــه س ۵۵۶99۶۸۵۳9 ب
۶۶۴9۵۰۸9۶9 بــه ســمت نائــب رئیــس هیــات مدیــره و آقــای حســن شــریف نیــا ک.م 
۰۴9۰۱۵۵۱۴۶ بــه ســمت منشــی هیــأت مدیــره آقــای هــادی اعظمــی ک.م ۰۰۶۶۲۸۶۵۷۳ 
بــه ســمت مدیرعامــل بــرای مــدت۳ ســال انتخــاب گردیدنــد.، کلیــه چکهــا و اســناد و 
اوراق تعهــد آور شــرکت تعاونــی پــس از تصویــب هیئــت مدیــره بــا امضــاء آقــای هــادی 
اعظمــی ) مدیــر عامــل ( و آقــای محمــود نعمتــی ) رئیــس هیئــت مدیــره ( و مهر شــرکت  
ــای  ــره ( ، آق ــأت مدی ــس هی ــی ) رئی ــود نعمت ــای محم ــاب آق ــر و در غی ــی معتب تعاون
حبیــب الــه اســمعیل ) نایــب رئیــس هیــأت مدیــره ( حــق امضــاء خواهــد داشــت و اوراق 
ــی معتبــر  ــای هــادی اعظمــی ) مدیرعامــل ( و مهــر شــرکت تعاون ــا امضــاء آق عــادی ب
خواهــد بــود . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

غیرتجــاری تهــران )۵۸۸۳9۶( 

ــه  ــواب صفــوی ب آگهــی تغییــرات شــرکت تعاونــی تولیــد روســتائی شــهید ن
ــه  ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۰۱۰۱۵۴۳9۲9 ب ــه مل ــت ۱۱۰۶۶۷ و شناس ــماره ثب ش
مجمــع عمومــی عــادی مــورخ  ۱۳9۸/۰۴/۰۶نامــه شــماره مــورخ ۲۰۵/۱۱۱/۱۸۴/۲۰۰۷ 
مــورخ  ۱۳9۸/۰۵/۰9اداره تعــاون روســتایی اسلامشــهر تصمیمــات ذیــل اتخاذ شــد 
: حبیــب الــه اســمعیل ک.م ۶۶۴9۵۰۸9۶9 محمد رضــا جودکــی ک.م ۵۵۶99۱۳۷۴۲ 
علــی اصغربهــاری بــادی ک.م ۶۶۴9۷9۷۵۴۵ حســن شــریف نیــا ک.م ۰۴9۰۱۵۵۱۴۶ 
ــره و  ــات مدی ــی هی ــای اصل ــمت اعض ــه س ــی ک.م ۵۵۶99۶۸۵۳9 ب ــود نعمت محم
محســن جودکــی ک.م ۰۰۷۷۱۲۶۳۸۶ و قاســم نعمتــی ک.م ۵۵۶99۱۳۱۷۳ بــه 
ــال  ــه س ــدت س ــرای م ــرکت ب ــره ش ــأت مدی ــدل هی ــی الب ــای عل ــوان اعض عن
ــازرس اصلــی  ــه ســمت ب ــد. احمــد کریمــی ک.م ۶۶۴9۷۴۵۵۷۱ ب انتخــاب گردیدن
و حمیــد رضــا عــرب ک.م ۶۶۴9۴۳۵۶۲۷ بــه عنــوان بازرســان علــی البــدل بــرای 
ــد ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور  ــی انتخــاب گردیدن مــدت یــک ســال مال

اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۵۸۸۳9۵( 

آگهــی انحــلال شــرکت طراحــان صنایــع وحــدت ایرانیــان شــرکت بــا مســئولیت محــدود 
ــع  ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۰۳۲۰۷۵۲۷۰۲ ب ــه مل ــت ۴۲۲۵۱۵ و شناس ــماره ثب ــه ش ب
عمومــی فــوق العــاده مــورخ  ۱۳9۸/۰۴/۱۵تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : - شــرکت مذکــور در 
تاریــخ فــوق منحــل اعــلام گردیــد و آقــای مصطفــی ضعیــف نــژاد بــه ســمت مدیــر تصفیــه 
ــداران  ــان پاس ــران خیاب ــهر ته ــران ش ــتان ته ــه اس ــل تصفی ــانی مح ــد. نش ــاب گردی انتخ
خیابــان لویــزان کوچــه شــیان ۴ پــلاک ۱۴ کدپســتی ۱۶۷۸۶۸۸۱۸۱ مــی باشــد. ســازمان ثبــت 

اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۵۸۸۴۰۰( 

ــت  ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــورن ب ــرج س ــان ب ــرکت آرم ــرات ش ــی تغیی آگه
۳۷۸۰9۴ و شناســه ملــی ۱۰۳۲۰۲۸۶9۵۵ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده 
مــورخ ۱۳9۸/۰۵/۲۶ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران بــه 
ــه ،  ــه صادقی ــران، محل ــهر ته ــزی ، ش ــش مرک ــران ، بخ ــتان ته ــران ، شهرس ــتان ته آدرس اس
ــان مرودشــت ، پــلاک ۷ ، طبقــه ســوم ، واحــد ۱۶ کــد پســتی  بلــوار شــهدای صادقیــه ، خیاب
۱۴۵۱۶۱۴۶۷9 تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. ســازمان 
ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۵۸۸۳99( 

ــه  ــت ۳۷۶۸۵۶ و شناس ــماره ثب ــه ش ــاص ب ــهامی خ ــدر س ــان تن ــی رای ــرکت حام ــرات ش ــی تغیی آگه
ملــی ۱۰۳۲۰۲۶۶9۴۱ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ ۱۳9۷/۰۳/۰۷ 
ــه  ــمی( ب ــابداران رس ــن )حس ــاب مبی ــو حس ــی رهن ــه حسابرس ــد : -موسس ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی تصمیم
شناســه ملــی ۱۴۰۰۶۷۷۲۷۵۸ بــه ســمت بــازرس اصلــی و آقــای فتــح الــه بابــا جــان نــژاد بــه شــماره ملــی 
۲۰۶۳۸9۶۱۷۸ بــه ســمت بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یــک ســال مالــی انتخــاب گردیدنــد. - ترازنامــه 
ــت.  ــرار گرف ــب ق ــورد تصوی ــخ  ۱۳9۶/۱۲/۲9م ــه تاری ــی ب ــی منته ــال مال ــرای س ــان ب ــود و زی ــاب س و حس

ــران )۵۸۸۳9۸(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب س

آگهــی تغییــرات شــرکت پــژواک همــراه ایرانیــان بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت ۴۱۸۰9۳ و شناســه 
ــورخ ۱۳9۸/۰۵/۱۴  ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ــی ع ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۰۳۲۰۷۰۰۶9۱ ب مل
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : - خانــم زهــرا شــیری بــه کــد ملــی ۰۰۶۰۲۳۳9۸۲ بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره 
ــره و رئیــس  ــه ســمت عضــو هیئــت مدی ــه کــد ملــی ۰۰۷۵۴۷9۶99 ب ــی ب و مدیرعامــل و آقــای محمدعلــی رحمان
هیئــت مدیــره بــرای مــدت نامحــدود انتخــاب گردیدنــد. - کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــدآور شــرکت از قبیــل 
چــک ، ســفته ،بــروات ،قراردادهــا و عقــود اســلامی بــا امضــاء مدیرعامــل همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد 

. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۵۸۸۳9۴( 

آگهــی تغییــرات شــرکت آرا تــل آفتــاب بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت ۴۳۴9۷۸ 
ــورخ ۱۳9۸/۰۴/۰۱  ــره م ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۴۰۰۳۲۸۲۷۱۶ ب ــه مل و شناس
ــتان  ــه آدرس اس ــران ب ــی ته ــد ثبت ــرکت در واح ــل ش ــد : - مح ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی تصمیم
تهــران ، شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، محلــه لویــزان ، کوچــه خنــدان، 
ــتی  ــارم کدپس ــه چه ــدان ۱ ، طبق ــاختمان خن ــلاک ۵ ، س ــادی ، پ ــا فرش ــهید رض ــان ش خیاب
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــت س ــر یاف ۱۶۷۸۶۵۳۱۳۰ تغیی

ــران )۵۸۸۴۰۳(  ــاری ته ــات غیرتج موسس

تاســیس شــرکت بــا مســئولیت محــدود مــارون گســتر پایــدار ایرانیــان درتاریــخ 
ــت و  ــی ۱۴۰۰۸۳۸9۰۷۲ ثب ــه مل ــه شناس ــت ۵۴۲۳۳۱ ب ــماره ثب ــه ش  ۱۳9۸/۰۳/۲۲ب
ــلاع  ــت اط ــر جه ــرح زی ــه ش ــه آن ب ــه خلاص ــده ک ــل گردی ــل دفاترتکمی ــا ذی امض
ــی از  ــور عمران ــاخت در ام ــات س ــت : عملی ــوع فعالی ــردد. موض ــی میگ ــوم آگه عم
قبیــل احــداث ســاختمان و راه و یــا شــبکه هــای آب رســانی درصــورت لــزوم پــس 
از اخــذ مجوزهــای لازم از مراجــع ذیربــط مــدت فعالیــت : از تاریــخ ثبــت بــه مــدت 
نامحــدود مرکــز اصلــی : اســتان تهــران ، شهرســتان شــمیرانات ، بخــش مرکــزی ، 
شــهر تجریــش، ولیعصــر ، خیابــان ولیعصــر ، کوچــه هســتی ، پــلاک ۱۶ ، طبقــه ســوم 
، واحــد غربــی کدپســتی ۱9۶۵۶۱۳۳۶۱ ســرمایه شــخصیت حقوقــی عبــارت اســت 
ــای  ــرکا آق ــک از ش ــر ی ــرکه ه ــهم الش ــزان س ــدی می ــال نق ــغ ۵۰۰۰۰۰۰۰ ری از مبل
ــال  ــده ۲۰۰۰۰۰۰۰ ری ــی ۰۰۱۳۷9۵9۳۷ دارن ــماره مل ــه ش ــروی زاده ب ــین غ امیرحس
ــده  ــی ۰۰۴۷9۲۱۴۵۵ دارن ــه شــماره مل ــژاد ب ــه محــرم ن ــم عارف ســهم الشــرکه خان
۳۰۰۰۰۰۰۰ ریــال ســهم الشــرکه اعضــا هیئــت مدیــره آقــای امیرحســین غــروی زاده 
بــه شــماره ملــی ۰۰۱۳۷9۵9۳۷و بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحدود 
و بــه ســمت مدیرعامــل بــه مــدت نامحــدود خانــم عارفــه محــرم نــژاد بــه شــماره 
ملــی ۰۰۴۷9۲۱۴۵۵و بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود دارنــدگان 
حــق امضــا : کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک ، ســفته 
ــه هــای عــادی و اداری  ــه نام ــروات ، قراردادهــا، عقــود اســلامی و همچنیــن کلی ، ب
ــر  ــارات مدی ــر مــی باشــد. اختی ــا مهــر شــرکت معتب باامضــاء مدیرعامــل همــراه ب
عامــل : طبــق اساســنامه ثبــت موضــوع فعالیــت مذکــور بــه منزلــه اخــذ و صــدور 
پروانــه فعالیــت نمــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت 

هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۵۸۸۳9۷( 

 جناب آقای مصطفی طاعتی مقدم 
مدیر کل حوزه وزارتی وزارت راه و شهرسازی 

با نهایت تأسف و تأثر ضایعه د                    رگذشت پدر 
گرامیتان را به جنابعالی و خانواد                    ه محترم 

تسلیت عرض نمود                    ه، از د                    رگاه خد                    اوند                     متعال 
برای آن  عزیز  علو د                    رجات و برای 

بازماند                    گان، صبر و شکیبایی 
آرزومند                    یم. 

مهد                    ی میرحید                    ری
مدیر و سردبیر هفته نامه اعتبار

                                                             

 جناب آقای محمدحسین قربانی
مدیر محترم کترینگ شرکت هواپیمایی زاگرس 

با نهایت تأسف و تأثر ضایعه د                    رگذشت پدر 
گرامیتان را به جنابعالی و خانواد                    ه محترم 

تسلیت عرض نمود                    ه، از د                    رگاه خد                    اوند                     متعال 
برای آن  عزیز  علو د                    رجات و برای 

بازماند                    گان، صبر و شکیبایی 
آرزومند                    یم. 

مهد                    ی میرحید                    ری
مدیر و سردبیر هفته نامه اعتبار

                                                             

جناب آقای مهندس محمدرضا مهرابی  
 و خانم مهندس مهرابی 

با نهایت تأسف و تأثر ضایعه د                    رگذشت برادر 
گرامیتان را به خانواد                    ه محترم تسلیت عرض 

نمود                    ه، از د                    رگاه خد                    اوند                     متعال برای 
آن  عزیز  علو د                    رجات و برای 

بازماند                    گان، صبر و شکیبایی 
آرزومند                    یم. 

مهد                    ی میرحید                    ری
مدیر و سردبیر هفته نامه اعتبار

                                                             



عباس تابش معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه ۳۳ هزار و 
۱۷۴ مورد بازرسي که به تشکیل ۱۳۷۷ پرونده تخلفاتي به ارزش بیش 
از ۳۳۰ میلیارد دریــال مربوط بــه واردکنندگان،بنکداران،انبارهاي 
نگهداري کاغذ و خرده فروشــي منجر شــده،صورت گرفته است.وي 
افزود:در عین حال،طي ۴ ماهه سال جاري تعداد بازرسي به عمل آمده 
۸۵۱۳ مورد و تعداد پروونده هاي متشکله ۳۹۹ مورد بوده است.عباس 
تابش با بیان اینکه طبق مصوبات کارگروه تنظیم بازار، که در ۲۵ مردادماه 
ســال ۹۷ و ۱۴ شــهریورماه همان ســال اباغ شــده اســت، تمامي 
مسئولیت هاي اصالت سنجي مربوط به ثبت سفارش، تأمین ارز و کالا، 
قیمت و نحوه توزیع کاغذ در حوزه شرکت هاي واردکننده کاغذهاي چاپ 
و تحریر، مطبوعات بالکي و ال دبلیو سي بر عهده کمیته اي به مسئولیت 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اسامي است، گفت: وزارت آموزش و پرورش با 
مشــارکت دفتر تخصصــي وزارت صنعت، معــدن و تجارت،انجمن 
واردکنندگان و سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان نیز در 

این مورد مشارکت دارند.

تشکیل۱۳۷۷پرونده
تخلفاتيبرايکاغذ
چاپوتحریر

عباس تابش 

وحید مرندی مقدم معاون رئیس ســازمان ملی اســتاندارد با تشریح 
وضعیت کیفیت بنزین بر اســاس آزمون های ســال گذشــته، گفت: 
گزارش های تحلیلی ارزیابی انطباق بنزین به صورت مستمر تهیه و برای 
مقامات مربوطه ارسال می شود و تحلیل آخرین نتایج اندازه گیری نشان 
می دهد که کیفیت کلی بنزین در سال گذشته نسبت به سال های قبل 
از آن افزایش یافته و از نظر پارامترهای آلاینده گوگرد و مواد اکسیژن دار 
رو به بهبود اســت. ایشان با بیان اینکه عواملی غیر از کیفیت سوخت و 
خودرو مانند نحوه تنظیم موتور توسط رانندگان، میزان فرسوده بودن 
خودرو، حجم سوخت مصرفی، میزان بارش، ایستایی هوا و میزان تردد 
نیز در آلودگی هوا مؤثرند، افزود: با توجه به همه این عوامل مدیریت در 
حوزه مصرف، کنترل حجم ســوخت مصرفی و حجم تردد باید در کنار 
کیفیت عوامل تولید یعنی سوخت و خودرو مورد بررسی قرار گیرد. به 
عبارت دیگر آلودگی یک شهر برآیند حجم مصرف آلاینده ها، ظرفیت 
تنفســی شهرها و کیفیت محصولات صنعتی است که به نظر می رسد 

حجم مصرف نقش پر رنگ تری دارد. 

کیفیتبنزین
روبهبهبود
است

وحید مرندی مقدم 

سعید زرندی معاون وزیر صمت گفت: باید تهدیدها و فرصت های بیت کوین بررسی 
و تصمیم مناسب گرفته شود. این نوع ارز هم، ابزاری برای دور زدن تحریم ها به شمار 
می آید و هم امکان پولشویی در آن وجود دارد. وی در رابطه با تولید بیت کوین در 
کشور که بعضاً توســط برخی واحدهای تولیدی صورت می گیرد، افزود: هنوز در 
ارتباط با تولید بیت کوین تصمیم نهایی در کشور اتخاذ نشده است و همین موضوع 
موجب شده تا ما نتوانیم برخورد لازم را با واحدهای تولیدی که در این حوزه فعالیت 
می کنند، داشته باشــیم. وی با اعام این که پیشنهادات مختلفی در حوزه تولید 
بیت کوین در کشور مطرح شده، اضافه کرد: اگر بخواهیم این موضوع را به عنوان یک 
کار تولیدی بشناسیم باید چارچوب های آن تعریف و مکانیسم نظارت را تهیه کنیم، 
اما مهم اینجاســت هنوز این فعالیت به نام کار تولیدی تعریف نشده است. معاون 
طرح و برنامه وزارت صنعت گفت: در بخش قیمت برق با دریافت دو تا سه برابری 
هزینه ها می تــوان مدیریت مصرف انرژی را در واحدهــای تولیدی که در حوزه 
بیت کوین فعالیت می کنند انجام دهیم؛ عاوه بر این، پیشنهادهای دیگری هم در 
این رابطه مطرح شده است که برای اجرایی شدن آنها نیازمند تصمیم گیری کلی 

وزارتخانه ها و سیاست دولت هستیم.

بیتکوین
میتواندابزار
پولشوییباشد

سعید زرندی

محمد جواد آذری جهرمی ضمن تشریح اینکه  ماهواره مخابراتی »ناهید ۱« که برای اولین 
بار در کشور در پژوهشکده سامانه های ماهواره پژوهشگاه فضایی ایران به کارفرمایی سازمان 
فضایی ایران طراحی و ساخته شده، در مراسم روز فناوری فضا با حضور حسن روحانی رئیس 
جمهوری در بهمن سال ۹۵ رونمایی شــد. مأموریت های ماهواره مخابراتی »ناهید۱« در 
راستای دستیابی به فناوری طراحی و ساخت ماهواره مخابراتی زمین آهنگ، مطرح و در یک 
ماهواره پیاده ســازی شده اســت. ماهواره »ناهید۱« راه میانی برای دستیابی به بخشی از 
فناوری های مخابراتی زمین آهنگ است و فناوری های به کار گرفته شده در آن، پایه  اصلی 
فناوری های مورد نیاز ماهواره های عملیاتی کشــور است. فناوری های به کار گرفته شده در 
ماهواره ناهید به عنوان پایه  اصلی فناوری های مورد نیاز ماهواره های عملیاتی کشور است. به 
عبارتی ماهواره  ناهید قرار اســت مأموریت هایی همچون باز کردن صفحات خورشیدی در 
مدار، ارتباط در باند مخابراتی Ku در مدار و تصویربرداری و تخمین نرخ باز شدن صفحات 
خورشیدی را انجام دهد. از سوی دیگر فراهم کردن تجهیزات آزمون مکانیسم های فضایی، 
تجهیزات مخابراتی فرکانس بالا و طراحی بخش های آن، تعیین و کنترل وضعیت سه محوره، 
ارتباط مخابراتی دائم در باند S، تصویربرداری ضمن عملیات و تخمین نرخ باز شدن صفحات 

خورشیدی به کمک آن، از اهداف ثانویه پروژه ناهید است.  

»ناهید۱«؛ماهواره
مخابراتیزمین
آهنگ

محمد جواد آذری جهرمی 

علیرضا رئیســی معاون بهداشت وزارت بهداشت با اشاره به اقدامات صورت گرفته جهت 
راه اندازی بانک شیر مادر در ایران، این روش را در بهبود سریع تر نوزادان نارس، موثر دانست 
و گفت: تاکنون با آغاز به کار این بانک شیر به شکل پایلوت در استان فارس بالغ بر ۴۰نوزاد 
نارس توانستند با شیر مادر تغذیه کنند. وی گفت: در سطح دنیا با مطالعات صورت گرفته، 
دیگر شیر مادر تنها منبع برای تغذیه نوزاد شناخته نمی شود، بلکه به عنوان یک واکسن 
برای نوزاد به حساب می آید. وی افزود:این مطالعات نشان می دهد آن دسته از نوزادانی که 
به شکل نارس به دنیا آمدند و در بخش ویژه بستری بودند و از شیر مادر تغذیه می کردند، 
نسبت به سایر نوزادان روند بهبود سریع تری داشته اند. ایشان با اشاره به دستاوردهای تغذیه 
با شیر مادر ادامه داد: به همین دلیل بود که ما نیز مشتاق شدیم بر اساس مطالعات علمی به 
این شیوه روی آوریم و خوشبختانه در حال حاضر کشور ایران جزو کشورهای پیشرفته در 
این حوزه شناخته می شود. این طرح در استان های کرمانشاه، اهواز و فارس به شکل پایلوت 
در حال اجرا است و با توجه به نتایج اثر بخشی که تاکنون از طرح گزارش شده، پیش بینی 
می کنیم تا پایان سال جاری طرح بانک شیرمادر در ۲۰ دانشگاه علوم پزشکی کشور اجرا 
شود. با توجه به استفتا صورت گرفته از مراجع، این طرح مشکل فقهی ندارد و تا کنون نیز 

در استان فارس ماهانه حدود پنج لیتر شیر  به بیش از ۴۰ نوزاد توزیع شده است.

بانکشیرمادر
مشکلفقهی
ندارد

علیرضا رئیسی

رضا اردکانیان وزیر نیرو گفت: تا پایان امسال یک هزار و ۱۲۴ روستای کشور 
به شبکه پایدار آب سالم متصل خواهند شد.  وی در بازدید از سد مخزنی مراش 
در شهرستان ماهنشــان افزود: از سال ۹۲ تاکنون در هر هفته ۳۰ روستا به 
شــبکه پایدار آب سالم وصل شده اســت.  وی اظهار داشت: تا پایان امسال 
همچنین ۱۰ سد بزرگ ملی در ۹ استان کشور افتتاح و ۲۶هزار هکتار شبکه 
مدرن آبیاری زهکشی به مجموعه شبکه های موجود اضافه می شود و امسال 
از هر ۴۰ روز یک تصفیه خانه فاضاب وارد مدار شده است و از حدود ۹۰ روز 
یک تصفیه خانه بزرگ آب شهری افتتاح می شود. وی ادامه داد: تا پایان سال 
جاری و طبق وعده اعام شده هر هفته یک تصفیه خانه فاضاب در کشور وارد 
مدار می شود و بر این مبنا ۲۹ تصفیه خانه فاضاب در ۱۶ استان کشور و ۱۲ 
تصفیه خانه بزرگ آب آشامیدنی نیز در ۹ استان کشور به بهره برداری می رسد.

وزیر نیرو گفت: طبق آمار اعام شده از سوی سازمان ملل متحد ۳/۲۴ درصد 
جمعیت به ویژه در روستاها به الکتریسیته دسترسی ندارند که این نسبت در 
کشورمان سه دهم درصد است که اغلب آن هم مربوط به روستاهای با جمعیت 

کمتر از ۱۰ خانوار و عشایر کوچ رو است.

۱۱۲۴روستایکشور
بهشبکهپایدارآب
سالممتصلمیشوند

رضا اردکانیان

هیئت عمومی دیوان عدالت اداری دستورالعمل وزارت بهداشت درخصوص محدودیت 
تأســیس داروخانه در شهرها بر اساس میزان جمعیت را ابطال کرد. به گزارش روابط 
عمومی دیوان عدالت اداری، به دنبال شــکایت از وزارت بهداشــت، درمان و آموزش 
پزشکی و درخواست ابطال ماده ۴ آیین نامه تاسیس و اداره داروخانه ها، هیئت عمومی 
دیوان عدالت اداری با اکثریت آراء، مقرره مورد شکایت را ضد رقابتی، انحصاری و مغایر 
با تبصره ۲ ماده ۷ قانون اجرای سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی تشخیص داد 
و باطل کرد. بر اساس این گزارش، متن ماده ۴ آیین نامه تاسیس و اداره داروخانه ها در 
مورد شــرایط تاســیس داروخانه از این قرار است: ۱- برای شهرهای تا ۲۵۰ هزار نفر 
جمعیت به ازای هر ۷ هزار نفر یک داروخانه روزانه و به ازای هر ۷۰ هزار نفر جمعیت 
یک داروخانه شبانه روزی. ۲- برای شهرهای از ۲۵۰ هزار تا ۵۰۰ هزار نفر جمعیت به 
ازای هر ۶ هزار نفر یک داروخانه روزانه و به ازای هر ۶۰ هزار نفر یک داروخانه شبانه روزی. 
۳- برای شــهرهای ۵۰۰ هزار نفر تا یک میلیون نفــر جمعیت به ازای هر ۵ هزار نفر 
جمعیت یک داروخانه روزانه و به ازای هر ۵۰ هزار نفر یک داروخانه شبانه روزی.۴- برای 
شهرهای بیش از یک میلیون نفر جمعیت به ازای هر ۴۵۰۰ نفر جمعیت یک داروخانه 

روزانه و به ازای هر ۴۵۰۰۰ نفر جمعیت یک داروخانه شبانه روزی.

محدودیتتاسیس
داروخانهبراساسمیزان
جمعیتابطالشد

دیوان عدالت اداری 

سعید محمد علیزاده مدیر نظارت بر ناشران سازمان بورس افزودن:  تبصره ای به ماده 
۸ دســتورالعمل اجرایی افشای اطاعات شرکت ها مبنی  بر شرط انتشار اطاعیه لغو 
مجمع در کدال خبر داد.  وی در اباغیه ای به کلیه شرکت های سهامی عام ثبت شده 
و حسابرسان معتمد سازمان از افزودن تبصره ای به ماده ۸ دستورالعمل اجرایی افشای 
اطاعات بر طبق مصوبه ۱۴ مردادماه هیات مدیره ســازمان بورس خبر داد.  براساس 
این اباغیه در ماده ۸ آمده است: ناشر موظف است زمان، تاریخ، محل تشکیل و دستور 
جلسه مجامع عمومی را در روزنامه های کثیرالانتشار خود درج و مراتب را حداقل ۱۰ 
روز قبل از برگزاری مجمع افشا کند. دستور جلسه مجامع عمومی باید صریح و واضح 
باشــد. ذکر تمامی موضوعات اعم از جزئی و مهم از قبیل انتخاب اعضای هیات مدیره 
اصلی یا علی البدل، رسیدگی به صورت های مالی و تصویب آنها، انتخاب حسابرس یا 
بازرس قانونی، تقسیم سود و اندوخته ها و تمامی موضوعاتی که در صاحیت مجمع 
فوق العاده است از جمله تغییر موضوع فعالیت و تغییر سرمایه در دستور جلسه مجمع 
الزامی است. همچنین در تبصره این اباغیه ذکر شده است: انتشار اطاعیه لغو مجمع 
عمومی در سامانه کدال صرفا پس از انتشار اطاعیه لغو مجمع در روزنامه کثیرالانتشار 

منتخب مجمع شرکت امکان پذیر است.

شرطلغومجمع
شرکتهای
سهامی

سعید محمد علیزاده

به گزارش روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهرایران، بر این مبنا، نشریه بین المللي 
بنکر،  رشد دارایي هاي موسسات کاما اسامي و موسسات با باجه هاي اسامي را 
مورد بررســي قرار داده است که بر اساس آن بانک قرض الحسنه مهرایران به عنوان 
بانک کاما اسامي با ۶۱.۱ درصد رشد و ۳ هزار و ۸۷۸ میلیون دلار دارایي منطبق 
بر شریعت، در رتبه اول بانک هاي ایران و رتبه برتر موسسات کاما اسامي دنیا قرار 
گرفت. بانک قرض الحسنه مهر ایران با هدف جذب و تخصیص منابع قرض الحسنه 
با ســرمایه اولیه ۱۵ هزار میلیارد ریال در سال ۱۳۸۶ تاسیس شد و در حال حاضر 
۵۳۰ شــعبه این بانک در سراسر کشور مشغول اعطاي تسهیات قرض الحسنه به 
نیازمندان واقعي جامعه مي باشد. این بانک از بدو تاسیس تا کنون بالغ بر ۵ میلیون 
و ۱۴۲ هزار فقره تسهیات قرض الحسنه به ارزش ۴۱۲ هزار و ۸۱۵ میلیارد ریال به 
متقاضیان پرداخت کرده است که نزدیک به ۲ میلیون فقره این تسهیات به اعتبار 
۱۸۹ هزار میلیارد ریال در سال ۱۳۹۷ و پنج ماه نخست سال ۱۳۹۸ پرداخت شده 
است. نسبت مطالبات به مصارف بانک قرض الحسنه مهرایران در طول مدت فعالیت 
آن حدود یک درصد اســت و مانده منابع آن با اعتماد و استقبال مردم از خدمات و 

طرح های تسهیاتي متنوع بانک بالغ بر ۲۱۴ هزار و ۳۶۲ میلیارد ریال است.

سریعترینرشددر
میزانسازگاريبا
موازیناسلامي

بانک قرض الحسنه مهر ایران

رضــا رحمانی، وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: طبق یکی از بندهای بســته تولیدی این 
وزارتخانه برای صنعت خودرو، خودروهای جدید باید در چرخه تولید قرار بگیرند و خودروهای 
قدیمی که در سایپا پراید و در ایران خودرو پژو ۴۰۵ است، باید از چرخه تولید خارج شوند که 
این در ســال آینده ممکن است اتفاق بیفتد. وزیر صنعت، معدن و تجارت درباره اینکه نظام 
بانکی در تولید چقدر کمک کرده اســت، تصریح کرد: باید تقریباً ۴۰ درصد تسهیات نظام 
بانکی را به صنعت و معدن بدهند که از این مقدار بانک مرکزی می گوید ۲۷ درصد را داده که 
۷۰ درصد این تمدیدی است. وی ادامه داد: ارز از قیمت ۳ تا ۴ هزار تومان به قیمت ۱۲ هزار 
تومان رسیده اســت که این باید صادرات را توجیه پذیر کند، که کرده است و همچنین باید 
قاچاق را توجیه ناپذیر می کرده، ولی نکرده است و به نحو محسوسی قاچاق پایین آمده، ولی 
قطع نشده است. وی با بیان اینکه ۷۰ درصد ارز کالاهای اساسی مربوط به حوزه کاری وزارت 
جهاد، ۲۳ درصد مربوط به وزارت بهداشت و درمان برای دارو و تجهیزات پزشکی و  یک درصد 
مربوط به کاغذ است که در مجموع می شود ۹۴ درصد و ۶ درصد هم مربوط به لاستیک سنگین 
و مواد اولیه لاستیک و کاغذ که دست وزارت صنعت است، افزود: اینکه عده ای می گویند همه 
ارز در اختیار ما بوده است و استفاده کرده ایم که حالا باید عواقبش را بپردازیم، اشتباه است و 

در صورتی که ما از تخلفی در این حوزه مطلع شویم، حتماً با آن برخورد خواهیم کرد./

توقفتولیدپراید
و۴۰۵درسال
آینده

رضا رحمانی

علیرضا حائری، عضو هیات مدیره جامعه متخصصان نساجی درخصوص گرانی چادر 
مشــکی در بازار داخلی گفت: هم اکنون ارز نیمایی به واردات چادر مشکی اختصاص 
می یابد که طبیعتا با اختصاص آن و تعرفه ۳۰ درصدی واردات شاهد گرانی چادر مشکی 
در بازار داخلی هســتیم. وی افزود: نیاز کشور به واردات این کالا سالانه بین ۷۰ تا ۸۰ 
میلیون مترمربع است که اگر تنها شرکت تولید چادر مشکی در شهرکرد بتواند به ظرفیت 
نهایی خود یعنی ده میلیون مترمربع برسد، می تواند به راحتی ۱۵ درصد نیاز داخلی را 
مرتفع سازد. عضو هیات مدیره جامعه متخصصان نساجی تصریح کرد: این شرکت دو 
سال پیش شروع به تولید کرده و توانسته طی این دو سال بهترین کیفیت ممکن را از 
خود نشان داده و به راحتی با کالای مشابه خارجی رقابت کند و در بازار داخلی نیز از آن 
استقبال شده است. حائری در خصوص ارز اختصاص یافته برای واردات چادر مشکی نیز 
گفت: برای واردات چادر حدود ۱۲۰میلیون دلار ارز اختصاص می یابد که قطعا با توجه 
به توانمندی داخلی می توانیم کل نیاز بازار داخل را خودمان تأمین کنیم، از طرف دیگر 
با همین پول اختصاص یافته به واردات نیز می توانیم چند شــرکت را توســعه داده و 
صددرصــد تولیــد داخل را تأمین کنیم به طوری که برای هــر خط تولید ده میلیون 

مترمربعی پارچه چادر مشکی چیزی در حدود ۲۰ تا ۲۵ میلیون دلار ارز نیاز است. 

باهزینهیکسال
وارداتمیتواندرچادر
مشکیخودکفاشد

علیرضا حائری

نیاز هاي فناورانه صنعت غذا و نوشیدني را طي همایشي مورد بررسي و رصد کارشناسان 
Food&Beverage-( قرار مي دهد. رویداد ارائه نیاز هاي فناورانه صنایع غذایي و نوشیدني
Reverse-Pitch( با موضوع شناسایي و کشف ابزار ها و پتانسیل هاي دانش بنیان از سوي 
هلدینگ صنایع غذایي سینا وابسته به بنیاد مستضعفان انقاب اسامي برگزار مي شود؛ 
بنابراین گزارش مهم ترین هدف این رویداد بستر سازي براي گذار از چالش ها و محدودیت 
هاي ایجاد شــده ناشي از اعمال تحریم هاي ظالمانه و نیز کاهش وابستگي خارجي در 
راستاي سیاست هاي اقتصاد مقاومتي است که از طریق بومي سازي و مهندسي معکوس 
مواد، تجهیزات و تکنولوژي مصرفي صورت خواهد پذیرفت. گفتني اســت این رویداد 
بزرگ در صنایع غذایي و آشــامیدني کشور در محل صندوق نوآوري و شکوفایي برگزار 
شد و بر اساس هماهنگي هاي به عمل آمده تمامي شرکت هاي تابعه گروه صنایع غذایي 
و آشامیدني بنیاد مستضعفان، بالغ بر صد شرکت دانش بنیان فعال در حوزه غذا و نوشیدني 
کشور و سایر فعالان این حوزه در رویداد مذکور و حاشیه آن حضور فعال خواهند داشت 
و تفاهمنامه و قرارداد هاي همکاري که طي این گردهمایي بین تولیدکنندگان صنعت 
غذایي و شــرکت هاي دانش بنیان منعقد گردد، تحت حمایت ویژه صندوق نوآوري و 

شکوفایي قرار خواهد گرفت.

شناسایيابزاردانشبنیان
برايرفعنیازهايصنایع
غذایيونوشیدنيکشور

هلدینگ صنایع غذایي سینا
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فرصتیکهتعیینشدهاست،فرآیندثبتنامراتمامکنند.

اتصال۲۰صنف
دیگربهسامانه
سازمانمالیاتيتا
پایانشهریور

رئیس سازمان سینمایی:
پروژههایسینماییهمباید

شفافسازیکنند
حســین انتظامی، رئیس سازمان 
سینمایی گفت: شفافیت امری 
دو طرفه است و این نکته اشتباه 
اســت که فقط از دستگاه های 
حکومتی انتظار داشــته باشیم 
همه ضوابط و مکاتبات خود را 
منتشر کنند.  وی درباره پول های 
کثیف و اینکه از کجا وارد ســینما 
شــده اند، گفت: شــفافیت امری 
دوطرفه و این نکته اشتباه است که 
فقط از دســتگاه های حکومتی انتظار داشــته باشیم همه ضوابط و 
مکاتبات خود را منتشــر کنند، اما وقتی جواب می دهد که ترکیب 
دوطرفه ای باشد، بدین معنی که فعالان صنفی در امر سینما، احزاب 
و رســانه ها اعام کنند که مخارج خود را از کجا آورده اند و این امر در 
همه جا مرسوم است. به عنوان مثال، کاندیدا ها اعام کنند چقدر هزینه 
انتخاباتی شان شده است و چه کسانی کمک کرده اند. این ها مواردی 
اســت که باید فهرست آن ها اعام شــود. یک پروژه سینمایی باید 
هزینه ها و درآمد های خود را اعام کند تا تبدیل به یک مطالبه عمومی 
شود، در این زمینه کار های خوبی در خانه سینما انجام می شود و این ها 
یک بحث های صنفی است.  انتظامی درباره پولشویی در سینما و شبکه 
نمایــش خانگی بیان کرد: ما متخصص این امر نیســتیم و مراقبت 
می کنیم تا تحت تأثیر شایعات قرار نگیریم. برای شفاف سازی که امری 
دو طرفه است و با خودمان آن را شروع کرده ایم، برای شبکه نمایش 
خانگی هم برنامه داریم. هدف اصلی از رده بندی سنی بهداشت روانی 
جامعه و کودکان و نوجوانان اســت که هرچــه بتوانیم خانواده ها را 
هوشــیارتر کنیم، موفق تر خواهیم بود.  رئیس ســازمان سینمایی 
همچنین در پاســخ به این سؤال که چرا شفافیت مختص به انتشار 
صورت های مالی شده و در بخش های دیگر شاهد شفافیت نیستیم، 
گفت: شفافیت یکی از رویکرد های وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی است 
که وقتی می خواستند رأی اعتماد بگیرند، چند رویکرد داشتند که 
یکی از آن ها بحث شــفافیت است. در حال حاضر هم وزارت فرهنگ 
اسامی نســبت به سایر دستگاه ها از نظر شاخص های شفاف سازی 
جلوتر است البته هنوز برای رسیدن به نقطه ایده آل فاصله داریم. این 
مدیر دولتی اظهار داشــت: شفاف ســازی هزینه های مالی یکی از 
شاخصه های شفاف سازی است، شفاف سازی، یعنی پیش بینی پذیری. 
یعنی قبل از اینکه به دستگاهی برای مجوز و حمایت مراجعه کنیم 
براساس ضوابطی که تعیین شــده، حدس بزنید که با شما موافقت 
می کنند یا نه و در عین حال برای رقیب خود هم که شــرایط مثل ما 

دارد هم پیش بینی کنیم و ببینیم نتیجه یکی است.

تأمین مواد اولیه دارو در کشور به 90 درصد افزایش می یابد خبـــر

ابتکار:بایدبامجامعهوادارانبرايحضورزناندرورزشگاههاوتماشايلیگفوتبالرایزنيکنیم

محمدرضا شانه ساز، رئیس سازمان غذا و دارو با  اشاره به اینکه 
اکنون ۶۰ درصد مواد اولیه دارو در کشور تأمین می شود، گفت: 
اکنون ۹۷ درصد داروها در کشــور تولید می شــود که تاش 
می کنیم تا پایــان دولت تأمین مواد اولیه دارو را به ۹۰ درصد 
ارتقا دهیم. وی در مراســم روز داروســازی در دانشگاه علوم 
پزشکی اصفهان افزود: تأمین مواد اولیه دارو ارزش افزوده بالایی 
برای کشور دارد که تحقق این مهم یکی از اقدامات جدی وزارت 

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی دولت است.
وی ادامه داد: اگر توانایی تولید ۹۹ درصد داروهای مورد 
نیاز را در داخل کشور نداشتیم چه بسا مجبور می شدیم داروها 

را از کشورهای دیگر وارد کنیم.
رئیس ســازمان غذا و دارو تصریح کرد: اکنون ۲ درصد 
داروها اقامی  اســت که مشــابه تولید داخل بوده و به دلایل 
مختلف از خارج از کشــور وارد می شود که ارزبری که در حوزه 
تأمین مواد اولیه برای کشور ایجاد می کند حدود ۶۵۰ تا ۸۰۰ 

میلیون دلار است.
وی اضافه کرد: این در حالی اســت کــه برای داروهای 

وارداتی ۳/۱ میلیارد دلار باید ارز بگذاریم.
شانه ساز بیان کرد: حق داروسازی در کشور آن گونه که 
باید بیان نشده و تاشی که داروسازان پس از پیروزی انقاب 
اســامی انجام دادند آن گونه که شایســته بوده محقق نشد 
همچنین داروسازان توسط برخی از سازمان ها و نهادها مورد 

کم لطفی قرار گرفته اند.
بــه گفته وی، مباحثی که در دیوان عدالت اداری مطرح 
شد نشــان می دهد عنایت ویژه به خدمات داروسازان صورت 

نگرفته است.
رئیس سازمان غذا و دارو با بیان اینکه در عرصه صنعت، 
داروسازی کشور در تحقق شعارهای اقتصاد مقاومتی گام های 

بلندی برداشته و سرآمد است، بیان کرد: امروز یقین داریم که 
برنامه ریزی های صورت گرفته توسط دشمن به این دلیل بوده 
تا ما را در حوزه دارو و تجهیزات پزشکی با مشکل مواجه کند. 
وی اظهار داشــت: اکنون در جایی قرار داریم که شرکت های 
دارویی بزرگ که بیش از نیم قرن با ایران کار می کنند به صورت 
علنی مکاتبه کرده و عنوان می کنند تحت فشار بوده و اجازه کار 
کردن با ایران و ارائه مواد اولیه و دارو را نمی دهند.وی اضافه کرد: 
طی سال های اخیر هیچ کمیسیونی برای قیمت دارو تشکیل 
نشــده و قیمتی به داروها داده نشده اســت  همچنین برای 
داروهای پیش دستی ناچار با ارزبری و قیمت چند برابر از خارج 
دارو وارد می کردیم که این نگاه نادرســت بوده اســت. رئیس 
سازمان غذا و دارو با  اشاره به پرونده الکترونیک سامت افزود:  
پزشــکان در این حوزه کمک کنند تا این بخش اجرایی شود، 
بسیاری عنوان می کنند حدود ۵۰ درصد داروها در داروخانه های 
غیرخصوصی ارائه می شــود از این رو وزیر بهداشت تأکید بر 
اجرایی شــدن این طرح دارد. شانه ساز با  اشاره به فواید پرونده 
الکترونیک ســامت بیان کرد: با اجــرای پرونده الکترونیک 
سامت داروی گران قیمتی که در داروخانه های خاص انجام 
می شود، پزشــک با شناســایی بیمار در داروخانه ای که در 
نزدیک ترین محل زندگی بیمار قرار دارد به وی تحویل می شود. 
وی ادامه داد: از این رو بیماران محل تأمین و تهیه داروی 

خود را انتخاب می کنند.

معاون رئیس جمهوري در امور زنان و خانواده درباره حضور زنان 
براي تماشاي رقابت هاي باشگاهي فوتبال گفت: برخي معتقدند 
شاید در رقابت هاي داخلي و بازي هاي لیگ، فضا از نظر فرهنگي 
براي زنان مناســب نباشــد که اگر بتوانیم با مجامع هواداران 
فعالیت مثبتي انجام دهیم و تضمین کنیم که فضاهاي فرهنگي 
بهتر شــود، زنان مي توانند در رقابت هاي باشگاهي هم حضور 
داشــته باشند.معصومه ابتکار در گفتگو با ایسنا، درباره فراهم 
آوردن شرایط براي حضور بانوان در ورزشگاه ها هم اظهار داشت: 
در گذشته این موضوع مطرح بود که باید ورود و خروج زنان به 
استادیوم هاي ورزشي به صورت جداگانه باشد، در همین زمینه 
پارسال دولت شیوه نامه اي را تصویب کرد تا این موضوع تسهیل 
شــود، اما برخي موضوع حضور زنان در استادیوم ها را به نوعي 
تصویرسازي کردند که موجب بروز واکنش هایي از سوي برخي 
افراد شد، اکنون از نظر زیرســاخت ها براي وضع استادیوم ها 
تدابیري اندیشیده شده است.معاون رئیس جمهوري در امور 
زنان و خانواده با بیان اینکه براي فراهم آوردن شــرایط حضور 

زنان در استادیوم ها فضاها به صورت زنانه و مردانه تقسیم بندي 
شده است، افزود: شــاید تدابیري براي حضور خانواده ها کنار 
یکدیگر پیش بیني شود، زیرا فعالیت هاي خانوادگي از جمله 
حضور آنها در استادیوم ها لازم است و از سوي دیگر فعالیت هاي 
مشترک به انسجام خانواده کمک مي کند. به نظر اگر تدابیري 
براي حضور خانواده در کنار حضور زنان پیش بیني شود، برکات 
بسیار زیادي هم براي ورزش و هم براي جامعه به همراه خواهد 
داشت.ابتکار با اشــاره به اینکه در حوزه ورزش پیشرفت هاي 
زیادي داشته ایم، گفت: زیبنده نیست که این تصور را به جامعه 
خود و بین الملل القا کنیم که همه مسائل جامعه براي حضور 
زنان در ورزشگاه ها متوقف است،  البته ما هم باید براي رفع این 
مشــکل تاش کنیم.معاون رئیس جمهــوري در امور زنان و 
خانواده با بیان اینکه حضور زنان در اســتادیوم هاي ورزشــي 
مطالبه بخشي از جامعه زنان است،  ادامه داد: سلطاني فر، وزیر 
ورزش و جوانان و دکتر صالحي در کمیته ملي المپیک به طور 
جدي پیگیر این موضوع هستند، همچنین معاونت زنان در این 

زمینه پیگیر بوده و نشســت هایي را برگزار کرده است.ابتکار، 
فراهم شدن شرایط براي حضور بانوان در استادیوم ها را ناشي از 
موفقیت هاي زنان در حوزه ورزش دانســت و اظهار داشت: در 
سال هاي اخیر زنان ورزشکار چه در سطح ملي و چه در سطح 
بین المللي بســیار خوب عمل کرده اند و این عرصه عرصه اي 
نیســت که بگوییم براي زنان محدودیت هایي وجود دارد، اما 
همیشه تصور این بوده است که اگر زنان نمي توانند به ورزشگاه ها 
و اســتادیوم هاي ورزشي ورود کنند، پس نمي توانند در سطح 
المپیک و بین المللي قهرمان شوند.وي با اشاره به اینکه تصویب 
شدن حضور زنان با البسه باحجاب شرعي براي ورزش در مجامع 
بین المللي راه را براي ورزش بانوان کشورهاي اسامي دیگر باز 
کرده است، گفت: در کشورهاي اسامي براي زنان اتفاقات خوبي 
رخ داده اســت، زیرا در گذشته دختران کشورهاي اسامي که 
به حجاب باور داشتند چندان به حیطه ورزش و ورزش قهرماني 
نزدیک نمي شــدند چون تصور مي کردند نمي توانند در حوزه 
ورزش کسب رتبه کنند و اجازه شرکت با البسه اسامي را ندارد.

محمدباقــر قالیباف عضو 
مجمع تشخیص مصلحت   
نظام در جلسه اي با عنوان 
»گفتمان سازي و مطالبه گري 
شهید دیالمه« با محوریت 
انتخابات مجلس که توسط 
سازمان بسیج دانشجویي 
کشــور برگزار شد،  اظهار 
داشــت:  اگر از من سؤال 
شــود، چالــش بــزرگ 

کشورمان چیست و ریشه این موضوعات کجاست؟ بنده بر 
این باور هســتم، مهم ترین چالش ما ناکارآمدي است و این 
ناکارآمدي ریشه در مدیریت و نحوه اداره و نوع نگاهمان به 
اداره  کشــور دارد.   برخــي از این ناکارآمدي ها ریشــه در 
رفتارهاي فردي مدیران و برخي دیگر ریشــه در ساختارها 
دارد. وي افزود: اگر قصد داشــته باشیم تا   از این چالش ها 
نجات پیدا کنیم باید اجزاي این نظام، کارآمد شــوند. من 
معتقدم بسیاري از مشکاتي که امروزه با آن دست وپنجه 
نرم مي کنیم به جهت وجود ناامیدي در میان جوانان، مردم 
و بخش هاي مختلف است، علتش نیز ناکارآمدي است. اگر 
امروز در حوزه اقتصاد با چالش هاي جدي روبه رو هستیم به 
جهت ناکارآمدي است. او ادامه داد: هر جامعه اي براي اداره 
خود نیازمند سرمایه هاي اجتماعي است چراکه این سرمایه 
یک جامعه را منسجم مي کند و به دنبال آوردن ظرفیت براي 
کار است تا ناکارآمدي ها را از بین ببرد و مجموعه نظام، کشور، 
ملت و دولت را کارآمد کند، درصورت ناکارآمد بودن، اعتماد 
مردم را از دســت خواهیم داد و  مشــارکت، کاهش جدي 
خواهد داشت. قالیباف تاکید کرد: ما نیازمند به آن هستیم 
که بدانیم براي حل مشکل ناکارآمدي باید از کجا آغاز کنیم. 
تصورم آن اســت که ما نیازمند یک اجماع سیاســي میان 
نیروهاي انقابي هســتیم و این اجماع سیاســي در پشت 

درهاي بسته انجام نمي شود.
این عضو مجمع تشخیص مضلحت نظام تصریح کرد: حدود 
۲۶ ماه پیش نامه اي دو صفحه اي خطاب به جوان ها نوشتم. 
در آن نامه یادآور شدم که کشور نیاز به تغییر و تحول جدي 
و اساسي دارد، در حقیقت نیاز به سیاست ورزي است. در این 
نامه از کلمــه »نواصولگرایي« یاد کردم. ما نیازمند تغییر و 
تحول اساسي در روش ها، ابزارها  و سیاست ورزي هاي مان 
هستیم. همچنین همانجا عنوان کردم این تغییر جز به دست 
جوانهــا اتفاق نخواهد افتاد. البته آن زمان نقدهاي جدي را 

نیز شنیدم.

محمدباقرقالیبافمطرحکرد:
تحولاتدرکشورتنها

بهدستجوانهارخمیدهد



 به گزارش روزنامه ارکان شهرداری تهران، قدرت الله گودرزی، معاون اسبق اقتصادی 
شهرداری،  دیون مناطق ۲۲ گانه شامل بدهی به پیمانکاران، اماک، بیمه، مالیات 
و... به مبلغ ۶۳۵۱ میلیارد می رســد. همچنین دیون سازمان ها و شرکت ها شامل 
بدهی به پیمانکاران، اماک، بیمه ، مالیات و ... به مبلغ ۲۱۶۸ میلیارد تومان است. 
در ادامه نیز تسهیات بانکی مبلغ ۶۹۹۲ میلیارد تومان را شامل می شود. مطالبات 
شهرداری از دولت از سال ۸۶ تا پایان ۹۵، رقم ۱۹ هزار میلیارد تومان، اماک قابل 
فروش یا تهاتر با بارگذاری، ۱۰ هزار میلیارد تومان، پروژه های مشارکتی آماده فروش 
سازمان ســرمایه گذاری ۹۱۷۱ میلیارد تومان، طلب از ارگان ها ۵، ۳۹۰۳ میلیارد 
تومان، اصل و جریمه مطالبات شهرداری از افراد حقیقی و حقوقی تهران و جریمه 
بابت درآمدهای پایدار ۱۵۰۰ میلیارد تومان، مبلغ چک های برگشتی ۷۵۰ میلیارد 
تومان و پروژه های مجتمع ایستگاهی ۴۰۰ میلیارد تومان می شود که در مجموع 
۶۰۹، ۴۴ میلیارد تومان است. منابع قابل مصرف باقیمانده برای شهرداری در سال 
۱۳۹۶ حداقل بیش از ۳ برابر بدهی هاست.  اگر مبلغ ۶۹ هزار میلیارد تومان بدهی 
اعام شده صحیح باشد، شورای فعلی  باید پاسخگو باشد که چرا طی ۲سال گذشته 

مبلغ بدهی به بیش از ۳ برابر افزایش یافته است.

اگربدهیدرست
باشدشورایفعلی
بایدپاسخگوباشد

قدرت الله گودرزی

محسن هاشمی در مورد چرایی استفاده از پیمانکار بدسابقه در امر نگهداری 
سگ های بی صاحب در سازمان ساماندهی مشاغل گفت: جمع آوری سگ ها، 
موضوعی نیست که پیمانکار فعال زیادی داشته باشد؛ به گونه ای که حتی 
دیده شده وقتی شرکت ساماندهی مشاغل مناقصه ای برای جذب پیمانکار 
برگزار می کند،  تعداد پیمانکاران متقاضی آنقدر کم است که حتی مجبور 
می شوند با پیمانکار قبلی که شاید سابقه خوبی هم نداشته باشد، همکاری 
کنند. هاشــمی ادامه داد: پیشنهاد می شــود که سمن های فعال در حوزه 
حمایت از حیوانات و به خصوص سگ ها با تشکیل شرکت و طی کردن مراتب 
قانونی در مناقصات شرکت کنند تا حداقل پیمانکارانی که کارشان بیشتر 
جنبه سودجویی دارد تا حمایت از حیوانات، از گردونه پیمانکاری شهرداری 
حذف شوند و .بعد از این موضوع چهار جلسه ویژه در شهرداری تهران و شورا 
برگزار شد که یکی از این جلسات با حضور شهردار و رئیس شورای شهر برپا 
شد و جلسه هایی نیز با سمن های حمایت از حیوانات داشتیم و جلسه ای نیز 
در کمیســیون حقوقی شورا با محوریت بررســی ابعاد اتفاق و تضمین در 

راستای جلوگیری مجدد برگزار شد. 

درخواسترئیس
شورایشهراز
حامیانحیوانات

محسن هاشمی

علی القاصی مهر دادستان تهران، در مراسم معارفه سرپرست جدید دادسرای ناحیه ۵ 
)صادقیه( با اشاره به این که مجموعه دادسرا در خط مقدم دستگاه قضایی است گفت: 
بخش عمده ی ارزیابی مردم از قوه قضاییه به کنش ها و رفتارهای ما در سیستم دادسرا 
مرتبط است و ما باید پاسخگوی مطالبات و درخواست های مردم بر اساس شرع و قانون 
باشیم. وی خطاب به قضات دادسرا با بیان این که ما در معرض امتحان و آزمایش الهی 
هســتیم، افزود: برخورد ما در مواجه با اصحاب پرونده باید یکســان باشد و رفتار ما با 
صاحبان جاه و مقام باید همان رفتاری باشــد که نسبت به مردم عادی داریم و در این 
مرحله است که انسانیت و خداگرایی خود را ثابت می کنیم. اطاله دادرسی را از مشکات 
دستگاه قضایی خواند و افزود این به معنای تضییع حقوق مردم است و ما باید نسبت 
به رسیدگی سریع این پرونده ها عزم جدی داشته باشیم. دادستان تهران با بیان اینکه 
هر شــکایت و مطلبی نباید در دادسرا مطرح شود گفت: درصد بالایی از شکایت های 
مطروحه در دادســرا مربوط به توهین و افترا است و بعد از مدتی که عصبانیت شاکی 
فروکش کرد؛ رضایت می دهد و منتهی به صدور قرار موقوفی تعقیب می شود که این 
پرونده ها طبق بخشنامه جدید ریاست محترم قوه قضاییه باید به سمت شورای حل 

اختاف هدایت شوند تا تمرکز قاضی بیشتر بر روی پرونده های مهم و تخصصی باشد.

هرشکایتینباید
دردادسرامطرح
شود

علی القاصی مهر

مهرداد جمال ارونقی معاون فنی و امور گمرکی گمرک ایران گفت: کارگروه 
ستاد تنظیم بازار با پیشنهادات گمرک در خصوص ارزش گمرکی کالا و نحوه 
پذیرش ارزش کالاهای مذکور در ثبت سفارش در شرایط تحریم اقتصادی 
موافقت کرد، وی  در رابطه با این اباغیه اظهار داشت: بند ۲ بخشنامه مذکور، 
در راستای پیشنهاد معاونت امورگمرکی گمرک ایران به وزارت صنعت، معدن 
و تجارت درخصوص استقرار گمرک در وزارت صمت در هنگام ثبت سفارش 
کالاها و بررسی ارزش در همان زمان ثبت سفارش به نحوی که در زمان انجام 
تشریفات گمرکی نیاز به بررسی مجدد ارزش نداشته باشد است.وی افزود: 
بند ۳ نیز در راستای پیشنهاد ۹ مرداد ماه معاونت امور گمرکی گمرک ایران 
جهت تشکیل کارگروه تعیین ارزش با حضور سایر مراجع ذیربط برای به روز 
و منطقی کردن ارزش های مندرج در سامانه رسیدگی به ارزش )TSC( است. 
ارونقی ادامه داد: همچنین بند چهارم در راستای پیشنهادات ۱۲ مردادماه 
معاونت امورگمرکی گمرک ایران به ســتاد تنظیم بازار در راستای تعریف 
صحیــح و پذیرش تلرانس وزنی برای کالاها در هنگام خروج و درهنگام رفع 

تعهد ارزی، است.

تشریفات
گمرکیتسهیل
میشود

مهرداد جمال ارونقی

حجت الاســام غامرضا مصباحی مقدم عضو شورای فقهی بانک مرکزی 
تأکید کرد که رقابت بانک ها باید در تفاوت نرخ کارمزد و نه نرخ سود سپرده  
باشــد. وی در سی امین همایش بانکداری اسامی، با اشاره به نتایج جلسات 
شورای فقهی بانک مرکزی، اظهار کرد: یکی از نتایج این جلسات این بود که 
در حال حاضر نظام بانکی در احتســاب سود با مشکل جدی روبه رو است و 
اکنون احتساب سود بانکی که در چارچوب بانکداری بدون ربا باید متناسب 
و بر مبنای سود تسهیات اعطایی و نرخ حق الوکاله باشد، با آن مطابقت ندارد. 
وی احتساب سود سپرده با عنوان هزینه و سود دریافتی به عنوان درآمد بانک 
را یکی دیگر از مشکات تعیین نرخ سود دانست و گفت: این اقدام بانک ها که 
سود سپرده را قبل از تحقق پرداخت می کنند اشکال شرعی دارد، چراکه این 
نوع شــیوه محاسبه بر اساس شیوه محاسبه سود پول است که در بانکداری 
بدون ربا جایی ندارد. عضو شــورای فقهی بانک مرکزی افزود: در بانکداری 
بدون ربا، سود باید از طرف تسهیات به سمت سپرده باشد، یعنی اول سود 
تسهیات و بعد سود سپرده مشخص می شود و اساس تعیین سود سپرده، 

سود تسهیات و نرخ حق الوکاله باشد.

رقابتبانکهاباید
درنرخکارمزدباشد،
نهسودسپرده

غلامرضا مصباحی مقدم 

علیرضا مهاجر مجری طرح دانه های روغنی وزارت جهاد کشاورزی میزان واردات 
دانه های روغنی و کنجاله سالانه ۴ میلیارد دلار است اما با اجرای برنامه ۱۰ ساله 
افزایش تولید دانه های روغنی، به گفته وی  امسال، با کاهش واردات این دانه ها 
۵۰۰ میلیون دلار صرفه جویی ارزی در کشــور انجام شده است. نیاز سالانه به 
واردات روغن ۹۶ درصد و نیاز به واردات کنجاله ۷۰ درصد اســت که بیشترین 
وابستگی به واردات است. با توجه به اهمیت امنیت غذایی بویژه در زمان تحریم ها، 
کاهش وابستگی به واردات روغن، دانه های روغنی و کنجاله در صدر برنامه های 
افزایش تولید قرار گرفت. بر این اساس در برنامه ای ۱۰ ساله قرار است ۷۰ درصد 
نیاز به روغن در داخل تولید شود اما مجری طرح دانه های روغنی می گوید: این 
برنامه قرار است امســال با سرعت بیشتری اجرا شود و به همین دلیل کاهش 
واردات زودتر از ۱۰ ســال محقق می شــود. هم محمود حجتــی، وزیر جهاد 
کشاورزی، در همایش کشت محصولات زراعی اعام کرد که »با توجه به وابستگی 
زیــاد به واردات دانه های روغنی، یکی از محصولاتی که ما روی تولید آن تمرکز 
بیشتری کرده ایم، کلزا است و امیدواریم که بتوانیم پشتیبانی ها و حمایت لازم 

را از تولید این محصول به عمل بیاوریم.«

امیدبه»کلزا«برای
۵۰۰میلیوندلار
صرفهجویی

علیرضا مهاجر

علی نبیان مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن گفت:  ۵ هزار میلیارد تومان 
تسهیات ساخت برای تولید و عرضه مسکن در طرح اقدام ملی در نظر گرفته  
شده است که تمام بانک ها موظف به پرداخت این تسهیات هستند. سازمان 
ملی زمین و مسکن تأمین کننده زمین در طرح اقدام ملی برای ساخت ۴۰۰ 
هزار واحد مسکونی است. در این طرح شرکت بازآفرینی شهری، شرکت عمران 
شهرهای جدید و بنیاد مسکن متولیان ساخت و عرضه مسکن هستند. به گفته 
وی  متولیان ســاخت اگر زمین در اختیار داشته باشــند ساخت و ساز را در 
زمین های خود انجام می دهند اما این سازمان ها اگر به زمین نیاز داشته باشند 
ســازمان ملی زمین و مسکن ملزم به واگذاری زمین به آنها خواهد بود. برای 
ســاخت ۴۰۰ هزار مسکن در طرح اقدام ملی، عاوه بر زمین هایی که شرکت 
بازآفرینی شهری، شهرهای جدید و بنیاد مسکن به این طرح اختصاص داده اند 
به گفته نبیان سازمان ملی زمین و مسکن نیز تاکنون ۱۰۰۰ هکتار زمین برای 
واگذاری آماده کرده است.  وی  افزود: برای حل مشکل حاشیه نشینی در شهر 
چابهار، سازمان ملی زمین و مسکن ۱۰۵۰ هکتار زمین را در اختیار بنیاد مسکن 

برای ساخت و عرضه مسکن قرار داده است. 

۵هزارمیلیارد
تومانتسهیلات
برایساختمسکن

علی نبیان

 به گزارش روزنامه ارکان شهرداری تهران، سیدمحمود میرلوحی رئیس کمیته 
اقتصادی شورای شــهر، ۳۰ هزار میلیارد از این بدهی ها به بانک ها مربوط 
می شود و حدود ۲۰ هزار میلیارد تومان مربوط به اصل تسهیات است که 
عموما از سال ۹۳ به بعد دریافت شده و حدود ۷هزار میلیارد تومان مربوط 
به ۱۸  ماه پایانی دوره مدیریت شــهری پیشین است.  اگرچه غیرمنصفانه 
عنوان می کنند فعالیت در شهرداری متوقف شده اما شورا تاش کرده بدون 
تعطیل شدن فعالیت ها بخشی از بدهی ها را پرداخت کند. طی ۵ ماه ابتدایی 
سال ۹۶ حدود ۲۰۰۰ میلیارد استخراج شده است. طی ۲سال گذشته جلوی 
فروش دارایی ها ازجمله شــهروند و شــهر آفتاب گرفته شده و هیچ اقام 
عمده ای واگذار نشده است. سال گذشته حدود ۲۵۰۰ میلیارد از طلب های 
شهرداری تهران از دولت تحت عنوان تهاتر گرفته شده و بخشی از بدهی ها 
به بانک ها از این راه، تهاتر شــده است. پرداخت بدهی به پیمانکاران از سال 
گذشته آغاز شده و از درآمدهای حاصله بدهی ها پرداخت می شود. مدیریت 
شهری پیشین در سال ۹۵، مبلغ ۵هزار میلیارد تومان استخراج کرده است؛ 

درحالی که در دوره جدید این اتفاق نمی افتد.

میراثبهجامانده؛
69هزارمیلیارد
تومانبدهی

سیدمحمود میرلوحی

امیر پازندی، رییس مرکز بودجه و ارزیابی گفت: برای اولین بار و در پانزدهمین 
جشنواره شهید رجایی، » ســازمان حفاظت محیط زیست« به عنوان دستگاه 
اجرایی برتر، معرفی و مورد تقدیر رئیس جمهور قرار گرفت.  به گزارش پایگاه اطاع 
رسانی سازمان حفاظت محیط زیست،  وی عملکرد این سازمان، اظهار داشت: به 
مناسبت گرامیداشت هفته دولت، مراسم نقدیر از برگزیدگان پانزدهمین جشنواره 
شــهید رجایی، عصر چهارشنبه با حضور رییس جمهور در سالن اجاس سران 
برگزار و از تاشگران عرصه خدمت به مردم ایران قدردانی شد.  پازندی گفت: در 
این مراســم از بین وزارتخانه ها، موسسات، ســازمان ها، شرکت های وابسته و 
دستگاه های اجرایی، »سازمان حفاظت محیط زیست« به عنوان دستگاه برتر، 
انتخاب و بوسیله رئیس جمهور مورد تقدیر قرار گرفت. وی عنوان داشت: اصلی 
ترین شاخص های ارزیابی این جشنواره عبارتند از: سامت اداری، صیانت از حقوق 
مردم، فرهنگ سازمانی، دولت الکترونیک، مقابله با فساد اداری، اصاح ساختار 
اداری، تدوین و اجرای ســند تحول اداری، استفاده از مدیران جوان و زن، صرفه 
جویی و کاهش هزینه ها، افزایش بهره وری و مدیریت سبز، اجرای نظام شایسته 

سالاری در انتخاب مدیران و رضایتمندی ارباب رجوع.

انتخابسازمانحفاظتمحیط
زیستبهعنواندستگاهاجرایی
برتردرجشنوارهشهیدرجایی

امیر پازندی

حسین فاح معاون وزیر ارتباطات گفت: ۹۰ میلیون سیم کارت فعال در کشور 
وجود دارد که ۷۰ میلیون آن از خدمات نسل ۳ و ۴ موبایل بهره می برد و ۲۵۰ 
هزار اپلیکیشن نیز از سوی کاربران مورد استفاده قرار می گیرد.وی در تشریح 
وضعیت شاخص های ارتباطی کشور اظهار داشت: امروز تمامی شهرها، ۳۰ هزار 
روستا و ۳۰ هزار کیلومتر از راه های ارتباطی کشور از پوشش نسل سوم و چهارم 
تلفن همراه بهره  می برند.فاح جوشــقانی ضریب نفوذ تلفن همراه در کشور را 
۱۲۰ درصــد اعام کرد و گفــت: در حال حاضر ۲۵۰ هــزار برنامه کاربردی 
)اپلیکیشــن( فعال در کشور وجود دارد که آمار خیره  کننده ای است و اهمیت 
این حوزه را نشان می دهد که با ایجاد بسترهای ارائه خدمات و اشتغالزایی، کشور 
را در مســیر توســعه قرار داده است.رئیس ســازمان رگولاتوری اجرای طرح 
رجیستری را در راستای دولت الکترونیک عنوان کرد و گفت: این طرح در جهت 
شفاف سازی و زیربنای کار سالم در حوزه ارتباطات و فناوری اطاعات پیگیری 
می شــود؛ این طرح با مشارکت و همراهی گمرک، وزارت صمت و اپراتورهای 
تلفن همراه دنبال می شود تا ضمن اطاع از فرآیند کالاهای وارداتی، از قاچاق 

تلفن همراه نیز جلوگیری شود.

وجود9۰میلیون
سیمکارتفعال
درکشور

حسین فلاح

امیر ناظمی معاون وزیر ارتباطات و فناوری اطاعات درباره آخرین وضعیت صدور 
مجوز قانونی برای استخراج رمز ارزها در کشور، اظهار کرد: آمار نشان می دهد تا امروز 
۱۰درخواست برای دریافت مجوز از فعالان قدیمی و جدید دریافت شده، اما تا این 
لحظه هیچ مجوزی برای استخراج قانونی رمز ارزها صادر نشده است. وی ادامه داد: 
بیشتر درخواست های دریافتی برای صدور مجوز مربوط به فعالان قدیم و تعدادی 
نیز سرمایه گذاران جدید هستند. ناظمی با اشاره به تعیین فرصت شش ماهه برای 
فعالان قدیمی استخراج کننده رمزارزها برای دریافت مجوز قانونی، افزود: بر همین 
اساس تقریباً همگی فعالان قدیمی درخواست خود را برای دریافت مجوز قانونی داده 
اند. وی در پاسخ به این پرسش که آیا می توانید زمان تقریبی صدور اولین مجوز قانونی 
اســتخراج رمز ارزها را اعام کنید، گفت: قرار بر این است که در جلسه ای با حضور 
معاونین مربوطــه وزارت صمت، وزارت نیرو و ارتباطــات، تصمیمات نهایی برای 
چگونگی صدور مجوز استخراج رمز ارزها گرفته شود،  پس از این جلسه می توان زمان 
تقریبی صدور اولین مجوز قانونی استخراج را اعام کرد. به گفته ناظمی؛  برای صدور 
مجوز به هر یک از وزارتخانه های صمت، نیرو و ارتباطات وظیفه ای محول شده است 

که وزارت ارتباطات آنچه برعهده داشته، انجام داده است. 

عدمصدورمجوز
قانونیبرای
استخراجرمزارزها
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حذفیارانهثروتمنداناستانیشد
شریعتمداری:حذفیارانهثروتمندان

تایکهفتهدیگرابلاغمیشود

وزیر کار با اشاره به اباغ دستورالعمل شناسایی و حذف یارانه 
اقشار پردرآمد تا یک هفته آینده گفت: سعی می کنیم تا آخر 
سال شناسایی دهک های پردرآمد را برای حذف یارانه انجام 
دهیم. وی البته درباره امکان شناسایی و حذف سه دهک بالا، 
ابراز تردید کرد.به گزارش فارس، محمد شریعتمداری وزیر 
کار دیروز در حاشیه نشست زنان تعاونگر در پاسخ به سؤالی 
مربوط به تکلیف دولت برای شناسایی دهک های پردرآمد و 
حذف یارانه آن ها گفــت: ماه قبل مهلت اجرای آیین نامه و 
دستورالعمل شناسایی دهک های پردرآمد به پایان رسید و 
اباغ شد.  وی گفت: همچنین استانداران برای شناسایی اقشار 
با درآمد بالا همکاری می کنند و بانک های اطاعاتی موجود 
اســتان ها را باید شناسایی و معرفی کنند که البته هنوز این 
دستورالعمل به استانداران اباغ نشده است، به محض این که 
دستورالعمل اجرایی آماده و اباغ شود، کار شناسایی دهک ها 
انجام می شود. وی با تاکید بر این که این آیین نامه با تکمیل 
اطاعات تا یک هفته آینده به اســتانداران اباغ خواهد شد، 
افزود:  همه دستگاه ها هنوز اطاعات مربوط را به استانداران 
نداده اند و اطمینان داشته باشید هر میزان که امکان شناسایی 
اقشار پردرآمد وجود داشته باشد،  طرح شناسایی دهک ها و 
حــذف آن هــا از یارانه بــا کمترین خطا انجام می شــود. 
شریعتمداری در پاسخ به سؤالی درباره امکان حذف سه دهک 
از یارانه، گفت: امکان شناسایی سه دهک سخت است و ما با 
دقت و وسواس شناسایی افراد پردرآمد را انجام می دهیم؛ تا 
آخر شهریور این شناسایی آغاز می شود و امیدواریم تا پایان 
سال شناســایی به اتمام برسد.شناسایی و حذف یارانه سه 
دهک، طی پنج سال اخیر همواره جزو مصوبات مجلس بوده 
است و آیین نامه آن نیز همواره از سوی دولت اباغ شده است 

اما در عمل تعداد اندکی حذف شده اند.

خبـــر فرهاد دژپسند :هنوز با بانکداری اسلامی فاصله داریم

رئیسکمیسیونصنایعمجلس:دولتوارداتخودروراآزادبگذارد

فرهاد دژپســند وزیر اموراقتصادی و دارایی نیز دراین همایش 
ســخنان خود را روی مشــکات و چالش هــای اجرای کامل 
بانکداری اسامی متمرکز کرد. به گفته  وی با وجود گذشت بیش 
از سه دهه از تصویب قانون عملیات بانکی بدون ربا امروز شاهد 
هستیم هنوز در مورد موانع، دچار مشکاتی هستیم و برخی از 
مراجع نســبت به عملیات بشدت موضع دارند. انتظار می رفت 
امروز در نقطه ای باشیم که کاماً این احساس شکل گرفته باشد 
که در ایران بانکداری کاماً اسامی است و هیچ گونه شبهه ای 

درباره اسامی بودن بانکداری وجود ندارد.
براســاس گفته های وی، در حال حاضر فردی که می خواهد از 
نظام بانکی وام بگیرد، یک فرد ریسک پذیر نیست، اگر ریسک پذیر 
بود به بازار سرمایه مراجعه می کرد. این فرد اگر برای تأمین مالی 
به نظام بانکی مراجعه کرده، می خواهد که میزان ســود برای او 
مشخص باشد؛ این در حالی است که در بانکداری اسامی، تعیین 
نرخ سود برمبنای بازدهی است و این، ریسک را بالا می برد، پس 
به نسبت بالارفتن ریسک، تقاضا برای وام بانکی وجود نخواهد 

داشت.
این ســؤال در این سال، یعنی ۳۶ ســال پس از تصویب قانون 
عملیات بانکی بدون ربا، نشانگر این است که در این عرصه باید 
تاش های تئوریک بیشتری صورت گیرد. این در حالی است که 
در دانشــگاه و حوزه، افرادی وجــود دارند که به این حد از علم 
رســیده اند، اما این سؤال پاســخ داده نشده است که باید با این 

موضوع چه کار کرد. برخی از مراجع خیلی صریح اعام کرده اند 
که این عملیات بانکی دچار مشکل است، ضمن اینکه برخی حتی 

در گرفتن حقوق خود نیز شک و شبهه ربوی بودن دارند.
وی تأکید کرد: باید درصدد باشیم که فرمولی برای تعیین نرخ 
سود داشته باشیم؛ به نحوی که آموزه های اسامی را در برگرفته 
باشد و در عین حال، متقاضیان تسهیات را هم پوشش دهد. ما 

در وزارت اقتصاد، هسته ای را برای کاربرد مبانی اسامی در علم 
اقتصاد تشکیل داده ایم.

وزیر اقتصاد همچنین در ادامه درخصوص سایر راهکارهایی که 
برای اصاح نظام بانکی وجود دارد گفت: باید به سمتی برویم که 
بانک هــا از بنگاه داری فاصله بگیرند؛ این البته بخش دومی هم 
دارد که باید پیگیری شــود، یعنی بنگاه ها هم باید از بانکداری 
فاصله بگیرند و این رابطه هم باید دوطرفه باشد. باید خود را به 
گونه ای مجهز کنیم که نظام بانکداری را به آنچه  مطلوب است، 
هدایت کرده و قدرت رقابت پذیری بانک های داخلی را در مقابل 
بانک های خارجی بالا ببریم، البته رقابت در این عرصه، سخت اما 
شدنی اســت.امروز در عرصه بانکداری نمی توان با روش های 
سنتی و با ســاز و کارهای مرسوم و معمول گذشته در داخل و 
عرصه بین المللی از پس مأموریت ها برآمد و رقابت کرد. در ایران 
که بازار سرمایه تکامل لازم را پیدا نکرده است، قطعاً نظام بانکی 
چه در این عرصه و چه در سایر عرصه ها برای فرآیند رشد و توسعه 
اقتصادی کشــور، نقش محوری دارد. وی همچنین اظهار کرد: 
ساماندهی شعب بانک ها بسیار مهم است. اگر بانک ها مجهز به 
فناوری های جدید بشوند و پرسنل کارآمد و توانمند داشته باشد، 
این همه شــعب برای بانک ها ضروری نیست. اینجا پاسخی که 
داده می شود، این است که همان عوامل محیطی یکی از منافذ 
در تکثیر شعب است، چراکه اگر بخواهیم شعب را کاهش دهیم، 

بسیار مقاومت می کنند.

رئیس کمیســیون صنایع مجلس گفت: پیشنهاد می کنیم 
دولــت واردات خودرو را با تعرفــه قبلی آزاد بگذارد تا قیمت 
خودرو در کشور پائین بیاید. عزیز اکبریان در مورد برکناری 
مدیرعامــل ایران خودرو گفت: از مدت ها پیش وزیر صنعت، 
معدن و تجارت به دنبال جابجایی مدیرعامل ایران خودرو بود 
که متاســفانه این تغییر و تحول مدیریتی با دســتگیری دو 
نماینده مجلس مصادف شــد ولی این دو هیچ ربطی به هم 
ندارند. اکبریان ادامه داد: دیگر خودروهای تولیدی کارخانه های 
ایران خودرو و سایپا به پارکینگ نمی رود در حالی که پیش از 
این از هزار دستگاه تولید این کارخانه ۳۰۰ تا ۴۰۰ دستگاه به 
پارکینــگ می رفت، چرا که قطعات کم بــود و امکان تولید 
محصول به شکل کامل مهیا نبود. وی افزود: هم ایران خودرو 
و هم ســایپا در کنار سایر شــرکت های تولید خودرو دیگر 

تولیدات روزانه خود را به پارکینگ نمی برند.
رئیس کمیسیون صنایع مجلس در مورد نوسانات خودرو در 
بازار بیان کرد: ما پیشــنهاد کردیم تا واردات خودرو با تعرفه 

قبلی آزاد باشــد که در این صورت قیمت خودرو تا ۳۰ درصد 
پائین می آید.

اکبریان تصریح کرد: انحصار به دنبالش رانت می آورد و تولید 
کم متقاضی زیاد را به همراه خواهد داشت و این خود بسترساز 

رانت است.
وی گفت: ما در طرح ســاماندهی صنعت خودرو از مسئولان 
خواسته ایم تا برای خودروهای هیبریدی و برقی بدون تعرفه 
اجــازه واردات خودرو را بدهند تا تعدیل قیمت در بازار اتفاق 

بیفتد.
رئیس کمیسیون صنایع مجلس بیان کرد: اگر با این روند ما 
بتوانیم بازار را کنترل کنیم قطعا تولیدات ما بیش از نیاز بازار 

خواهد بود و تعدیل قیمت اتفاق می افتد.
 

نماینده مردم کرج در مجلس شــورای اسامی در پاسخ به 
ســوالی در مورد تعطیلی چندین واحد پتروشیمی در کشور 
اظهار کرد: پتروشیمی صنعت قدیمی است، اما در سال های 

اخیر به روز نشده است.
اکبریان خاطرنشان کرد: کمیسیون صنایع مجلس گزارشی را 
در ایــن زمینه به رئیس جمهور و وزیر نفــت ارائه کرده تا از 
واگذاری کارخانه های پتروشیمی به شرکت های خصولتی و 
بازنشستگی پرهیز کنند چرا که در این واگذاری فقط حقوق 
کارکنان پرداخت می شود و برای بروزرسانی آن هیچ کار جدی 

انجام نمی شود.
رئیس کمیســیون صنایع مجلس ادامه داد: اگر این وضعیت 
کنونی در صنعت پتروشــیمی اتفاق بیفتد ما در مدت زمان 
کوتاه نه تنها به دو برابر رشد تولید پیش بینی شده در برنامه 
ششم نخواهیم رسید بلکه تولیدات ما در صنعت پتروشیمی 

تا ۵۰ درصد کاهش خواهد یافت.
اکبریان ضرورت بروزرسانی ماشین آلات و دستگاه های مورد 
نیاز این کارخانه ها را یادآور شد و افزود: در صورت نوسازی در 
صنعت پتروشیمی ما هم در بخش اشتغال  و هم تولید متنوع 

موفق خواهیم بود.

عضوکمیسیونبرنامهوبودجهمجلس:

لایحهتجارتبهسودجویی
جنبهقانونیمیدهد

حسینعلی حاجی دلیگانی عضو 
کمیسیون برنامه و بودجه مجلس 
با بیان اینکه لایحه تجارت، صریح 
و روشن نیست، افزود: به موجب 
ایــن قانــون، افراد ســودجو، 
می توانند برای عملشان توجیه 
قانونــی پیــدا کننــد. وی در 
گفت وگو با خبرگــزاری فارس 
درباره ســابقه لایحه تجارت در 
مجلــس، گفت: ایــن لایحه در 
دولت نهم تهیه شده  و اصاحیه آن بعد از هشت سال که از عمر آن 
میگذرد به مجلس ارائه شده است. لایحه تجارت، در این چند دوره 
اخیر مجلس، نهایی نشده بود و دولت یازدهم و دوازدهم نیز این لایحه 
را مجدد  به مجلس بعدی موکــول کرد. وی با انتقاد از نمایندگان 
مجلس در زمینه ارائه نکردن پیشنهاد درباره این لایحه، ادامه داد: 
غیر از بنده که یک سری پیشنهاداتی ارائه کردم هیچ کس دیگری از 
۲۸۸ نماینده مجلس پیشــنهادی ارائه نکرده است. بنابراین وقتی 
پیشنهاد نباشد نمی شــود مخالف و موافق صحبت کند. چون این 
لایحه و گزارش کمیسیون هم تخصصی است بنابراین نمایندگان به 
آن ورود پیدا نکردند. نامبرده با بیان اینکه این لایحه در جلســات 
داخلی رسمی کمیسیون به صورت ماده به ماده مطرح نشده است، 
گفت: یکی از اشکالات این است که لایحه تجارت در جلسات داخلی 
رسمی کمیســیون به صورت ماده به ماده مطرح نشده، بلکه یک 
کمیته ای را برای تهیه لایحه مأمور کردند و احتمالاً کلیات آن را در 
کمیسیون به رأی گذاشته اند. وی در پاسخ به این سؤال که آیا مواد 
این لایحه توسط افراد مختلف قابل تفسیر نیست، گفت: این اتفاقاً 
یکی از ایرادات لایحه تجارت اســت ولی به هر حال مجلس خیلی 
ورودی نداشت. برخی از بخش های لایحه خیلی تخصصی بود. برخی 
از بخشها هم خیلی سهل بود و برداشت برخی از نمایندگان این بود 
که خیلی ساده و پیش پا  افتاده است. ایشان با انتقاد از نحوه نگارش 
مواد این لایحه، گفت: متن لایحه را وقتی شما قرائت میکنید بیشتر 
از اینکه احساس کنید متن قانونی است، برداشت می کنید که متن 
یک دســتورالعمل یا نهایتاً یک آیین نامه است. این لایحه اگر قابل 
تفصیل و تعویض های متفاوت باشد طبیعی است که بعداً برای اصاح 
آن باید فرایندی طولانی طی شود اما اگر دستورالعمل یا آیین نامه 
می بود طبیعتاً آسان تر می توانست اصاح یا تکمیل شود. وی با تاکید 
بر توجیه پیدا کردن قانونی سوءاســتفاده کنندگان با تصویب این 
لایحه، گفت: از آنجایی که لایحه تجارت خیلی صریح و روشن نیست؛ 
افراد سودجویی که به صورت حرفهای در این مسائل به نفع خودشان 
اســتفاده می برند، می توانند به نوعی از لابــه لای مفاهیم و واژه ها 

ورودهایی پیدا کنند که توجیه قانونی برآن عملشان خواهد بود.

همزمان با هفته دولت و در راستای بهبود کارآمدی محیط کار، ارتقای 
سامت و عملکرد کارگران، واحد همیار کارکنان شرکت فولادهرمزگان، 
با حضور مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی، مدیر کل بهزیستی و جمعی 
دیگر از مدیران سازمان ها و نهادهای استان هرمزگان در محل بهداری 
این شــرکت افتتاح شد. به گزارش اعتبار به نقل از  روابط عمومی فولاد 
هرمزگان، با راه اندازی واحد همیار کارکنان شرکت فولادهرمزگان، ۳ 
هزار و ۸۰۰ نفر از کارکنان و شرکت های پیمانکاری این شرکت از خدمات 
این واحد بهره مند می شوند. مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان 
هدف از افتتاح این واحد را عملیاتی کردن برنامه راهبردی پیشگیری از 
اعتیاد در محیط کاری و کمک به بررســی مسائل بهره وری، شناخت و 
حل نگرانی های شخصی کارکنان، کاهش حوادث ناشی از کار و افزایش 
ایمنی محیط کار عنوان کرد.ابراهیمی ضمن ابراز رضایت از مدیریت و 
عملکرد فولاد هرمزگان در حوزه های آموزشی ایمنی، ورزشی، فرهنگی 
و اجتماعی اظهار کرد: گزارش های ارائه شده نشانگر رعایت استانداردها 

در این زمینه است.

تلاش
فولادهرمزگانبرای
بهبودمحیطکار

فولاد هرمزگان 
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 رشد 76 درصدی تحویل محصولات 
فولاد مبارکه به بازار داخل

مدیرعاملشرکتفولادمبارکه:
تولیدوصنعت،خطاولجبهۀ

اقتصادمقاومتیاست

مهندسیزدیزادهدریازدهمیننمایشگاهمتالکساصفهان:
ذوبآهناصفهان80درصدقطعاتو
تجهیزاتموردنیازخودرابومی

سازیکردهاست

مهندس عظیمیان، مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه، در جریان 
بازدید از واحد کنترل مواد، شامل بخش واردات و انبارها و کنترل 
موجودی، بر اهمیت تداوم تأمین قطعات و مواد موردنیاز خطوط 
تولید تأکید کرد.وی ضمن قدردانی از کارکنان این مدیریت گفت: 
در شــرایط فعلی به یقین خطوط تولید و صنعت، خط اول جبهۀ 
اقتصاد مقاومتی هستند؛ ازاین رو باید همانند سربازان جان برکف 
به گونه ای عمل کنیم که تولید همچنان تداوم داشــته باشد و نیاز 
صنایع پایین دست تأمین شود. به خاطر داشته باشیم تداوم تولید، 
»رونق تولید« را تضمین می کند.مدیر عامل فولاد مبارکه در این 
بازدید، ضمن دیدار با کارکنان، رهنمودهای لازم برای پشتیبانی 
خطوط تولید و استفادۀ حداکثری از موجودی های انبارهای شرکت 
را ارائه کرد.به گزارش خبرنگار فولاد، در جریان این بازدید، مهدی 
کفایت، مدیر کنترل مواد، گزارش کاملی از اقدامات این واحد جهت 
تأمیــن حداکثری نیاز خطــوط تولید ارائه کرد کــه موردتوجه 

مدیرعامل قرار گرفت.

مراسم گشایش یازدهمین نمایشگاه بین المللی فولاد 
، متالــوژی و ریخته گری با حضور دکتر امیری مدیر کل 
صنایع معدنی وزارت صنعت معدن تجارت  ، مهندس یزدی 
زاده مدیر عامل شــرکت ذوب آهــن اصفهان ، مهندس 
عظیمیان مدیر عامل شــرکت فــولاد مبارکه ، مهندس 
احمدی مدیر عامل فولاد خراســان ، دکتر موفق رئیس 
ســازمان صمت اصفهان و مهندس خلیفه سلطانی دبیر 
انجمن تولیدکنندگان فولاد در سالن اجتماعات شرکت 

نمایشگاه های بین المللی اصفهان برگزار شد .
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در این آیین گفت: ذوب 
آهن اصفهان ۸۰ درصــد قطعات و تجهیزات خود را بومی 
ســازی کرده اســت . وی افزود : امیدوارم بــا برگزاری این 
نمایشگاه ها از جایگاه تولید کننده محصول ، به صادر کننده 

تکنولوژی و تجهیزات فولاد ارتقا پیدا کنیم .
 مهندس یزدی زاده اظهار داشت : افتخار می کنیم که 
اصفهان عمده فولاد کشور را تولید می کند و به یک استان 

استراتژیک در حوزه فولاد تبدیل شده است.
مهندس منصور یزدی زاده گفت: برنامه های توسعه 
ذوب آهن با جدیت در حال اجرا است و در آینده نزدیک به 
نتایج خوبی دســت خواهیم یافت. مهنــدس عظیمیان 
مدیرعامل فولاد مبارکه نیز در این آیین  به مشــکل تامین 
مواد اولیه شرکت های فولادی اشاره نمود و گفت : ذوب آهن 
اصفهان ، مهندسین بســیاری را آموزش داده است که در 

صنایع مختلف کشور منشا اثر هستند .
وی افزود : نابسامانی در بازار مواد اولیه و خام فروشی 
سنگ آهن باید اصاح شود و این مشکل تامین مواد اولیه ، 

تمام شرکت های فولادی را درگیر کرده است .
دکترسیف الله امیری مدیر کل معاونت معدن وزارت 
صمت نیز در این آیین گفت : صادرات ســنگ آهن توسط 
تولید کننــدگان دولتی این مواد اولیه را ممنوع کردیم و با 
برنامه ریزی انجام شده ، مشکل این واحدهای تولیدی حل 
می شود . وی افزود : در حال حاضر ذوب آهن و فولاد مبارکه 
مشکل تامین مواد اولیه دارند که به دنبال حل آن هستیم و 
بر طبق دستور معاون اول رئیس جمهور اولویت ما در ابتدا 

تامین نیاز داخل است .
مدیر کل معاونت معدن وزارت صمت اظهار داشــت : 
برای تولید ۵۵ میلیون تن فولاد در افق ۱۴۰۴ نیاز به ۱۵۰ 
میلیون تن سنگ آهن داریم که اگر این موضوع ساماندهی 
نشود ، تا ۱۰ سال آینده ، وارد کننده سنگ آهن می شویم .

 ارائه نیازها و دســتاوردهای بومی ســازی ذوب آهن 
اصفهان در غرفه این شرکت

دکتر سیف اله امیری مدیرکل معاونت معدنی وزارت 
صمت ، دکتر موفق رئیس سازمان صنعت ، معدن وتجارت 
اصفهان و جمعی از مســئولین صنعت فولاد کشور از غرفه 
ذوب آهــن اصفهان در یازدهمین نمایشــگاه بین المللی 
متالورژی ،فولاد و ریخته گــری بازدید کردند و با نیازها و 
دستاوردهای این شرکت در حوزه بومی سازی آشنا شدند .

این مسئولین همچنین انواع ریل تولید شده در ذوب 
آهــن اصفهان از جمله ریــل UIC60 ، ریل U33 ، ریل 
UIC54 و ریل S49 را مشــاهده نمودند و با توضیحات 
کارشناس این شرکت در جریان شیوه تولید و کیفیت این 
محصول قرار گرفتند . شرکت مهندسی و پویش ساخت ذوب 
آهن اصفهان نیز با حضور در این نمایشگاه دستاوردهای خود 
را در زمینه های مختلف در معرض دید بازدید کنندگان قرار 

داده است . 

تخصصیوهدفمندشدنپایاننامههای
دانشگاهیبخشمعـدنوصنایعمعدنـی

طبق توافقنامۀ فولاد مبارکه و دانشگاه تهران، شرکت فولاد 
مبارکه اعتبار ویژۀ پژوهشی )grant( به اعضای هیئت علمی 
دانشگاه تهران پرداخت می کند و پس از پایان طرح پژوهشی، 
در صورت حصول اهداف موردنظر از ســــــوی تیـــــم 
تحقیقاتی، این تیم می تواند با حمایت شرکت فولاد مبارکه 

برای تجاری سازی طرح اقدام کند.
خداداد غریب پور در مراســم امضــای تفاهم نامه همکاری 
پژوهشی بین شــرکت فولاد مبارکه و دانشگاه تهران گفت: 
پایان نامه های دانشــگاهی بخش معدن و صنایع معدنی، با 
حضور فولاد مبارکه و ســایر شرکت های بزرگ، تخصصی و 

هدفمند می شوند.
رئیس هیئت عامل ایمیدرو اظهار داشت: با توجه به توسعۀ 
دانش و پژوهش در بخش معدن و صنایع معدنی، تخصصی 
شــدن تفاهم نامه هــا در حوزه های مرتبط )فــولاد، مس، 

آلومینیوم و...( ضروری است.
وی افزود: این امر به تمرکز بیشتر فعالیت ها بر موضوع های 
تخصصی پژوهشی و نتیجه بخش بودن این نوع پژوهش ها 

منجر خواهد شد.
غریب پور با اشاره به انعقاد دو تفاهم نامۀ پژوهشی با شرکت های 
بزرگ معدنی، تصریح کرد: عاوه بر این تفاهم نامه، قرار است 
شــرکت های ملی صنایع مس و مجتمع آلومینیوم جاجرم، 

تفاهم نامۀ همکاری پژوهشی با دانشگاه تهران منعقد کنند.
وی افزود: با امضای این تفاهم نامه ها، بستر لازم برای تدوین 
پژوهش های بنیادی، کاربردی، مسئله محور و نتیجه بخش 

فراهم خواهد شد.
رئیس هیئت عامل ایمیدرو با اشاره به تفاهم نامۀ منعقدشده 
میان شرکت فولاد مبارکه و دانشگاه تهران، گفت: طبق این 
تفاهم نامه، شــرکت فولاد مبارکه اعتبار ویژۀ پژوهشــی 
)grant( به اعضای هیئت علمی دانشگاه تهران پرداخت 

می کند.
او افزود: پس از پایان طرح پژوهشی، در صورت حصول اهداف 
موردنظر از ســوی تیم تحقیقاتی )استاد راهنما و دانشجو یا 
دانشجویان فعال(، این تیم می تواند با حمایت شرکت فولاد 

مبارکه برای تجاری سازی طرح اقدام کند.
وی همچنین با اشــاره بــه برگزاری جشــنوارۀ ایده های 
ارزش آفرین معدن و صنایع معدنی )اینوماین( در سال ۱۳۹۸ 
گفت: در جشــنوارۀ امســال از ده ایدۀ برتر در حوزۀ معدن و 

صنایع معدنی حمایت خواهد شد.
غریب پور در ادامه، یاد و خاطرۀ ســید شمس الدین وهابی، 
رئیس مؤسسۀ یونیدرو را گرامی داشت و افزود: عملکرد ایشان 
در این مؤسسه قابل تقدیر بود و موجب رشد و توسعۀ آن شد.
بنا به این گزارش، در این نشست، تفاهم نامۀ همکاری پژوهشی 
بین حمیدرضا عظیمیان، مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه 
اصفهان و محمود نیلی احمدآبادی، رئیس دانشگاه تهران امضا 

شد.
در این نشست، غامرضا ماطاهری، مدیر آموزش، پژوهش 
و فناوری ایمیدرو و مجید وفایی فرد، رئیس مرکز تحقیقات 

فرآوری مواد معدنی ایران حضور داشتند.

تکمیلچرخهتولیدفولادماموریت
مدیرعاملجدیدفولادخراسان

آییــن معارفــه کســری 
غفوری، مدیرعامل جدید 
مجتمــع  شــرکت 
فولادخراسان و تودیع سید 
حسین احمدی مدیرعامل 
سابق چهارمین قطب فولاد 
کشــور با حضور نماینده 
عمــده،  ســهامداران 
و  محلــی  مســوولان 
نماینــدگان مجلــس در 

نیشابور برگزار شد. 
علــی شــیرکانی بــه 

نمایندگی از سهامدار عمده فولادخراسان که ۵۱ درصد سهام 
این شرکت را در اختیار دارد از دلایل انتخاب کسری غفوری 
۳۸ ســاله گفت: حلقه مفقوده زنجیره تولید فولادخراسان، 
وصل نبودن آن به معدن ســنگ آهن اســت و پروژه تولید 
کنسانتره این مجتمع در منطقه سنگان با گذشت ۵ سال از 
زمان شروعش تنها ۲۲ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است و 
انتخاب مدیرعامل جدید به دلیــل تجربه موفق اجرای پروژه 
مشابهی در گروه ملی فولاد با هدف به سرانجام رساندن این 
پروژه انجام شده است. حمید گرمابی نماینده نیشابور و فیروزه 
در مجلس در سخنان کوتاهی از اینکه احمدی تنها به نیشابور 
آمده است و تنها نیشابور را ترک می کند و اتوبوسی مدیریت 

نکرده است، تشکر کرد.
کســری غفوری مدیرعامل جدید فولادخراســان که سابقه 
مدیرعاملی گروه ملی فولاد و فولاد اکســین را در کارنامه دارد 
آخرین نفری بود که پشت تریبون رفت و از تاشش برای تداوم 
مسیر فعلی این مجتمع و از ماموریت اصلی خود گفت. به گفته 
غفوری که خود را »نماینده جوانان کشور در مسندی بزرگ« 
معرفی کرد، در چهار سال گذشــته پروژه تولید کنسانتره در 
سنگان را درحالی در گروه ملی فولاد اجرا کرده است که کار به 
ســختی امروز نبوده اســت؛ اما ابراز امیدواری کــرد با کمک 
مهندسان و پرســنل جوان مجتمع فولادخراسان بتواند پروژه 
سنگان این مجتمع را به عنوان رسالت اصلی اش به نتیجه برساند 
و نام فولادخراسان را به عنوان اولین تولید کننده فولاد با چرخه 

کامل تولید ثبت کند.

خبـــرخبـــر

زهراسعیدیمبارکهدرنطقمیاندستورضمنتسلیتبهمناسبتفرارسیدنماهمحرم،گفت:منشوسیرهائمهامیدواریمکهچراغراههمهمسئولینباشد،بهحقکهسازشناپذیریدربرابردشمنوظلم
درکنارعزتطلبیمهمتریندرسمکتبعاشورااست.آموزهایبزرگکهامروزبعدازحادثهعظیمبسیارنیازمندتاثیرازآنهستیم.ویتصریحکرد:اینروزهاشاهدیمکهکشورهایغربیواینبارفرانسه
همانپلیسبدرابرایکشاندنایرانپایمیزمذاکرهجلوانداختندورئیسجمهورآنکشورسخنازمذاکرهوگفتوگویمستقیمباایرانمیزند،امابداندکهطبقفرمودهمقاممعظمرهبریهرنوعمذاکره
منتفیاستوجمهوریاسلامیایرانخودرابهدامتلهآنهانمیاندازدلذااگراروپاییهابهتعهدات۱۱گانهخودهرچهزودترعملنکنند،ایرانگامسومکاهشتعهداتخودرامحکمتربرمیدارد.اینمردمایثار،
مقاومتوایستادگیدربرابرظلموحرفزورراازمکتبعاشوراآموختندوتنبهذلتنمیدهند.ایشانتاکیدکرد:درجامعهانسانیاساسیترینکارتعلیموتعلماستواینوظیفهبهعهدهفرهنگیانکشور
است،امابرایجامعهفرهنگیکشوردرعملچهکردهایم؟درآستانهسالتحصیلیفرهنگیانکهقراراستآیندهتربیتییکملترارقمبزنندبامشکلاتعدیدهایروبهروهستند،ازهمهمسئولانبهویژه
اجراییدرخواستدارمنسبتبهرفعدغدغهاینقشرزحمتکشبرنامهریزیجدیکنند.ویبااشارهبهوزیرپیشنهادیآموزشوپرورشازسویدولتبرایاخذرأیاعتماد،افزود:متاسفانههرروزسفره
معیشتیاینعزیزانکوچکترمیشود،ازاینروبایدنسبتبهپرداختمطالباتبیشاز۱۲هزارمیلیاردتومانیفرهنگیانواختصاصفضاهایبهروزوغیرفرسایشیبرایدانشآموزاناقدامشود.ایننماینده
مرمدرمجلسدهم،یادآورشد:همچنیندرخصوصرسیدگیبهنحوهواگذاریسهامشرکتآلمینیومسازیایرانکهمتعلقبهبازنشستگانصنعتفولاداستوحقوقسهامدارانآنتضییعشده،درخواست

پیگیریجدیوتحقیقوتفحصدارم.شرایطسختعملکردیبازنشستگانصنعتفولادوپرسنلبرایهمهروشناستلذاامیدوارماتفاقاتخوبومبارکدرادامهاینمسیربرایاینافرادبیافتد.

معاون فروش و بازاریابی فولاد مبارکه در 
درخصوص  فولاد،  خبرنامۀ  با  گفت وگو 
جایگاه فولاد مبارکه در منطقه و جهان 
گفت: طبق گزارش انجمن جهانی فولاد، 
شرکت فولاد مبارکه در سال گذشته،  عنوان 
بزرگ ترین تولیدکنندۀ محصولات فولادی 
منطقۀ  فولادساز  شرکت های  بین  در 
خاورمیانه و رتبۀ ۴۷ جهان را به خود 

اختصاص داده است.
محمود اکبری افزود: این شرکت با انجام 
طرح های توسعه و افزایش ظرفیت تولید، 
کمک شایانی به بهبود رتبۀ ایران در رتبه بندی 
جهانی برترین کشورهای تولیدکننده فولاد 
داشته و در بازار داخلی نیز توانسته است 
میزان تحویل محصولات فولادی تخت را از 
۳۳۳۱ هزار تن در سال ۱۳۹۴ به ۵۸۶۴ هزار 
تن در سال ۱۳۹۷ افزایش دهد که رشد ۷۶ 
درصدی به همراه داشته است. در همین بازۀ 
زمانی، تحویل محصولات گرم از ۲۲۹۱ هزار 
تن به   ۴۰۸۰ هزار تن افزایش یافته و متعاقبا 
شرکت های  به  محصول  تحویل  میزان 
تولیدکنندۀ لوله و پروفیل فولادی از ۷۷۹ 
هزار تن به ۱۷۰۹ هزار تن افزایش یافته که 
رشد قابل توجهی معادل ۱۱۹ درصد )بیش 

از دو برابر( را در پی داشته است.
وی ضمن اشاره به این که در پنج ماهۀ 
با تحویل  مبارکه  اول سال ۱۳۹۸ فولاد 
۲۵۸۷هزار تن محصول نسبت به تحویل 
۱۴۹۱ هزار تن در مدت مشابه سال ۱۳۹۴ 
رشد بیش از ۷۴ درصدی داشته است، گفت: 
در همین بازۀ زمانی، عرضۀ محصولات گرم 
از ۹۷۸ هزار تن به ۱۸۹۲ هزار تن رسید که 
به  عرضه  و  داشته  درصدی   ۹۳ رشد 
شرکت های لوله و پروفیل از ۳۵۳ هزار تن به 
۸۷۷ هزار تن رسیده که نشان دهندۀ رشد 

۱۴۸ درصدی است.
معاون فروش و بازاریابی فولاد مبارکه 
در ادامه افزود: در سال ۹۷ میزان عرضه 
ضخامت های ۲ میلی متر و کمتر به صنایع 
لوله و پروفیل ۸۸۶ هزار تن بوده که نسبت به 
۶۵۶ هزار تن سال ۹۶ رشد ۳۵ درصدی را به 
همراه داشته است و این روند افزایشی نسبت 
به سال ۱۳۹۴ که تنها ۶۲ هزار تن بود رشد 
۱۳۰۰ درصدی را نشان می دهد. در پنج ماهۀ 
عرضۀ ضخامت های  نیز  اول سال جاری 
مذکور به ۴۷۲ هزار تن رسید که نسبت به 
دورۀ مشابه سال قبل رشد ۵۶ درصدی دارد.

نزولی  روند  به  اشاره  ضمن  اکبری 
طی  تخت  فولادی  محصولات  واردات 
سال های ۱۳۹۴ تا ۱۳۹۷ از ۳۶۷۸ هزار تن 
به ۸۹۷ هزار تن و کاهش ۷۶ درصدی آن 
گفت: روند کاهشی واردات در محصولات گرم 
محسوس تر بوده و با ۷۸ درصد کاهش از ۹۰۱ 
هزار تن در سال ۱۳۹۴ به ۱۸۹ هزار تن در 
در سال ۱۳۹۴ حدود یک میلیون تن محصول سال ۱۳۹۷ رسیده است ؛ البته گفتنی است 

گرم با کد تعرفۀ فولاد ممزوج وارد کشور شد 
که با در نظر گرفتن واردات از محل تعرفۀ  
ممزوج درصد کاهش واردات محصولات گرم 
بیش از ۹۰ درصد است. در چهارماهۀ اول 
سال جاری واردات محصولات گرم تنها ۷ هزار 
تن بوده است که روند رو به حذف واردات را 
نشان می دهد که این کاهش واردات از خروج 
ارز از کشور جلوگیری کرده و در سال بالغ بر 
یک و نیم میلیارد دلار صرفه جویی ارزی از 
محل افزایش تحویل محصولات فولاد مبارکه 
به بازار داخلی و کاهش واردات ایجاد شده 
است. این امر ناشی از انجام به موقع توسعه ها 
در فولاد مبارکه و عرضۀ کافی محصول به بازار 
داخل بوده که نه تنها نیاز صنایع داخلی را 
تأمین کرده، بلکه توانسته با ایجاد اشتغال و 
ارزش افزوده منجر به روند افزایشی تولید و 
صادرات محصولات تولیدی از ورق فولاد 

گردد.
وی در ادامه به عرضۀ محصولات فولاد 
مبارکه ازجمله ضخامت های ۲ میلی متر گرم 
به بازار که منجر به افزایش صادرات محصولات 
تولیدشده از ورق های فولاد مبارکه در صنایع 
پایین دستی شده اشاره کرد و گفت: به عنوان 
لوله و  افزایش صادرات  به  مثال می توان 
پروفیل از ۱۰۸ هزار تن در سال ۱۳۹۶ به ۲۹۸ 
هزار تن در سال ۱۳۹۷ اشاره کرد که رشد 
میزان  این  است.  داشته  درصدی   ۱۸۰
صادرات لوله و پروفیل بیشترین صادرات در 
سال های گذشته است و حتی نسبت به سال 
۱۳۹۴ که ۱۵۲ هزار تن بوده، رشد ۹۶ 
صادرات  افزایش  این  دارد.  درصدی 
در  فولادی  ورق  از  تولیدی  محصولات 
شرایطی که کاهش ۷۰ درصدی واردات 
ورق های گرم را داشته ایم، در سایۀ رشد تولید 
و عرضۀ محصولات به بازار داخل و افزایش 
فروش از طریق اعتبار اسنادی توسط فولاد 
مبارکه میسر گردیده و نشان دهندۀ اشباع 
کامل بازار داخل به محصولات فولادی است. 
این اقدامات و حمایت های فولاد مبارکه 

موجب آرامش فکری و تأمین مالی صنایع 
مختلف ازجمله لوله و پروفیل گردیده و باعث 
شده تولید و صادرات شرکت های خریدار 
محصولات فولاد مبارکه تداوم یابد و روند 
نکتۀ  باشد.  داشته  بسیار خوبی  افزایشی 
قابل توجه این که روند صادرات محصولات 
فولادی تخت به علت در اولویت قرار گرفتن 
تأمین نیاز بازار داخلی به شدت کاهشی بوده 
است و بیش از ۶۵ درصد نسبت به سال ۱۳۹۴ 

کاهش داشته است.
فولاد  شرکت  افزود:  همچنین  وی 
مبارکه با حداکثر توان خود در سال رونق تولید 
توانسته است سهم خود را در تحقق اهداف 
کان کشور ایفا کند و با تأمین محصولات 
موردنیاز صنایع مختلف کمک به تأمین مالی 
و  اعتباری  فروش  طریق  از  صنایع  این 
پروژه های  در  سرمایه گذاری  همچنین 
مختلف ازجمله تختال موردنیاز برای تولید 
لوله های انتقال نفت و گاز با سرویس ترش و 
نیز تولید ضخامت های نازک گرم به دنبال 
تأمین و حمایت هر چه بیشتر از صنایع کشور 

و قطع وابستگی به کشورهای خارج است.
 معاون فروش و بازاریابی فولاد مبارکه  
در پایان گفت: فولاد مبارکه توانسته است با 
خود  کارکنان  و  مدیران  بی وقفۀ  تاش 
تولید  جهت  در  درخشان  کارنامه ای 
محصولات فولادی و تأمین صنایع مختلف 
داشته باشد و علی رغم وجود بی سابقه ترین 
تحریم های بین المللی، نیاز خطوط خود را از 
خارج کشور تأمین کند؛ ولی متأسفانه در 
تأمین مواد اولیه موردنیاز داخلی ازجمله 
کنستانتره، سنگ آهن، گندله و... به شدت 
دچار مشکل شده است و بیم آن می رود تولید 
خطوط کاهش یافته یا متوقف گردد. این در 
حالی است که تداوم تولید در بیش از ۵۰۰۰ 
خانه و کارگاه کوچک و بزرگ در بالادست و 
پایین دست فولاد مبارکه وابسته به تداوم 
تولید حداکثری در این شرکت است؛ بنابراین 

باید هرچه سریع تر تدابیری اندیشیده شود.
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کسبرتبهبرترشرکتآبوفاضلاباستاناصفهاندربیستودومینجشنوارهشهیدرجایی
برای پنجمین سال متوالی صورت گرفت:

شرکت آب وفاضاب استان اصفهان در 
بیست و دومین جشنواره شهید رجایی برای 
پنجمین ســال متوالی موفق به کسب رتبه 
برتر در شــاخص هــای عمومــی در بین  

دستگاههای اجرایی استان گردید.
مدیرعامل شرکت آب و فاضاب استان 
اصفهان در پاسخ به  دلیل کسب موفقیت های  
پیاپی در جشنواره شهید رجایی گفت:کسب 
رتبه برترشرکت آب وفاضاب استان اصفهان 
در شاخص های عمومی برای پنجمین سال 
متوالی ناشــی از برخورداری نیروی انسانی 

متعهد و متخصص  می باشد
مهندس هاشــم امینی با بیان اینکه 
شــرکت آبفا اســتان اصفهان در حالی در 
شاخص های عمومی و ازنگاه مردم نحوه ارائه 
خدمات مورد قبول واقع شــدکه در شرایط 
محدودیت منابع مالی و آبی قرار داشــتیم 
خاطر نشان ساخت: در سال ۹۷ شرکت آب 
وفاضاب استان اصفهان به دلیل وقوع بیش 
از یــک دهه خشکســالی هــای پیاپی با 
محدودیت شدید منابع آبی مواجه بود اما با 
این وجود با استفاده از توان تخصصی منابع 
انسانی و تکنولوژی روز دنیا تامین پایدار آب 

شرب مردم درسطح استان انجام گرفت.

وی توســعه خدمــات شــرکت آب 
وفاضاب با توجه به تنگناهای مالی را یکی 
دیگر از عوامل کســب موفقیت در بیســت 
ودومین جشــنواره شهید رجایی برشمرد و 
عنوان کرد:شــرکت آب و فاضاب اســتان 
اصفهان با توجه به شرایط سخت تحریم ها  
همچنان توسعه خدمات درسطح استان را در 
دســتور کار قرار داده است بطوریکه در حال 
حاضر ۱۰۰ درصد جمعیت شهری استان از 

آب شرب سالم و بهداشتی برخوردار هستند 
مدیرعامل شرکت آب و فاضاب استان 
اصفهــان ادامه داد:هم اکنــون بیش از ۷۰ 
درصد جمعیت استان تحت پوشش خدمات 
شبکه فاضاب قرار دارند که در این زمینه آبفا 

استان در کشور پیشتاز است.
مهندس امینی با اشاره به انتخاب دو نفر 
از مدیران شــرکت آب و فاضاب اســتان 
اصفهان بعنوان برگزیده خدمت در بیست و 

دومین جشنواره شهید رجایی گفت:آقایان 
احمدرضا صهبائی رئیس گروه مطالعات طرح 
های فاضــاب و جواد کاظمــی مدیر آبفا 
فولادشــهر بعنوان برگزیده گان خدمت با 
توجه عملکرد مطلوبی که در حوزه کاری خود 

داشتن انتخاب شدند.
مهندس هاشم امینی به انتخاب دونفر 
از مدیــران آبفــا بعنوان مدیــران منتخب 
شهرستانها اشاره کرد و تصریح نمود:آقایان 
بستاکی مدیر آبفا مبارکه و دهقادنی مدیرآبفا 
گلپایگان بعنوان مدیران منتخب شهرستانها  
در بیســت و دومین جشنواره شهید رجایی 
انتخاب شدند که انتظار می رود این مدیران 
بی وفقه و با قوت  در سنگر خدمت رسانی به 

مردم بیش از پیش کوشا باشند .  
 لازم به یاد آوری اســت، شاخص های 
عمومی ارزیابی عملکرد جشــنواره شهید 
رجایی در سال ۹۷ شامل هفت محور، اصاح 
دولــت  ،توســعه  ســازمانی  ســاختار 
الکترونیک،مدیریت سرمایه انسانی ،شفافیت 
و مدیریت مالی،بهبود فضای کســب و کار ، 
ارتقای ســامت اداری ،مسئولیت پذیری و 
پاسخگویی ،استقرار نظام مدیریت عملکرد 

بوده است.
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عباس تابش رئیس سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان 
با ارسال نامه اي به وزیر صنعت خواستار آزاد سازي صادرات فولاد شد. وی 
دراین نامه آورده است: نظر به بررسي هاي صورت گرفته و تحلیل پارامترهاي 
موجود در بازار و صنعت فولاد کشور در خصوص میزان تولید، مصرف ظاهري، 
تأمین مواد اولیه و ... پیش بیني مي شود طي سال جاري با توجه به افزایش 
تولید صنایع فولادي و کاهش تقاضاي موثر داخلي، صنعت مذکور شرایط 
مطلوبي نداشته و با کاهش قابل توجه قیمت فروش داخلي مواجه شود که 
این عاوه بر کاهش درآمدهاي ریالي شرکت هاي فولادي، توان مالي صنعت 
را در پرداخت هزینه هاي جاري و هزینه هاي پرسنلي با مخاطره جدي روبرو 
کرده که یقینا اثرات آن طي ماه هاي آتي در کاهش تولید و اشتغال واحدهاي 
صنعتي آشــکار خواهد شــد. این نامه افزود: با توجه به پیش بیني تشدید 

تحریم هاي ظالمانه و تحرکات تروریسم اقتصادي علیه کشورمان به ویژه در 
منطقه خلیج فارس و مشکات ناشي از محدودیت هاي حمل و نقل دریایي 
محصولات فولادي و همچنین نظر به الزام صادرات حداقل ۳۵ تا ۴۰ درصد 
تولیدات داخلي طي سالهاي جاري، در حدود ۹ تا ۱۰ میلیون تن به منظور 
ادامه روند رو به رشد تولید و تأمین ارز مورد نیاز صنعت از محل درآمدهاي 
ارزي ناشي از صادرات حدود ۳ میلیارد دلار ارز مورد نیاز صنعت فولاد ایجاد 
وقفه و مانع در این خصوص سبب بروز مشکات عدیده اي در صنعت و بازار 
محصولات خواهد شد. رئیس سازمان حمایت خطاب به وزیر صنعت تصریح 
کرد: لذا پیشنهاد مي شود دراسرع وقت نسبت به رفع تمام موانع ومحدودیت 
هاي صادراتي محصولات فولادي اعم از پیش شرط الزام به عرضه دربورس 

کالا براي صدور مجوز صادرات اقدام لازم مبذول شود.
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نزدبانکها،مبلغ۲۶۰میلیاردتومانسپردههایدیداری،مبلغ۱۵۳۰میلیاردتومانسپردههایسرمایهگذاریمدتدار،مبلغ۱۰۵میلیاردتومانسپردهقرضالحسنهومبلغ۳۳میلیاردتومانمربوطبهسایرسپردههابودهاست.
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درآورد.

رونماییهمتی
ازسیاستجدیدمهارنقدینگی

عملیات »بازار باز« چگونه رشــد نقدینگی از مســیر بانک ها را 
محدود می کند؟  در آستانه اجرای سیاست جدید بانک مرکزی، 
همتی خواستار انتشــار تدریجی اوراق خزانه دولتی و مدیریت 
اضافه برداشــت بانک ها شــد.عبدالناصر همتی در یادداشتی 
اینســتاگرامی به بیان تاثیر سیاست جدیدی پرداخت که بانک 
مرکزی در پیش گرفته است. این سیاست ناظر به کنترل فرایند 
خلق پول توسط سیستم بانکی و افزایش نقدینگی در اقتصاد است 
که مستقیماً بر نرخ بهره بانکی و تورم اثر می گذارد.بر این اساس 
دولت با استقراض از بانک مرکزی، هزینه های جاری و عمرانی 
خود را جبران می کند اما در مقابل افزایش نقدینگی و تورم را رقم 
می زند.از سوی دیگر، بانک ها نیز برای جبران کسری بودجه خود، 
دست به دامن بانک مرکزی شده اند که این موضوع منجر به خلق 
پول در نظام بانکی، رشــد نقدینگی، تورم و در نهایت ممانعت از 
کاهش نرخ سود بانکی شده است.این ها همه در شرایطی است 
کــه طبق اظهارات همتی، تاکنون عمــده ترین ابزارهای بانک 
مرکزی برای کنترل نقدینگی، مدیریت و جیره بندی اعتبارات 
بانکی یا تاکید بر رعایت حد مطلوب سپرده قانونی بانک ها نزد 
بانک مرکزی بوده که اثربخشی چندانی نداشته است.با این حال، 
از این پس قرار است بانک مرکزی به جای کنترل مقدار پول وارد 
شده به اقتصاد از دو مسیر یادشده، به کنترل قیمت پول با استفاده 
از ابزار اوراق بدهی بپردازد.به گزارش فارس در این باره، بانک ها 
برای اضافه برداشت نیاز خواهند داشت که اوراق بدهی با ارزشی 
بالاتر از میزان اضافه برداشــت را بــه بانک مرکزی ارائه بدهند. 
همچنین طبق برنامه ریزی بانــک مرکزی، بانک ها رتبه بندی 
می  شوند و بانک هایی که در این رتبه بندی جزو بانک های بد قرار 
بگیرند، امکان حضور در فرایند عملیات بازار باز را نخواهند داشت.
برای همین هم هست که همتی در یادداشت خود، با بیان این که 
بانک مرکزی مصمم به تغییــر کانال انتقال اثر پول پرقدرت به 
نقدینگی، با راه اندازی عملیات بازار باز است، تصریح کرده است: 
با این روش، بانک مرکزی همانند تجربه بســیاری از بانک های 
مرکــزی دنیا، به جای کنترل مقــدار پول به کنترل قیمت پول 
خواهــد پرداخت. وی با تاکید بر این کــه بانک مرکزی از تمام 
ابزارهای خود برای مهار تورم بهره می گیرد، تصریح کرده است: 
با اجرای این سیاست ارتباط بین ورود پول پرقدرت به اقتصاد، با 

ایجاد نقدینگی قطع خواهد شد.

خبـــر
بانک ملی ایران در طول ۹۱ ســال حضــور خود، محصولات متعددی را در 

اختیار مشــتریانش قرار داده است، اما »ملی شو« که نمایشگاهی از خدمات جدید این بانک 
است را می توان به خودی خود یک محصول منحصر به فرد دانست! به گزارش روابط عمومی 
بانک ملی ایران، مهم تر از ایجاد یک محصول، نحوه عرضه آن است؛ چه بسا خدمات و محصولاتی 
که روزانه در جهان تولید می شوند، اما کسی از وجود آنها خبر ندارد. »ملی شو« که تا کنون 
دو بار بر پا شده است، محل بسیار جذابی برای ارائه محصولات و خدمات بانک ملی ایران بوده، 
به طوری که اکنون به یک برند شناخته شده در نظام بانکی و حتی میان کاربران و مشتریان 
آنها تبدیل شــده است. در این رویداد، بخش قابل توجهی از دستاوردهای بانک ملی ایران به 
صورت چهره به چهره برای مخاطبان ارائه و تشــریح شده است، به طوری که کاربر توانسته 
محصول را از نزدیک مشاهده و لمس کرده و آن را به صورت اختصاصی استفاده کند. بسیاری 
از محصولات جدید بانک ملی ایران از جمله ربات آلفا، تسهیات مسکن، بام سازمانی و شرکتی، 
سککوک، کیف پول، برداشت خودکار و BTM در این رویداد رونمایی شده اند. »ملی شو« 
به خوبی توانسته است دستاوردهای یک ساله بانک ملی ایران را زیر یک سقف جمع کرده و 
آن را به شکلی متفاوت و مخاطب پسند ارائه کند، به طوری که مخاطب حاضر در رویداد، می 

تواند همه پیشرفت های بانک ملی ایران را در مدتی کوتاه با چشم غیر مسلح ببیند!

»ملیشو«،رویدادیمنحصربهفردوکارآمد

معاون پشتیبانی و مهندسی و مدیر کل روابط عمومی و حوزه مدیریت بانک 
مهر اقتصاد، به منظور فراهم سازی اقدامات اولیه ساخت ۴ باب منزل مسکونی در مناطق سیل 
زده مرزی سیســتان با مسئول بسیج سازندگی سپاه سلمان استان دیدار و گفتگو کردند. به 
گزارش روابط عمومی بانک مهر اقتصاد استان سیستان و بلوچستان، منصور شیخ الاسامی 
- مدیر کل روابط عمومی و حوزه مدیریت بانک -  در نشســت هماهنگی ســاخت واحدهای 
مسکونی برای افراد نیازمند، گفت: بانک مهر اقتصاد در راستای عمل به مسئولیت های اجتما 
عی خود، ســاخت واحدهای مسکونی برای افراد کم بضاعت و کمک رسانی به هموطنانی که 
گرفتار بایای طبیعی مانند سیل و زلزله شده اند را در دستور کار خود قرار داده است. مدیر کل 
روابط عمومی و حوزه مدیریت بانک-  ضمن تشریح فعالیت های بانک مهر اقتصاد در مسئولیت 
های اجتماعی،  درختکاری در کانون بحرانی ریزگردها در استان خوزستان، کمک به هموطنان 
زلزله زده و حمایت از هم میهنان آسیب دیده از سیل را از جمله  اقدامات صورت گرفته در این 
عرصه عنوان کرد. محسن منشوری سبزوار - معاون پشتیبانی و مهندسی بانک – نیز در ابتدای 
این دیدار، پرداختن به مسئولیت های اجتماعی را فراتر از سایر خدمات بانک عنوان کرد و گفت: 
امیدواریم با استعانت از خداوند متعال و با همیاری و کمک همه هموطنان و همکاران بتوانیم 

بخشی از خسارت های سیل را در مناطق محروم سیستان جبران کنیم .

بازدیدمدیرانعالیبانکازمناطقسیلزدهسیستانوبلوچستان

پایگاه اطاع رسانی بانک سپه: با توجه به انتقال بخش عمده ای از مالکیت 
ســهام بانک های وابسته به نیروهای مسلح به بانک سپه در تابلوهای بانک های انصار، 
قوامین، حکمت ایرانیان، مهر اقتصاد و موسسه مالی اعتباری کوثر، عنوان »بانک وابسته« 
درج شد. به گزارش پایگاه اطاع رسانی بانک سپه، تابلوهای بانک های ادغامی از این پس 
با عبارت »وابسته به بانک سپه« بر سردر شعب و ساختمان های مرکزی این بانک قابل 
نمایش است. این گزارش می افزاید: مشتریان این بانک ها برای دریافت خدمت بانکی 
کماکان به بانک خود مراجعه نمایند. پایگاه اطاع رسانی بانک سپه: روابط عمومی بانک 
سپه در چهاردهمین جشنواره ملی انتشارات در بخش های خبر، مصاحبه، عکس، مقاله 
و صفحه آرایی رتبه های برتر را از آن خود کرد. به گزارش پایگاه اطاع رسانی بانک سپه، 
در چهاردهمین جشــنواره ملی انتشــارات که در مرکز همایش های سازمان مدیریت 
صنعتی برگزار شد، روابط عمومی بانک سپه در سطح ملی در بخش های خبر، مصاحبه 
و صفحه آرایی رتبه اول، مقاله رتبه دوم و عکس رتبه سوم را کسب کرد. طی مراسمی با 
حضور دکتر سعید عاملی دبیر شورای عالی انقاب فرهنگی و جمعی از صاحبنظران و 
اســاتید بنام حوزه روابط عمومی و ارتباطات لوح و تندیس این جشــنواره به غامرضا 

اسکندری رئیس اداره کل روابط عمومی تقدیم شد.

درجعبارت»وابستهبهبانکسپه«درتابلویشعببانکهایادغامی

دکتر بهزاد شیری مدیرعامل پست بانک ایران ضمن تسلیت و تعزیت ایام سوگواری حضرت 
امام حســین)ع( گفت: طی روزهای گذشته تعداد ۷۹ طرح تأمین مالی شده توسط این بانک به ارزش۱۰۳۸ 
میلیارد ریال در سراسر کشور افتتاح و به بهره برداری رسید.    به گزارش روابط عمومی پست بانک ایران، شیری 
افزود: افتتاح این طرح ها شــامل؛ احداث ســیلو، بسته بندی محصولات کشــاورزی و دامداری، مجتمع های 
گردشگری و بوم گردی، ماشین آلات مورد نیاز دهیاری ها، پرورش دام های سبک و سنگین، ایجاد گلخانه، استخر 
پرورش ماهی و ایجاد باجه های بانکی روســتائی است که هریک از این طرح ها نقش مهمی در ایجاد اشتغال و 
رونق اقتصادی روســتاهای کشور دارد. شیری تصریح کرد: عاوه بر این، پست بانک ایران درراستای حمایت از 
تولید ملی و رونق اقتصادی با پرداخت ۱۲هزار و ۴۰۰ میلیارد ریال تسهیات در قالب قانون حمایت از توسعه و 
ایجاد اشتغال پایدار درمناطق روستائی و عشایری توانسته است تأمین مالی بیش از ۱۵ هزار طرح اشتغال زا را 
به موقع انجام دهد. وی گفت: تسریع در پرداخت سهم پست بانک ایران از اعتبارات اشتغالزا در دستور کار تمام 
واحدهای ستادی و شعب بانک قرار گرفته و پیش بینی می شود با پرداخت کامل تسهیات به طرح  های معرفی 
شــده بیش از ۹۸ هزار شغل جدید ایجاد شود. شیری خاطرنشان ساخت: پست بانک ایران عاوه بر پرداخت 
تسهیات از محل صندوق توسعه ملی و منابع داخلی بانک به عنوان بانک توسعه ای و تخصصی حوزه فناوری 
اطاعات نسبت به تأمین مالی فعالیت های این حوزه نیز توجه ویژه ای داشته و ضمن استمرار این حمایت ها تا 

کنون مبلغ ۷۵۴ میلیاردریال تسهیات به طرح های IT و ICT در مناطق روستائی پرداخت نموده است. 

افتتاح7۹طرحتأمینمالیشدهتوسطپستبانکایران
با حضور مقام های عالی کشور کارخانه احیاء مستقیم شماره یک طرح فولاد 

بافت با مشارکت گروه مالی گردشگری در آینده نزدیک افتتاح و به طور رسمی به بهره برداری 
می رسد.    به گزارش روابط عمومی گروه مالی گردشگری، قائم مقام مدیرعامل فولاد بافت با 
اعام این خبر افزود: ظرفیت فاز یک طرح فولاد بافت ۸۰۰ هزار تن آهن اســفنجی است و با 
بهره برداری از آن برای ۳۰۰ نفر اشــتغال مســتقیم و برای حدود ۲۵۰۰ نفر نیز اشــتغال 
غیرمستقیم ایجاد می شود. سورنا زمانیان گفت: برای راه اندازی کارخانه احیاء مستقیم شماره 
یک طرح فولاد بافت در مجموع ۶۰۰۰ میلیارد ریال ســرمایه گذاری شده است. وی افزود: 
کارخانه احیاء مستقیم شماره یک فولاد بافت که با مشارکت گروه مالی گردشگری و در اوج 
تحریم ها ساخته شده، به طور کامل با توان فنی و مهندسی متخصصان داخلی اجرا و تکمیل 
شده است. زمانیان تصریح کرد: با توجه به اینکه شهر بافت در منطقه کمتر برخوردار کشور 
واقع است، اجرای طرح فولاد بافت بزرگترین مجموعه صنعتی برای بافت محسوب می شود 
ضمن اینکه سبب عمران و آبادانی این منطقه شده است. وی با بیان اینکه با اجرای طرح فولاد 
بافت از مهاجرت جوانان جلوگیری شده است، اضافه کرد: برای ایجاد اشتغال در کارخانه فولاد 
بافت به طور ۱۰۰ درصد از نیروهای بومی منطقه استفاده شده و این مسئله مانع از مهاجرت 

مردم به دیگر شهرها بوده است.

بهرهبرداریکارخانهاحیاءمستقیمشمارهیکفولادبافتکرمان

بانک ملت در سال رونق تولید ملی، به کارفرمایان معرفی شده از سوی سازمان 
بهزیستی تسهیات قرض الحسنه پرداخت می کند

به گزارش روابط عمومی بانک ملت، این بانک در راســتای ایفای مسوولیت های اجتماعی و 
اجرای قانون بودجه سال ۹۸، به مددجویان و کارفرمایان معرفی شده سازمان بهزیستی کشور 
تسهیات قرض الحسنه با سقف فردی ۵۰ تا ۲۰۰ میلیون تومان با دوره بازپرداخت حداکثر 

۵ ساله پرداخت می کند.
افزایش سقف تسهیات فردی به مددجویان در حالی امسال به ۵۰ میلیون تومان افزایش پیدا 

کرده است که سال پیش این رقم ۲۰ میلیون تومان در نظر گرفته شده بود.
تسهیات مذکور برای کارفرمایان نیز به ازای اشتغال ۵ نفر ۲۰۰ میلیون تومان در نظر گرفته 
شده است. براساس دستورالعمل صادره، این تسهیات صرفا برای اشتغالزایی و رفع بیکاری 

بوده و اعطای آن به صاحبان مشاغل دایر و فعال مجاز نیست.
همچنین متقاضیان این تســهیات از زمان دریافت معرفی نامه از سوی بهزیستی یک ماه 

فرصت دارند نسبت به تکمیل مدارک و پرونده خود برای دریافت وام اقدام نمایند.
گفتنی است وثیقه این تسهیات براساس ضوابط اعتباری بانکی و با ارزیابی های کارشناسی 

تعیین خواهد شد.

پرداختتسهیلاتاشتغالزاییبهمددجویانسازمانبهزیستی

بانکداری اسامی به عنوان شاخص ترین جهت گیری در شبکه بانکی 
کشور پس از پیروزی انقاب اسامی ایران به منظور برقراری و توسعه عدالت اجتماعی 
و به خواست عمومی اکثریت مردم خداباور کشورمان مبنی بر تحقق ربازدایی از صنعت 
بانکداری کشور ،  برای ایجاد یک نظام اقتصاد توحیدی مبتنی بر عدالت و استقرار نظام 
اقتصاد اســامی با رویکردی آینده نگارانه مورد اجرا گذاشته شد. در نخستین ماه های 
پس از پیروزی شکوهمند انقاب اسامی در ایران عزیزمان اقدامات بایسته ای در جهت 
اسامی کردن نظام بانکی و حذف ربا به عمل آمد که از آن جمله حذف بهره ی قطعی از 
پیش تعیین شده در قرض یا عقود مشارکتی و برقراری کارمزد در سیستم بانکی و توسعه 
صندوق های قرض الحسنه با هدف تحقق مهم ترین هدف اقتصاد اسامی یعنی عدالت 
اجتماعی بود که به تبع آن قانون عملیات بانکی بدون ربا مشــتمل بر ۲۷ ماده و چهار 
تبصره در شــهریور ۱۳۶۲ تصویب و به تأیید شورای محترم نگهبان رسید و لذا این روز 
در تقویم ملی کشورمان به عنوان روز بانکداری اسامی نامگذاری شد و حرکت نظام پولی 
کشور به عنوان مهم ترین رکن اقتصاد بر مبنای عدالت اجتماعی بر چرخ قواعد و موازین 
شرعی آغاز شد چونان که امروز قانون مذکور تحت عنوان بانکداری بدون ربا وجه تسمیه 

شبکه بانکی کشور در مقایسه با بانکداری رایج در کشورهای مختلف می باشد .

پیاممدیرعاملبانکقوامینبهمناسبتهفتهبانکداریاسلامی

نادر خواجه حق وردی قائم مقام مدیر عامل این بانک در تشــریح اقدامات 
صورت گرفته برای هموطنان آسیب دیده از سیل گفت: بانک تجارت در عمل به مسئولیت 
های اجتماعی همزمان با وقوع سیل در استانهای کشور کمک های نقدی و غیر نقدی جمع 
آوری شــده توسط کارکنان خود را در قالب خرید مایحتاج عمومی از جمله مواد خوراکی در 
چندین نوبت برای هموطنان آســیب دیده از ســیل ارسال کرده است .  وی در تشریح دیگر 
اقدامات بانک برای آســیب دیدگان از ســیل افزود: در این راستا با مصوبه هیات مدیره بانک 
تجارت مبلغ ۵ میلیارد ریال از محل صرفه جویی در بودجه تبلیغات  برای کمک به هموطنان 
ســیل زده اختصاص یافت که این مبلغ در تاریخ ۱۶ مرداد به حساب ۹۹۹۹۹ بنام جمعیت 
هال احمر جمهوری اسامی ایران واریز شد. از اقدامات مهم این بانک همزمان با وقوع سیل 
در ایام نوروز انجام تبلیغات و اطاع رسانی شماره حساب ۹۹۹۹۹ جمعیت هال احمر بوده 
است که توانســت بیش از ۷۵ میلیارد ریال کمک های مردمی را از طریق درگاههای همراه 
بانک، خودپرداز و ســایر درگاه های آناین جمع آوری و به این حساب واریز کند. حق وردی 
یادآور شــد: اولویت اصلی بانک تجارت در شرایط بحرانی همچون سیل ، عدم ایجاد وقفه در 
خدمت رســانی به مشتریان و هموطنان است. بر این اساس در اولین ساعات وقوع سیل ارائه 

خدمات به مشتریان توسط شعب این شعب در مناطق سیل زده از سر گرفته شد.

کمک۵میلیاردریالیبرایهموطنانآسیبدیدهازسیلواریزشد

دکتر حسین مهري رییس هیات مدیره و مدیرعامل بانک صنعت معدن 
بیان داشت: بر اساس بیانیه ماموریت و چشم انداز بانک همه استرات ژی های تدوین شده 
مي بایســت ذیل اســترات  ژی کاني تحت عنوان کسب برتري تخصصي و عملیاتي در 
بانکداري توسعه اي قرار گیرد. به گزارش پایگاه اطاع رسانی بانک صنعت ومعدن،  وی 
در جلسه شوراي مدیران بانک که با هدف بررسي عملکرد بانک و بیان چالش ها و راهکارها 
برگزار شد، ضمن تســلیت فرا رسیدن ایام سوگواري امام حسین ) ع( اظهار داشت: بر 
اساس برنامه راهبردي بانک چهار راهبرد اساسي شامل تقویت مدل بانکداري شرکتي، 
توســعه تعامات بین المللي، توسعه بستر مشاوره سرمایه گذاري و ارتقاء بهره وري در 
دستور کار قرار گرفت. مهمترین اصل در بررسي طرح هاي تسهیاتي شناسایي اهلیت 
و صاحیت متقاضیان بوده و لازم اســت طبقه بندي مشــتریان و سنجش عملکرد و 
اعتبارسنجی آنان قبل از اعطای تسهیات مورد بررسي دقیق قرار گیرد و در تأمین مالي 
طرح هاي ایجادي دانش و تجربه متقاضي شبکه تأمین و توزیع و توجه به محل اجراي 
طرح از لحاظ اقلیم و وجود زیرساخت هاي لازم بسیار حائز اهمیت است. وي تأکید کرد: 
تحکیم وثایق مناســب و متناسب با میزان تسهیات براي تضمین بازگشت تسهیات 

پرداختي مورد توجه کارشناسان ارزیابي و رؤساي شعب قرار گیرد.

کسببرتريتخصصيوعملیاتيدربانکداريتوسعهاي

شرکت بیمه آسیا موفق شد در عملکرد ۳ ماهه منتهی به بهار ۹۸ نسبت به مدت 
مشابه سال مالی گذشته ۴۸ درصد بیشتر سود محقق کند. شرکت بیمه آسیا موفق شد در عملکرد 
۳ ماهه منتهی به بهار ۹۸ نسبت به مدت مشابه سال مالی گذشته ۴۸ درصد بیشتر سود محقق کند.  
بررســی صورت های مالی دوره ۳ ماهه منتهی به خرداد ۹۸ نشان می دهد که این شرکت در دوره 
یاد شده مبلغ به ازای هر سهم ۹۲ ریال سود محقق کرده و این سود در بهار ۹۷ مبلغ ۶۲ ریال بوده 
است. ضمن اینکه در پایان سال ۹۷ شرکت برای هر سهم مبلغ ۲۸۰ ریال سود اندوخته است. بنابراین 
گزارش، شرکت در آخرین گزارش عملکرد خود که منتهی به خرداد ۹۸ است توانسته مبلغ ۱۲ هزار 
و ۴۶۷ میلیارد ریال حق بیمه صادر کند که در مقایســه با مدت مشــابه سال مالی قبل با رشد ۳۹ 
درصدی همراه شــده اســت. درآمد حق بیمه این شرکت هم در این دوره با افزایش ۳۷ درصدی به 
مبلغ ۱۱ هزار و ۳۰۷ میلیارد ریال رسیده است. همچنین سود خالص شرکت در پایان بهار ۹۸ مبلغ 
۲۱۱ میلیارد و ۹۸ میلیون ریال ثبت شده که نسبت به بهار سال ۹۷ با رشد ۴۸ درصدی همراه شده 
و همچنین سود انباشته شرکت با رشد ۵۳ درصدی به مبلغ ۸۴۴ میلیارد و ۶۳۰ میلیون ریال رسیده 
است.بررسی مصوبات مجمع عمومی عادی سالانه منتهی به سال ۹۷ این شرکت هم  نشان می دهد 
که ســود خالص مصوب مبلغ ۶۴۴ میلیارد و ۵۰۱ میلیون ریال بوده و از این میزان سود خالص هر 

سهم مبلغ ۲۸۰ ریال اعام شده که ۱۲۰ ریال آن به عنوان سود نقدی تقسیم می شود.

تحقق۴۸درصدسودبیشترازسویبیمهآسیا
گردهمایی صمیمانه رییس هیأت مدیره و مدیرعامل، اعضاء هیأت مدیره، 

معاونین و مدیران ستادی بیمه ایران در باشگاه ایران زمین برگزار شد. در این نشست صمیمانه 
آقای پورکیانی رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل، ضمن قدردانی از تاش ــهای ارزشمند همه 
مدیران و کارکنان شرکت در تمامی سطوح، با تشریح آنچه در دو سال گذشته در مسیر عبور 
از بحران های مختلف از جمله بحران نقدینگی، عدم توازن ضرایب خسارت به ویژه در قراردادهای 
ثالث و درمان واقع شده بود، توفیقات بیمه ایران در زمینه کنترل ریسک نقدینگی و تسویه با 
تمامی طرفهای قرارداد و اصاح پورتفوی و قرار گرفتن پروژه ســاختمان گلستان در مسیر 
تکامل را حاصل همت و عزم و همدلی و همکاری شایسته اعضای هیأت مدیره، مدیران ستادی 
و استانی و واحدهای اجرایی و یکایک کارکنان شریف شرکت بیمه ایران دانست. مدیرعامل 
بیمه ایران در بخش دیگری از ســخنان خود که در قالب گفتمانی تعاملی و دوستانه صورت 
پذیرفت، با اشاره به اینکه قرار داشتن در شرایط سخت ما را متوجه و متمرکز بر تکاپو و تاش 
مجدانه توام با ابتکار عمل برای یافتن راه حل های کلیدی نمود، یادآورشد شرایطی که امروز در 
آن قرار داریم با تمامی اوصاف و مختصاتی که دارد، عیناً نتیجه عملکرد خود ماست بنابراین 
باید نقاط قوت را بیشتر کنیم و نقاط ضعف را بشناسیم و برای بهتر شدن، مسئولانه و بی مضایقه  

و با تمام وجود و توان خود صادقانه تاش نمائیم.

گردهماییصمیمانهمدیرانارشدبیمهایران
گروه بنگاه ها : مدیرعامل بانک اقتصادنوین در احکام جداگانه ای 

معاون مالی و پشتیبانی، معاون فناوری اطاعات و رئیس اداره روابط عمومی و 
تبلیغات این بانک را منصوب کرد. 

به گــزارش روابط عمومی بانک اقتصادنوین، علیرضا بلگوری در حکمی دکتر 
مرتضی معیری را به عنوان معاون مالی و پشتیبانی این بانک تعیین کرد. دکتر 
معیری که همزمان عضو هیات  مدیره بانک اقتصادنوین است، مدرک دکترای 
حسابداری دارد و پیش  از این در سمت های مشاور عالی مدیرعامل، مدیر طرح 
و برنامه و رئیس اداره برنامه ریزی و مطالعات استراتژیک عهده دار مسوولیت بوده 
است. مدیرعامل بانک اقتصادنوین در حکمی دیگر، محمد صادقی را در سمت 
خــود ابقا و به عنوان معاون فناوری اطاعــات این بانک معرفی کرد. مهندس 
صادقی دانش آموخته رشــته مهندسی نرم افزار است و از سال ۹۶ تاکنون این 
سمت را در بانک اقتصادنوین بر عهده دارد.علیرضا بلگوری همچنین در حکمی 
مجید بهرامی را به سمت رئیس اداره روابط عمومی و تبلیغات بانک اقتصادنوین 
منصوب کرد. بهرامی مدرک کارشناســی ارشد بازاریابی دارد و از سال ۱۳۹۳ 

تاکنون معاونت این اداره را عهده دار بوده است.

انتصابهایجدیددربانکاقتصادنوین

 مراسم معارفه معاون جدید اعتبارات بانک صادرات ایران با حضور حجت اله صیدی، 
مدیرعامل، اعضای هیأت مدیره  و مدیران ارشد این بانک برگزار شد. به گزارش روابط عمومی بانک صادرات 
ایران، در این مراسم، صیدی حکم انتصاب احمد بهشتی لنگرودی را به سمت معاون اعتبارات بانک به 
وی اعطا کرد. احمد بهشتی لنگرودی که مدیریت امور بازرسی و تطبیق بانک صادرات ایران را برعهده 
داشت، با این حکم جایگزین امیر یوسفیان معاون سابق اعتبارات بانک شد. یوسفیان نیز پیش از این، در 
مجمع عمومی بانک صادرات ایران، با رأی اکثریت سهامداران به عنوان عضو هیئت مدیره بانک انتخاب 
شــده بود. معاون جدید اعتبارات بانک صادرات ایران، فارغ التحصیل کارشناســی ارشد رشته حقوق 
اقتصادی و مالی از موسسه عالی بانکداری است و مدرک کارشناسی حسابداری خود را نیز از دانشگاه 
تهران دریافت کرده است. وی همچنین سابقه فعالیت کارشناسی در بخش های اعتباری بانک همچون 
ادارات کل اعتبارات، نظارت بر طرح ها و ســرمایه گذاری ها، پیگیری و وصول مطالبات و... را داشته و از 
سال ۱۳۹۰ تاکنون نیز مدیریت امور بازرسی و نظارت )تطبیق( بانک را برعهده داشته است. در حکم 
اعطایی حجت اله صیدی خطاب به احمد بهشــتی لنگرودی آمده اســت: »نظر به شایستگی و سوابق 
جنابعالــی، به موجب این حکم به عنوان معاون اعتبارات بانک صادرات ایران منصوب می شــوید تا با 
بهره مندی از دانش و تجربه خود، این بانک را در دستیابی به اهداف تنظیم شده خود، یاری کنید. مزید 

توفیقات جنابعالی را در مسئولیت خطیری که بر عهده دارید از محضر قادر متعال خواستارم«.

معاوناعتباراتبانکصادراتایرانمنصوبشد

حمید تهرانفر در همایش با روسای شعب سراسر کشور گفت: یکی 
از دلایل انباشت مطالبات غیرجاری در بانک ها و از جمله بانک کارآفرین این است 
که طی ســال های زیادی تســهیات اعطایی در قالب عقود مشارکتی بوده است. 
خوشبختانه در حال حاضر سیاست گذاری ها به سمت اعطای تسهیات در قالب 
عقود مبادله ای و اقساطی سوق پیدا کرده است.وی تأکید کرد: به نظر بنده ترکیبی 
از اعطای انواع تسهیات در قالب عقود مختلف می تواند خواسته های مشتریان را 
تأمین کند. در نتیجه بانک نیز در مسیر روبه رشدی قرار می گیرد و دچار مشکات 
کمتری می شود. تنوع در سبد پرتفوی تسهیات در صورت عدم تعهد و مسئولیت 
مشتری، بانک را با آسیب و ضرر کمتری مواجه خواهد کرد.تهرانفر با اشاره به تأمین 
نیرو برای شعب تصریح کرد: با توجه به نیاز شعب و با برگزاری آزمون استخدامی در 
مرداد ماه سال جاری، برنامه ریزی برای استخدام و به کارگیری نیروهای جدید در 
حال انجام اســت. تهرانفر افزود: خوشبختانه در مدیریت فناوری اطاعات بانک، 
برنامه ریزی ها و سیاست گذاری های خوبی برای تقویت و بهبود زیرساخت ها فراهم 
 شده است که با تاش همکاران در این حوزه، این روند رو به بهبود است و با سرعت 

خوبی به پیش خواهد رفت.

ضرورتتنوعبخشیبهسبدپرتفویتسهیلات

روزبه ظهیری مدیرعامل گروه ســرمایه گذاری مسکن در گفتگویی  اظهار 
داشــت: افزایش قیمتی که در مســکن اتفاق افتاده اگر مولفه های اقتصادی را بررسی کنیم 
مشاهده می کنیم افزایش قیمت فقط به ماهیت کالای مسکن بر نمی گردد. وی افزود: ما با 
شــاخصی به نام تورم عمومی مواجه هستیم که بررسی روند حرکتی آن نشان می دهد تورم 
عمومی با تورم مسکن تقریبا برابر است که این هم به دلیل ویژگی مسکن است. ایشان افزود: 
تورم در کالاهای مصرفی، سالانه تاثیر گذار است اما در مورد کالاهای سرمایه ای مانند مسکن 
تورم ســالانه تاثیر خود را نمی گذارد.  وی تاکید کرد: از سال ۹۲ که مسکن وارد رکود شد تا 
سال ۹۶ تقریبا افزایش قیمتی در مسکن نداشتیم و به یکباره این تورم جمع شد و در سال ۹۷ 
خود را نشــان داد. مدیرعامل گروه سرمایه گذاری مسکن گفت: بنابراین اگر قیمت مسکن 
حباب داشته باشد و ارزش روز آن نسبت به ارزش واقعی آن بیشتر باشد قطعا کاهش قیمت 
خواهیم داشت. وی تاکید کرد: موضوع مشخص و مشهود این است که بازار وارد یک رکودی 
به لحاظ تقاضا شده است؛ تقاضا در بازار همیشه از دو جنس تقاضای مصرفی و سوداگری است. 
برای تقاضای سوداگری به نظر می رسد شرایط برای ورود سوداگران مهیا نیست و انگیزه ای 
برای تقاضای ســوداگری دیده نمی شود اما برای تقاضای مصرفی پیشنهاد ما این است که 

متقاضیان واقعی خرید را انجام دهند.

تقاضایسوداگریدربازارمسکنبهپایانرسید

مراسم قرعه کشی حساب های قرض الحسنه پس انداز بانک سینا 
روز چهارشنبه ۱۷ مهرماه جاری با حضور نمایندگان دستگاه های 
نظارتی برگزار می شود. به گزارش روابط عمومی بانک سینا در سومین 
جشنواره حســاب های قرض الحسنه پس انداز این بانک، واجدین 
شرایط می توانند از جوایز در نظر گرفته شده شامل ۲۰ کمک هزینه 
خرید مســکن هر یک به مبلغ ۵۰۰ میلیون ریال، ۲۰ کمک هزینه 
خرید خــودرو ایرانی هر یک به مبلغ ۲۰۰ میلیون ریال، ۳۰ کمک 
هزینه خرید کالای ایرانی هــر یک به مبلغ ۱۰۰ میلیون ریال، ۳۰ 
کمک هزینه سفر به عتبات عالیات هر یک به مبلغ ۳۰ میلیون ریال 
و میلیاردها ریال جوایز نقدی دیگر بهره مند شوند. تمامی هموطنان 
نیک اندیش و خیّر برای مشــارکت در امر نیک قرض الحسنه و بهره 
مندی از جوایز جشــنواره تا ۳۱ شهریور ماه فرصت دارند نسبت به 
افتتاح یا تکمیل موجودی حساب خود حداقل به مبلغ ۱ میلیون ریال 
اقدام نمایند. هر ۵۰۰ هزار ریال در هر روز یک امتیاز به حساب سپرده 
گذاران منظور خواهد شد. آخرین مهلت شرکت در این جشنواره ۳۱ 

شهریور ماه جاری تعیین شده است. 

آخرینمهلتجهتشرکتدرقرعه
کشیحسابهایقرضالحسنهبانک

بانک پارسیان در چهاردهمین جشنواره ملی انتشارات روابط عمومی، 
در بخش عکس، تبلیغات مکتوب و بروشور برگزیده و حائز رتبه برتر 
شد.به گزارش روابط عمومی بانک پارسیان، در چهاردهمین جشنواره 
ملی انتشارات روابط عمومی که با حضور دکتر سعید رضا عاملی، دبیر 
شورای عالی انقاب فرهنگی، اساتید برجسته روابط عمومی و جمعی 
از پیشکسوتان این عرصه برگزار شد، دیپلم زرین افتخار و تندیس این 
جشنواره ملی به پاس اقدامات و فعالیت های تاثیرگذار روابط عمومی 
بانک پارسیان به خانم مریم وحیدنیا مدیر روابط عمومی این بانک اعطا 
شد.  بر این اساس، دراین جشنواره، بانک پارسیان در بخش های دیگری 
همچون کتاب، مقاله و ســرمقاله رتبه دوم و در بخش های مصاحبه، 
گزارش و پوســتر نیز رتبه سوم را کسب کرد.  چهاردهمین جشنواره 
ملی انتشارات روابط عمومی در دو بخش رقابتی و آموزشی، روزشنبه 
۹ شهریور ماه در محل سالن پویش سازمان مطالعات و بهره وری نیروی 

انسانی سازمان مدیریت صنعتی برگزار شد.

کسبتندیسودیپلمزرینافتخار
چهاردهمینجشنوارهانتشاراتروابطعمومی

محمدحســین حسین  زاده مدیرعامل بانک قرض  الحسنه رسالت 
گفت: بانکداری الکترونیک جزء لاینفک بانکداری امروز است و برای 
دستیابی به بانکداری دیجیتال باید بانکداری الکترونیک عملیاتی 
شود.به گزارش ایبِنا به نقل از روابط عمومی،  وی بیان داشت: در حال 
حاضر تمام خدمات بانک قرض  الحسنه رسالت به صورت غیرحضوری 
قابل ارائه به مشتریان است.وی ارائه خدمات فارغ از قید زمان و مکان 
را یکی از محاسن بانکداری الکترونیک برشمرد و اظهارداشت: قابل 
رصد بودن خدمات در دورترین نقاط کشــور نیــز از دیگر مزایای 
بانکداری الکترونیک است و به پیشرفت تکنولوژی در دنیای کنونی 
اشاره کرد و گفت: دنیای بانکداری نیز باید از این فناوری  ها بهره ببرد 
و خدمات آسان تر و ارزان  تر به مردم ارائه کند.حسین  زاده گفت: در 
بانک قرض  الحسنه رسالت، آســان، ارزان، شرعی و مدرن بودن را 

برگزیدیم تا خدماتی غیرحضوری و درخور مشتریان ارائه دهیم.

بانکداریالکترونیکجزءلاینفک
بانکداریامروزاست
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»اذُْکُرُوا انقِطاعَ اللَّذّاتِ وَ بَقاءَ التَّبِعاتِ.« به یاد آرید که لذّتها تمام شدنی است و پایان ناگوار آن بر جای ماندنی.امامعلی)ع(:

اولینامامجمعهتهران

سکهوارز

دکترسیدمهدیخاموشیدرمراسمامضایتفاهمنامه
سهجانبهبااوقافوصندوقشکوفایی:
اقداماتعملیخوبی

درحوزهتولیدبذرصورتگرفته

ســیدمهدی خاموشی رئیس ســازمان اوقاف و امور خیریه گفت: »خوشبختانه در 
دانشگاه های کشور به ویژه دانشگاه آزاد اسامی اقدامات عملی خوبی در حوزه تولید 
بذر صورت گرفته اســت.«  وی در جلســه انعقاد تفاهمنامه همکاری با دانشگاه آزاد 
اسامی و صندوق نوآوری و شکوفایی ریاست جمهوری که در حاشیه نمایشگاه فناورانه 
صنایع، شرکت های دانش بنیان و استارتاپ های صنعت غذایی برگزار شد، گفت: »با 
وجود تحریم ها، تولید محصولات کشاورزی در کشور با مشکات زیادی مواجه شده 
و سازمان  ها و نهادها باید کمک کنند تا وابستگی خارجی در حوزه بذر کشاورزی قطع 
شود.« وی ادامه داد: »تحریم فرصت خوبی است که دانشگاه ها به صورت جهادی وارد 
میدان شوند.« خاموشی با بیان اینکه سازمان اوقاف در حوزه توسعه بذر، کشت بافت 
و تولید نشا با شرکت های دانش بنیان فعالیت دارد، گفت: »ایجاد کارخانه تولید بذر 
اصاح شده صیفی جات پیشنهادی از طرف دانشگاه آزاد اسامی بود که مراحل تحقیق، 
توســعه و بازاریابی آن در ۱۰ سال گذشته در این دانشگاه صورت گرفته است.« وی 
خاطرنشان کرد: »سرمایه گذاری کان در حوزه های مورد نیاز جامعه از اهمیت بالایی 
برخوردار است. زنجیره ارزشمندی در کشور در حال توسعه است. رفع تحریم ها، ایجاد 
اشتغال، ارز ورزی، خودکفایی و قطع وابستگی ازجمله اهداف مهم کشور است.«  رئیس 
سازمان اوقاف و امور خیریه کشور در پایان خاطرنشان کرد: »دانشگاه آزاد اسامی به 
صورت آزمایشی در استان اصفهان دستاوردهای خوبی در حوزه تولید بذر داشته که 
اکنون به مرحله تجاری ســازی رسیده اســت. بذر یک کالای استراتژیک است که 

امیدواریم امضای این تفاهمنامه ثمرات خوبی برای کشور به همراه داشته باشد.«
  دانشگاه آزاد اسلامی توان علمی متنوع و بنیه علمی خوبی دارد

وحدت گفت: »دانشگاه آزاد اسامی با توجه به گستردگی جغرافیایی و پیوستگی، توان 
علمی متنوع و بنیه علمی خوبی در اختیار دارد.« علی وحدت، رئیس صندوق نوآوری و 
شکوفایی ریاست جمهوری در جلسه انعقاد تفاهمنامه با دانشگاه آزاد اسامی و سازمان 
اوقاف و امور خیریه که با حضور دکتر محمدمهدی طهرانچی و ســیدمهدی خاموشی 
برگزار شــد، گفت: »هدف صندوق نوآوری و شکوفایی از برگزاری رویدادهای فناورانه 
همچون گردهمایی فناورانه صنایع، شرکت های دانش بنیان و استارتاپ های صنعت 
غذایی که اکنون در حال برگزاری است، نزدیک سازی شرکت های دانش بنیان و فناور 
بــه تامین کننــدگان اصلی اســت.« وی ادامــه داد: »صندوق نوآوری و شــکوفایی 
ریاســت جمهوری در این راستا فعالیت های موثری را اجرایی کرده تا میان بخش های 
صنعتی و تولیدات فناورانه شرکت ها ارتباط برقرار کند.«  وی جبران نقدینگی و تامین 
سرمایه را ازجمله برنامه های حمایتی صندوق نوآوری و شکوفایی ریاست جمهوری از 
شــرکت های دانش بنیان دانست و گفت: »تاش داریم با این حمایت ها بازی برد - برد 
برای شــرکت های دانش بنیان و استارتاپ ها و شرکت های تولیدکننده ایجاد کنیم.« 
وحدت با اشاره به اهمیت امنیت غذایی در کشور، اظهار داشت: »امنیت غذایی دارای 
ابعادی همچون تامین سامت مردم، قابل تامین بودن میزان تولیدات، استطائت پذیر 
بودن و کافی بودن میزان غذاست. این در حالی است که اگر در برخی حوزه ها مانند تولید 
و کشت خیار و صیفی جات، کشور نتواند توانمند وارد شود، امنیت غذایی کشور به خطر 
می افتد.«رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی ریاست جمهوری با بیان اینکه تامین بذر 
موردنیاز در تولید صیفی جات از مسائل استراتژیک در این حوزه است، گفت: »عاوه بر 
توانمندی های بسیار، کشور در حوزه تولید بذر کاستی هایی دارد. در حوزه دامپروری و 

طیور نیز وابستگی زیادی به ژن، واکسن، تولید خوراک دام و کنجاله وجود دارد.«  

خبـــر

مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو و مدیران و 
مسئولان صنعت خودروسازی کشور، با رییس و 
مسئولان سازمان ملی استاندارد ایران در این 

سازمان دیدار کردند.
مقیمي : قول مي دهیم از اجراي اســتانداردها 

عقب نشیني نکنیم 
نیره پیروزبخت رییس سازمان ملی استاندارد 
ایران در این دیدار همراهی و مشارکت همه 
جانبه را در اجرای استانداردها خواستار شد و 
تاکید کرد: رعایت استانداردها برای ارتقای 
ســطح کیفی و رعایت ایمنی خودروها لازم 
الاجراء است. وي با اشاره به اینکه سخت گیری 
های ما به نفع خودروســازان و مردم است 
تصریح کرد:حتی اگر سخت و دشوار باشد ؛ 
باید الزامات سازمان ملی استاندارد در خودرو 

سازی لحاظ شود .
رییس سازمان ملی استاندارد تاکید کرد : طبق 
برنامه، خودروهایی که ارتقا کیفیت نداده اند باید 

ازچرخه تولید خارج شوند.
پیروزبخت، پیشنهاد ادامه فعالیت کمیته ارزیابی 
مشکلات و رفع موانع تولید را خواستار شد و ابراز 
امیدواری کرد: با همراهی ســایر بخش ها در 
صنعت خودرو سازی، رونق تولید در این صنعت 

را شاهد باشیم.
فرشاد مقیمی  مدیرعامل  گروه صنعتي ایران 
خودرو نیز با بیان اینکه رعایت استانداردها در 
نــد تولیــد خــودرو، ضرورتــی  ی آ ر ف
انکارناپذیراســت گفت : تلاش خواهیم کرد 
برای اجرای اســتانداردها، در چرخه تولید 

مکانیزمی طراحی کنیم.
وي تاکید کــرد : تا حد امکان و ظرفیت صنعت 
کشــور، قول می دهیم حتی یک قدم از اجرای 

استانداردها عقب نشینی نکنیم.
به گزارش  روابط عمومي  سازمان استاندارد ملي 
ایران در این دیدار خودرو سازان خواسته های 
خود را در مقابله با چالشهای موجود در صنعت 
خودرو سازی اعلام کردند و مسئولان سازمان 
ملی استاندارد ایران ضمن تاکید بر اجرای قوانین 
و مقررات مصوب در شــورای عالی استاندارد ، 
خواســت و مطالبه مردم برای ارتقای کیفیت و 
ایمنی خودرو را، از اولویت های این ســازمان 

برشمردند.
نیره پیروزبخت رییس سازمان ملی استاندارد 
ایران در این دیدار همراهی و مشارکت همه جانبه 
را در اجرای استانداردها خواستار شد و تاکید 
کرد: رعایت اســتانداردها برای ارتقای سطح 
کیفی و رعایت ایمنی خودروها لازم الاجراء است. 
وي با اشاره به اینکه سخت گیری های ما به نفع 
خودروسازان و مردم است تصریح کرد:حتی اگر 
سخت و دشوار باشد ؛ باید الزامات سازمان ملی 

استاندارد در خودرو سازی لحاظ شود .
رییس سازمان ملی استاندارد تاکید کرد : طبق 
برنامه، خودروهایی که ارتقا کیفیت نداده اند باید 

ازچرخه تولید خارج شوند.
پیروزبخت، پیشنهاد ادامه فعالیت کمیته ارزیابی 
مشکلات و رفع موانع تولید را خواستار شد و ابراز 
امیدواری کرد: با همراهی ســایر بخش ها در 
صنعت خودرو سازی، رونق تولید در این صنعت 

را شاهد باشیم.
فرشاد مقیمی  مدیرعامل  گروه صنعتي ایران 
خودرو نیز با بیان اینکه رعایت استانداردها در 
فرآینــد تولیــد خــودرو، ضرورتــی 
انکارناپذیراســت گفت : تلاش خواهیم کرد 
برای اجرای اســتانداردها، در چرخه تولید 

مکانیزمی طراحی کنیم.
وي تاکید کــرد : تا حد امکان و ظرفیت صنعت 
کشــور، قول می دهیم حتی یک قدم از اجرای 

استانداردها عقب نشینی نکنیم.
به گزارش  روابط عمومي  سازمان استاندارد ملي 
ایران در این دیدار خودرو سازان خواسته های 
خود را در مقابله با چالشهای موجود در صنعت 
خودرو سازی اعلام کردند و مسئولان سازمان 
ملی استاندارد ایران ضمن تاکید بر اجرای قوانین 
و مقررات مصوب در شــورای عالی استاندارد ، 
خواســت و مطالبه مردم برای ارتقای کیفیت و 
ایمنی خودرو را، از اولویت های این ســازمان 

برشمردند.
نیره پیروزبخت رییس سازمان ملی استاندارد 
ایران در این دیدار همراهی و مشارکت همه جانبه 
را در اجرای استانداردها خواستار شد و تاکید 
کرد: رعایت اســتانداردها برای ارتقای سطح 
کیفی و رعایت ایمنی خودروها لازم الاجراء است. 
وي با اشاره به اینکه سخت گیری های ما به نفع 
خودروسازان و مردم است تصریح کرد:حتی اگر 
سخت و دشوار باشد ؛ باید الزامات سازمان ملی 

استاندارد در خودرو سازی لحاظ شود .
رییس سازمان ملی استاندارد تاکید کرد : طبق 
برنامه، خودروهایی که ارتقا کیفیت نداده اند باید 

ازچرخه تولید خارج شوند.
پیروزبخت، پیشنهاد ادامه فعالیت کمیته ارزیابی 
مشکلات و رفع موانع تولید را خواستار شد و ابراز 
امیدواری کرد: با همراهی ســایر بخش ها در 
صنعت خودرو سازی، رونق تولید در این صنعت 

را شاهد باشیم.
فرشــاد مقیمی  مدیرعامل  گروه صنعتي ایران 
خودرو نیز با بیان اینکه رعایت استانداردها در 
فرآیند تولید خودرو، ضرورتی انکارناپذیراست 
گفت : تــلاش خواهیــم کرد بــرای اجرای 
استانداردها، در چرخه تولید مکانیزمی طراحی 

کنیم.
وي تاکید کــرد : تا حد امکان و ظرفیت صنعت 
کشــور، قول می دهیم حتی یک قدم از اجرای 

استانداردها عقب نشینی نکنیم.
به گزارش  روابط عمومي  سازمان استاندارد ملي 
ایران در این دیدار خودرو سازان خواسته های 
خود را در مقابله با چالشهای موجود در صنعت 
خودرو سازی اعلام کردند و مسئولان سازمان 
ملی اســتاندارد ایران ضمن تاکید بر اجرای 
قوانیــن و مقررات مصوب در شــورای عالی 
استاندارد ، خواست و مطالبه مردم برای ارتقای 
کیفیت و ایمنی خودرو را، از اولویت های این 

سازمان برشمردند.

دردیدار مدیران صنعت خودرو سازي کشور با رئیس سازمان ملي استاندارد ایران

مقیمي : قول مي دهیم از اجراي استانداردها عقب نشیني نکنیم
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